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مدیر کل آموزش و پرورش استان کرمان:

 مدارس در سال تحصیلی آینده حضوری هستند
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کرمانی ها قعرنشین جدول درآمد خانوار شهری

 مصوبات سفر رییس جمهور:

 ۵۰۰ میلیارد تومان برای احداث  بیمارستان ۲۰۲ تختخوابی بم اعتبار اختصاص یافت
سکینه خدیشـی - رییس دانشـگاه علوم پزشـکی بم گفت: 
با توجه به اینکه پـروژه بیمارسـتان ۲۰۲ تختخوابی بم جزو 
مصوبات سـفر رئیس جمهور بود، مبلغ ۵۰۰ میلیارد تومان 

برای احـداث این پـروژه در سـفر رییـس جمهـور اختصاص 
یافـت. مازیـار اویسـی در جلسـه تجلیـل از خبرنـگاران 
شهرستان های شـرقی اسـتان گفت: پروژه بیمارسـتان ۲۰۲ 

تختخوابـی زیـر ۵۰ درصـد پیشـرفت فیزیکـی داشـت امـا 
بـه دلیـل اهمیـت ویـژه آن بـرای شـرق اسـتان کرمـان جزو 

مصوبـات سـفر ریاسـت جمهـوری قـرار گرفت.

بر اساس گزارش مرکز آمار ایران

طبق گزارش مرکز آمار ایران،  هنوز۳۰ درصد از خانوارهای شهری و ۴۵درصد از خانوارهای روستایی یخچال، فریزر ندارند. حدود ۴۰ 
درصد از خانوارهای روستایی نیز همچنان رخت و لباس های خود را با دست می شویند و ماشین لباسشویی در خانه ندارند

نماینده بم: نمایندگان مجلس می گویند 
 یا ۳۰ استان ایجاد شود یا هیچ

کاهش ۵۱ درصدی 
صادرات رب گوجه فرنگی  

در سال ۱۴۰۱

نماینـده مـردم جیرفـت و عنبرآبـاد در مجلـس شـورای اسـامی گفـت: از جملـه اهـداف 
تشـکیل اسـتان کرمـان جنوبـی بـرای رفـع محرومیـت اسـت تـا ظرفیت هـای ایـن منطقـه 
شـکوفا شـود.ذبیح الله اعظمـی جلوگیـری از دیوان سـالاری اداری، تحقـق رضایت منـدی 
مردم جنوب اسـتان کرمـان، تمرکززدایی و توزیع متـوازن ثروت را از دیگر اهداف تشـکیل 
اسـتان کرمان جنوبی برشـمرد.او خاطرنشـان کرد: طرح اسـتقال جنـوب اسـتان کرمان از 

سـال ۱۳۳۸ توسـط دولت هـای قبل و بعـد از انقاب در دسـت اقـدام بـوده لذا در 
همین راسـتا طـرح تقسـیم اسـتان کرمان پیشـنهاد شـده اسـت.

 اعظمی، نماینده مجلس: 

هدف تشکیل استان »کرمان جنوبی«
  رفع محرومیت است

رییـس کمیسـیون قضایـی و حقوقـی مجلـس شـورای اسـامی 
تاکیـد کـرد: آقـای رئیس جمهـور مـردم می گویند در شـرایط سـخت 

اقتصادی اگر راه حل مشـکات، ایجاد استان اسـت مردم شرق اسـتان کرمان نیز مشکات 
جـدی دارند. موسـی غضنفرآبـادی در تذکـری شـفاهی در جریان جلسـه علنی مجلـس، بیان 
کـرد: اولین دور از سـفرهای اسـتانی قبل از پایان اولین سـال خدمـت دولت به اتمام رسـید 
و آخرین آن اسـتان کرمان بـود. یکـی از مهمترین امتیـازات این سـفرها اسـتفاده از روزهای 
تعطیل پنجشـنبه و جمعه بوده اسـت که بیانگر آن اسـت که برای خدمت به مـردم تعطیلی 

و اسـتراحت معنا نـدارد و جهـادی بایـد کار و تـاش کرد.
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 سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جیرفت اعلام کرد

به زودی دستگاه آنژیوگرافی
  در بیمارستان مستقر می شود

علی اصغـر خیرخـواه در جلسـه شـورای مدیـران دانشـگاه 
علوم پزشـکی جیرفت با اشـاره به سـفر اخیـر رئیس جمهور 

به اسـتان کرمان اظهار کرد: سـفر مصوبات خوبی داشـت که اسـتثنایی بـود و رئیس جمهور 
با همـه سـختی ها در بین مـردم منطقـه حضـور یافـت. باید ایـن روحیـه جهادی الگـوی ما 
باشـد و برای تحقق اهـداف عالی نظـام به ویـژه این دولـت مردمی تـاش کنیم. او با اشـاره 
به وضعیت بیمـاری کرونا در جنوب کرمـان افزود: روند صعودی بیماری تا حدودی کاسـته 
شـده اما نمی تـوان گفت نزولـی اسـت و همچنان رعایـت نکات بهداشـتی مهمتریـن اقدام 

در کنترل بیماری اسـت تـا در دو یا سـه هفتـه آینده شـاهد کاهش آمـار بیماری باشـیم.

ادامه مطلب را در 
صفحه 2 بخوانید 

صفحه 8 را 
بخوانید
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۷۰۷۰ درصد کشاورزی خرده مالکی است درصد کشاورزی خرده مالکی است
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 توسط یکی از شرکت های بومی فعال در منطقه گل گهر صورت می گیرد
 آغاز عملیات ساخت دامپتراک ۱۵۰ تنی با رانش برقی برای اولین بار در کشور

 اعظمی، نماینده مجلس: 
 هدف تشکیل استان »کرمان جنوبی« رفع محرومیت است

 تکواندوکار بمی مجوز حضور در رقابت های آسیایی را کسب کرد

بـه گـزارش روابـط عمومـی شـرکت گهـر صنعـت 
بـرای اولیـن بـار در کشـور سـاخت و تولیـد 
دامپتـراک ۱۵۰ تنـی بـا رانـش الکتریکـی توسـط 
شـرکت فنـی مهندسـی گهـر صنعـت آغـاز مـی 
گـردد. رییـس هیـات مدیـره شـرکت گهرصنعـت 
بـا اعـام ایـن خبـر گفـت: شـرکت گهـر صنعـت با 
بهره گیـری از توانمندی هـا و ظرفیت هـای بـالای 
داخلـی بـرای اولیـن بـار در کشـور عملیات سـاخت 
و تولیـد دامپتراک هـای ۱۵۰ تنـی بـا رانـش برقـی 
 را بـه همـت متخصصیـن  ایرانی آغـاز خواهـد نمود.
علیرضا سعادتمندی افزود: در همین زمینه مفتخریم 

که برای اولین بار در کشور ،سـامانه ۱۰۰ درصد بومی 
کنتـرل مانیتورینـگ دامپتـراک ۱۵۰ تنی بـا رانش 
برقی نیز توسط این شرکت ساخته شـده است که در 
آیینی با حضور مسـئولان رونمایی می شـود. گفتنی 
است همزمان با برپایی نمایشـگاه بین المللی معدن، 
صنایع معدنـی و ماشـین آلات معدنـی و راه سـازی) 
۲۵ الی ۲۸ مـرداد( در زنجـان، در آیینی آغاز عملیات 
سـاخت و تولید دامپتـراک هـای ۱۵۰ تنی بـا رانش 
برقـی و رونمایی از سـامانه ۱۰۰ درصـد بومی کنترل 
مانیتورینگ دامپتراک هـای ۱۵۰ تنی بـا رانش برقی 

با حضور مسـئولان برگزار می شـود.

نماینـده مـردم جیرفـت و عنبرآبـاد در مجلـس 
شـورای اسـامی گفـت: از جملـه اهداف تشـکیل 
اسـتان کرمان جنوبی بـرای رفع محرومیت اسـت 

تـا ظرفیت هـای ایـن منطقه شـکوفا شـود.
ذبیـح الله اعظمـی جلوگیـری از دیوان سـالاری 
اداری، تحقـق رضایت منـدی مردم جنوب اسـتان 
کرمـان، تمرکززدایـی و توزیـع متـوازن ثـروت را 
از دیگـر اهـداف تشـکیل اسـتان کرمـان جنوبـی 
برشـمرد. او خاطرنشـان کـرد: طـرح اسـتقال 
جنـوب اسـتان کرمـان از سـال ۱۳۳۸ توسـط 
دولت هـای قبـل و بعـد از انقـاب در دسـت اقدام 
بـوده لـذا در همیـن راسـتا طـرح تقسـیم اسـتان 
کرمـان پیشـنهاد شـده اسـت. نماینـده مـردم 
جیرفـت و عنبرآبـاد در مجلـس شـورای اسـامی 
با بیـان اینکه اسـتان کرمـان  با ۱۱ درصد وسـعت 
کشـور به عنـوان پهناورتریـن اسـتان و از نظـر 
جمعیـت رتبـه نهـم کشـور را دارد تصریـح کـرد: 
فاصلـه بیـن شـمالی ترین تـا جنوبی تریـن نقطـه 

اسـتان کرمـان بیـش از ۸۰۰ کیلومتـر اسـت.
او افـزود: ایـن مسـافت زیـاد بـا شهرسـتان های 
مختلـف بـه ویـژه جنـوب یـا مرکز اسـتان سـبب 
خسـارات و نیز از دسـت رفتـن حقوق شـهروندان 
مناطـق دوردسـت اسـتان، بخصوص صـرف وقت، 
هزینـه مالـی و تلفـات جـاده ای )تصادفـات( برای 
مراجعه بـه مرکـز اسـتان می شـود که همیـن امر 
یکی از دلایل مهـم فقر و توسـعه نامتـوازن در این 

اسـتان پهنـاور بیـن شـمال و جنوب اسـت.
ایـن نماینـده مجلـس ادامـه داد: اسـتاندار فرصت 
کافـی بـرای سرکشـی بـه همـه شهرسـتان ها و 

بررسـی امـور، نقصان هـا و نیازهـای کل اسـتان 
را نـدارد و محرومیـت جنـوب اسـتان کرمـان بـا 
کمترین زیرسـاخت  در مناطق دورافتاده به خوبی 

قابـل  مشـاهده اسـت.
اعظمـی بـه ظرفیت هـای اسـتان کرمـان اشـاره 
کـرد و گفـت: ایـن اسـتان بـا وجـود داشـتن رتبه 
اول صـادرات غیرنفتـی )رونق بخش کشـاورزی و 
بهشـت معـادن( از نظـر فقـر در رتبـه دوم کشـور 
بـوده که وسـعت زیـاد ایـن اسـتان یکـی از دلایل 
توسـعه نامتـوازن آن در تمـام زمینه هاسـت لـذا 
اسـتان کرمـان بـه همیـن دلیـل بایـد به ۲ تا سـه 

اسـتان تقسـیم شـود.
او افـزود: جنوب اسـتان کرمان با هفت شهرسـتان 
جیرفـت، عنبرآبـاد، کهنـوج، رودبار جنـوب، قلعه 
گنـج، منوجـان و فاریـاب دارای گویـش، فرهنگ، 
منبـع درآمـد و اقتصـاد مشـترک سـالانه پنـج 
میلیون تـن انـواع محصـولات مختلف کشـاورزی 
را تولیـد می کنـد کـه ۷۰ درصـد تولیـد اسـتان و 
چهـار درصـد از کل تولیدات کشـاورزی کشـور را 

تشـکیل می دهـد.
نماینـده مـردم جیرفـت و عنبرآبـاد در مجلـس 
شـورای اسـامی بـا بیـان اینکـه یکـی از دیگـر 
ظرفیت هـای اسـتقال جنـوب کرمـان اسـتقرار 
ادارات کل در این منطقه اسـت، گفـت: قباً تعداد 
زیـادی از دسـتگاه های دولتی در قالـب ادارات کل 

مسـتقل بـه مرکزیـت جیرفـت ایجـاد شـده اند.
او ادامـه داد: بـا وجـود ایـن ادارات کل در جنـوب 
اسـتان کرمان به صـورت مسـتقل از مرکز اسـتان 
شـرایط لازم بـرای اسـتقال جنـوب اسـتان 

فراهم شـده اسـت.
اعظمـی بیـان کـرد: دیـار جنـوب کرمـان از نظـر 
اقتصادی، سیاسـی و موقعیـت خـاص جغرافیایی 
و بـا برخـورداری از زیرسـاخت های مناسـب برای 
توسـعه صنعت، کشـاورزی، گردشـگری، بازرگانی 
و وجـود معـادن غنـی و صنایـع معدنـی و منابـع 
سرشـار انـرژی خورشـیدی و سـایر ویژگی هـای 
اقتصـادی بـه همـراه اسـتعداد و منابـع کـم نظیر 
انسـانی بسـترهای لازم را برای پیشـرفت و توسعه 
داراسـت. نماینـده مـردم جیرفـت و عنبرآبـاد در 
مجلس شـورای اسـامی اظهار داشـت: امیدواریم 
کمیسـیون شـوراهای مجلس شـورای اسـامی با 
نظر مثبت این طـرح را بررسـی و تأییـد و در ادامه 

وزارت کشـور نیـز آن را اجرایـی کنـد.
او بـه سـفر رییس جمهـور بـه شهرسـتان جیرفت 
اشـاره کرد و گفت: رهایی مـردم جنـوب کرمان از 
محرومیت ضرورتی اسـت کـه  باید بـا برنامه ریزی 
لازم و توجـه بیـش از پیـش مسـئولان، اقدامـات 
زیربنایـی و اساسـی بـرای توسـعه همـه جانبـه و 
متـوازن منطقه و اسـتان جدیـد التاسـیس کرمان 

جنوبـی انجام شـود.
اعظمـی گفـت: اعـام تشـکیل اسـتان کرمـان 
جنوبی توسـط رییس جمهور و بهره بـرداری طرح 
هـای متعـدد در ایـن سـفر گامـی در پاسـخگویی 
بـه بخشـی از نیازهـا، مطالبـات  و مشـکات مردم 
این خطه محـروم اسـت با ایـن امیـد کـه بتواند با 
تاش مردم و مسـئولان، ایـن منطقه محـروم را به 
جایـگاه اقتصـادی و اجتماعی بایسـته و شایسـته 

خود برسـاند.

مدیر آمـوزش و پرورش شهرسـتان بم 
از کسـب مجـوز حضـور در رقابت های 
نونهـالان  تکوانـدوی  قهرمانـی 
آسـیا توسـط "ابوالفضـل کانتـری" 
دانش آمـوز اهـل ایـن شهرسـتان خبر 

د. دا
بـه گـزارش روز سـه شـنبه ایرنـا و 
بـه نقـل از روابـط عمومـی آمـوزش و 
پـرورش شهرسـتان بـم، حسـین الله 
آبادی نسـب بـا اعام ایـن خبـر افزود: 
با اعـام کادر فنـی تیـم ملـی تکواندو 
نونهـالان، ترکیـب ایـن تیـم در گـروه 
پسـران بـرای شـرکت در مسـابقات 
شـد. مشـخص  آسـیا   قهرمانـی 
وی تصریـح کـرد: رقابت هـای تکواندو 

آسـیا طـی  نـان  نوجوا و  نونهـالان 
روزهـای دوم تـا پنجـم شـهریورماه 
مصادف با ۲۴ آگوسـت تا ۲۷ آگوسـت 
بـه میزبانـی کشـور ویتنـام و در شـهر 
»هوشـیمینه« برگزار خواهد شد.مدیر 
آمـوزش و پرورش شهرسـتان بـم ابراز 
داشـت: آخریـن مرحلـه از رقابـت 
نتخابـی تیـم ملـی نونهـالان  هـای ا
در گـروه پسـران بـا حضـور کادر فنـی 
ایـن تیـم و نظـارت حمیـد باقـی نـژاد 
 ناظر تیـم هـای ملی پایـه برگزار شـد.
وی اظهـار داشـت: در ایـن مسـابقات 
آمـوز  دانـش  کانتـری  بوالفضـل  ا
پایـه هفتـم دبیرسـتان نمونـه دولتـی 
متوسـطه دوره اول باقرالعلوم شـهر بم 

در وزن چهـارم موفـق شـد با رسـیدن 
بـه ترکیـب نهایـی، جـواز حضـور در 
مسـابقات قهرمانـی آسـیا را به دسـت 
بیـاورد. هدایـت تیـم ملـی تکوانـدو 
نونهـالان بـر عهـده کـوروش رجلـی 

بـه عنـوان سـرمربی، هوشـیار دینـدار 
و محمـد علـوی بـه عنـوان مربـی 
اسـت. شهرسـتان بـم در فاصلـه ۱۹۵ 
کیلومتـری شـرق مرکز اسـتان کرمان 

قـرار دارد.
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

تومــان  ۵۰۰ قیمــت  صفحــه            ۸            ۱۴۰۱ مــاه   مــرداد   ۲6 چهارشــنبه          ۱۲۹۸ پیاپــی  شــماره  پنجــم          ســال 

رئیس نظام صنفی کشاورزی:الگوی کشت با دستور اجرا نمی شود

مدیـر کل آمـوزش و پـرورش اسـتان کرمـان در جلسـه شـورای 
آمـوزش و پـرورش شهرسـتان قلعـه گنج گفـت: مدارس در سـال 
تحصیلـی آینـده حضـوری هسـتند و تدابیـر لازم جهـت برگـزاری 
کاس هـا بـه صـورت حضـوری بـا همـکاری سـتاد ملـی کرونـا 
اندیشـیده شـده اسـت. رضا رضایی بـر تعامـل و همـکاری همه ی 

دسـتگاه اجرایـی بـا آمـوزش و پـرورش جهـت بازگشـایی پر شـور 
و نشـاط مـدارس در اسـتان تاکید کـرد و افـزود: مدارس در سـال 
تحصیلـی آینـده حضـوری هسـتند و تدابیـر لازم جهـت برگـزاری 
کاس هـا بـه صـورت حضـوری بـا همـکاری سـتاد ملـی کرونـا در 

قالـب پـروژه مهـر اندیشـیده شـده اسـت.

شرکت آب و فاضلاب استان کرمان

وزارت نیـرو
شرکت مهندسی آب و فاصلاب کشور 

)مادر تخصصی(  تمدید مهلت تحویل اسناد ارزیابی
 آگهی فراخوان ارزیابی کیفی سرمایه گذار

احداث تاسیسات فاضلاب شهر رفسنجان و واگذاری امتیاز 
استفاده از پساب تصفیه خانه

شرکت آب و فاضلاب استان کرمان در نظر دارد براساس ماده 37 قانون برنامه ششم توسعه، بند »ت« تبصره 8 قانون بودجه سال 1401 و ماده 2 قانون تشکیل شرکت 
های آب و فاضلاب مصوب سال 1369 ، احداث تاسیسات فاضلاب شهر رفسنجان و واگذاری امتیاز استفاده از پساب تصفیه خانه به روش بیع متقابل به منظور کاربری در 

صنعت و با حجم مشخص برای دوره زمانی محدود و معین به روش بیع متقابل و با شرایط ذیل، به سرمایه گذار واجد شرایط واگذار نماید.

امتیاز  واگذاری  و  رفسنجان  شهر  فاضلاب  تاسیسات  احداث   : پروژه  موضوع   -
استفاده از پساب تصفیه خانه شامل : تامین مالی هزینه، تهیه مصالح و اجرای 
تهیه،  انتقال فاضلاب و هزینه ی اجرا شامل  حدود 700 کیلومتر شبکه و خطوط 
حمل و نصب تجهیزات الکترومکانیکال و احداث ساختمانهای جنبی و فرآیندی دو 
مدول تصفیه خانه فاضلاب به ظرفیت ورودی فاضلاب به حجم 40483 مترمکعب 

در شبانه روز. 
- سرمایه پذیر : شرکت آب و فاضلاب استان کرمان.

- مشاور : ری آب.
- دوره احداث : 3 سال.

- دوره بهره برداری تجاری: با ارائه مدل مالی
- راندمان تصفیه : 80 درصد. 

- جمعیت تحت پوشش 180.000 نفر.
- میزان پساب قابل واگذاری در سال افق : 8.6 میلیون مترمکعب در سال

- محل اجرا : شهر رفسنجان.

- سرمایه گذار به صورت شخص حقیقی یا حقوقی با داشتن سابقه مدیریتی قابل 
قبول، تامین و تخصیص سرمایه مورد نیاز را به عهده خواهد داشت.

شرایط  واجد  گذاران  سرمایه   : ارزیابی  اسناد  دریافت  محل  و  مهلت  تاریخ،   -
جهت   1401.05.11 اداری  وقت  پایان  لغایت   1401.05.01 تاریخ  از  می توانند 
دریافت اسناد ارزیابی با در دست داشتن نامه اعلام آمادگی جهت سرمایه گذاری 
در طرح تاسیسات فاضلاب شهر رفسنجان به روش بیع متقابل به آدرس بلوار 22 

بهمن ابتدای بلوار ساوه شرکت آب و فاضلاب استان کرمان مراجعه نمایند.
ارزیابی تکمیل  : مهلت تحویل اسناد  - محل و زمان تحویل مدارک درخواستی 

دبیرخانه  تحویل  محل  و   1401.06.03 مورخ  پنجشنبه  روز   12 ساعت  تا  شده، 
شرکت آب و فاضلاب استان کرمان می باشد.

- بدیهی است پس از بررسی مدارک ارزیابی که توسط شرکت کنندگان تکمیل و 
تحویل می شود، از سرمایه گذاران واجد شرایط جهت مذاکرات قرارادادی دعوت 

به عمل خواهد آمد.
تمام  در  سرمایه گذاران  مالی  یا  فنی  پیشنهادات  قبول  یا  رد  در  پذیر  سرمایه   -

مراحل اختیار تام دارد.

مدیریت روابط عمومی و آموزش همگانی

چرخ زندگی بدون آب از حرکت می ایستد ، زندگی با آب جریان دارد

ول
ت ا

نوب

)مزایده(- یک مرحله ای

الف – شرح مختصری از پروژه :

ب- شرایط کلی برای سرمایه گذاری :
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نماینده ولی فقیه در استان کرمان:
قساوت قلب یکی از موانع 

حق پذیری است
نماینده ولی فقیه در استان کرمان قســاوت قلب را یکی از موانع حق 
پذیری دانست و گفت: اگر حق را بشناسید و از حق دفاع نکنید حق 

پذیر نیستید.
مراسم عزاداری امام حسین علیه السام باحضور نماینده ولی فقیه در 
استان کرمان و مدیر کل آموزش و پرورش استان در مدیریت آموزش و 

پرورش شهرستان زرند با حضور گسترده مردم زرند برگزار شد.
حجت الاسام و المسلمین حسن علیدادی سلیمانی در این مراسم 
گفت: حادثه عاشــورا پر از نکات مثبت و ارزنده برای درس گرفتن در 

زندگی شخصی و اجتماعی است.
او به نکات منفی حادثه عاشورا نیز اشاره کرد و افزود: نکات منفی عاشورا 
نیز کاس درسی برای عبرت گرفتن است و در کربا دو اردوگاه وجود 
داشت، اردوگاه حق و اردوگاه باطل که اردوگاه حق انسان ها را به کار 
خوب و نیکی ترغیب می کند و عبرت  گرفتن ها نیز انسان را از بدی و 

ظلم باز می دارد.
حجت الاسام والمســلمین علیدادی سلیمانی حق پذیری را لازمه 
زندگی مثبت و ارزنده دانســت و اظهار کرد: آدم هــای لجوج حق را 

نمی شناسند، زیرا یک موانع مهم حق پذیری لجاجت است.
امام جمعه کرمان قساوت قلب را یکی دیگر از موانع حق پذیری دانست 
و تاکید کرد: اگر حق را بشناسید و از حق دفاع نکنید حق پذیر نیستید. 

حجت الاسام والمسلمین  علیدادی سلیمانی حق شناسی و حق پذیری 
را برای هر فرد مسلمانی ضروری دانســت و اظهار کرد: حق شناسی 

بالاترین امتیاز برای هر فردی است که از حق شناسی هم مهمتر است.
مراسم عزاداری امام حسین علیه الســام و گرامیداشت یاد وخاطره 
شــهدای فرهنگی و دانش آموز با حضور نماینده ولی فقیه در استان 
کرمان و مدیر کل آمــوزش و پرورش اســتان در مدیریت آموزش و 
پرورش شهرستان زرند با حضور پرشور مردم شهید پرور شهرستان 

زرند برگزار شد.

بازار زرند بزرگتر می شود
رئیس میراث فرهنگی زرند از افزایش قریب ۴۰ باب مغازه در 
بازار زرند و نیز احداث چارسوق در این محدوده، بعنوان رونق 

بیشتر به فضای کسب و کار خبر داد.
رئیس میراث فرهنگی گردشــگری و صنایع دستی شهرستان 
زرند در بازدید از پــروژه ی ایجاد بازار ســنتی در محدوده ی 
تاریخی )ضلع شــرقی راســته بازار ســهرابی( گفت: با توجه 
به اینکه حریم قانونــی بازار های تاریخی تا شــعاع ۱۵۰ متر 
می باشــد هرگونه ســاخت و ســاز باید تابع مقررات میراث 
فرهنگی باشــد و از طرفی مالک این قســمت، تقاضای ایجاد 
بازارچه سنتی را داشتند پس از بررســی طرح در کمیسیون 
فنی اداره کل میراث فرهنگی، با ایجــاد و احداث این طرح با 

رعایت قوانین و مقررات میراث فرهنگی موافقت شد.
محمد اســامی افزود: در ســاخت این بازار، عاوه بر رعایت 
مقررات نظام مهندســی در فونداسیون و بدنه بنا، برای دیواره 
ها، سقف، حتی درب ها نیز استفاده از مصالح متناسب با بافت 
تاریخــی مجموعه بازار های زرند مورد تاکیــد قرار گرفته و از 
ابتدای امسال نیز بحث سقف زنی بصورت سنتی و با استفاده از 
طرح های اصیل ایرانی در حال انجام است و انتظار می رود در 
دهه ی فجر امسال، شاهد افتتاح این مجموعه ی بسیار زیبای 

سنتی در شهر باشیم.
اسامی با تاکید بر کم نظیری این سازه در شمال استان گفت: 
ســرمایه گذار این مجموعه با نگاهی بســیار ویــژه در تامین 
مصالح و نیــز ایجاد طرح هــای اصیل ایرانی در ســقف اقدام 

کرده است.
رئیس میراث فرهنگی زرند از افزایش قریب ۴۰ باب مغازه در 
بازار زرند و نیز احداث چارسوق در این محدوده، بعنوان رونق 
بیشتر به فضای کســب و کار خبر داد و تصریح کرد: در اطراف 
بازار های تاریخی، زمین های بااستفاده و بدون هیچ سازه ای 
به حال خود رها شده که باعث شــده چهره ی بازار زرند نازیبا 
شــود و از تمام ماکان این اراضی می خواهیم هر چه سریعتر 
نســبت به تعیین تکلیف زمین های واقع در حریم بازار اقدام 

نمایند.

طبـق گزارش مرکـز آمار ایـران در سـال ۱۴۰۰ 
حـدود 6۸.۳ درصـد از ایرانیـان مالـک مسـکن 
بـوده، ۲۳.۲ درصـد مسـتاجر و ۸.۵ درصـد نیز 
در خانه های سـازمانی و وقفی و رایـگان زندگی 

می کننـد.
مرکـز آمـار ایـران گـزارش اولیـه هزینه-درآمد 
خـود را منتشـر کـرد. براسـاس ایـن گـزارش، 
میانگیـن درآمـد خانوار هـای شـهری در سـال 
گذشـته بـه ۱۱۲ میلیـون تومـان و در مناطـق 
روسـتایی به حـدود 6۴ میلیـون تومان رسـیده 
کـه حکایـت از رشـد ۵۰ درصـدی نسـبت بـه 
سـال ۱۳۹۹ دارد. هزینه هـای خانوار هـا هـم 
در مناطـق شـهری ۹۲ میلیـون و ۵۰۰ هـزار 
تومـان و در مناطـق روسـتایی نزدیـک بـه ۵۲ 
میلیـون تومـان بـوده کـه نشـان از رشـد ۴۹ 
درصـدی در مناطـق روسـتایی و ۵۲ درصـدی 
در مناطق روسـتایی دارد. از جملـه ویژگی های 
گـزارش اخیـر مرکـز آمـار این اسـت که نشـان 
می دهـد، خانوار هـای ایـران در هزینه کـرد 
خـود ترسـیده اند و جانـب احتیـاط را در پیـش 
گرفته انـد. این امـر از مـازاد قابل توجـه هزینه-

درآمـد خانوار هـا قابل رصـد بـوده و بیانگـر این 
موضوع اسـت کـه خانوار هـا به واسـطه بی ثباتی 
در اقتصـاد کان کشـور و نااطمینانـی از آینـده 
معیشـتی خـود، کمتـر هزینـه می کننـد. خطر 
ایـن احتیـاط در مصـرف کـه حتـی هزینه های 
حتـی  و  رفاهـی  عمدتـا  و  خانـوار  عـادی 
هزینه هـای ضـروری را هـدف گرفتـه، به معنای 
کاهـش مصـرف و در ادامـه کاهـش تولیـد و 
سـرمایه گذاری ها در کشـور خواهـد بـود کـه 
درنهایـت رشـد و توسـعه اقتصـادی را هـدف 

قـرار می دهـد. 
32درصد ایرانی ها مستاجرند

از جمله داده های آماری منتشـر شـده از سـوی 
مرکـز آمـار ایـران در گـزارش هزینه-درآمـد، 
آمار هـای مربـوط بـه مالکیـت مسـکن اسـت. 
طبـق گزارش مرکـز آمار ایـران در سـال ۱۴۰۰ 
حـدود 6۸.۳ درصـد از ایرانیـان مالـک مسـکن 
بـوده، ۲۳.۲ درصـد مسـتاجر و ۸.۵ درصـد نیز 
در خانه های سـازمانی و وقفی و رایـگان زندگی 
می کننـد. بـا احتیاط می تـوان گفـت ۳۲ درصد 
از ایرانیـان فاقد مسـکن ملکـی هسـتند. واژه با 
احتیـاط از این منظر مطرح شـد کـه ۸.۵ درصد 
از ایرانیـان در مسـکن رایگان زندگـی می کنند. 
طبـق آمارهـا، خانوار هـای دارای مسـکن ملکی 
در سـال ۱۳۹۵ حـدود 6۵.۸ درصـد بـوده کـه 
تـا پایـان سـال ۱۴۰۰ افزایـش ۲.۵ درصـدی 

داشـته است.
درآمد شهری ها 2 برابر روستاییان

بررسـی گـزارش مرکـز آمـار ایـران نشـان 
می دهـد میـزان درآمـد خانوار هـای شـهری در 
سـال ۱۴۰۰ به ۱۱۲ میلیون و ۴۲۲ هزار تومان 
و درآمـد خانوار هـای روسـتایی 6۳ میلیـون و 
۷۱۳ هـزار تومان بوده اسـت. به عبارتـی، درآمد 
شـهری ها ۱.۸ برابـر روسـتاییان اسـت؛ امـا در 
بخـش هزینه ها نیـز هزینـه خانوار های شـهری 
در سـال ۱۴۰۰ حـدود ۹۲ میلیـون و ۵۰۲ هزار 
تومـان و بـرای روسـتاییان ۵۱ میلیـون و ۹۱۲ 
هـزار تومـان بـوده اسـت. در اینجـا نیـز هزینـه 
شـهری ها ۱.۸ برابـر روسـتاییان اسـت. ایـن 
شـکاف درآمـد و هزینـه در شـهر ها و روسـتا بـا 
توجه بـه شـاخص های زندگـی و تفـاوت قیمت 
مسـکن و... در شـهر ها و روسـتا ها طبیعی است 
و امـری غیرعـادی محسـوب نمی شـود، امـا 
نکته ای کـه بایـد در اینجا بـه آن توجه داشـت، 
کاهـش شـکاف درآمـدی شـهر و روسـتا در 
مقاطـع خاصـی رخ داده اسـت. بـرای مثـال در 

سـال های ۱۳۸۰ تـا ۱۳۸6 کـه خودکفایـی 
کشـور در برخی محصـولات همچـون گندم رخ 
داد، رشـد تولیـد و به تبـع آن افزایـش درآمد ها 
در روسـتا ها موجـب کاهـش شـکاف درآمـدی 

بین شـهر و روسـتا شـد.
پردرآمدترین استان ها

ایـران،  آمـار  مرکـز  گـزارش  براسـاس 
پردرآمدتریـن اسـتان ایـران طبـق الگـوی 
سـال های قبـل اسـتان تهـران بـوده اسـت. 
در حالـی کـه میانگیـن درآمـد خانوار هـای 
شـهری طـی سـال ۱۴۰۰ حـدود ۱۱۲ میلیون 
تومـان بـوده، ایـن مقـدار بـرای اسـتان تهـران 
نزدیـک بـه ۱6۰ میلیون تومـان بوده اسـت. در 
رتبـه دوم اسـتان البـرز قـرار دارد کـه مجمـوع 
میانگیـن درآمـد خانوار هـای آن حول وحـوش 
۱۳۳ میلیـون تومـان بـوده اسـت. مازنـدران با 

حـدود ۱۲۵، یـزد بـا ۱۲۱ و اصفهـان بـا حدود 
۱۱۱ میلیـون تومـان بـه ترتیـب در رتبه هـای 
سـوم تا پنجـم جـای گرفته انـد. در رتبه ششـم 
آذربایجان غربـی بـا ۱۱۰ میلیـون تومـان، در 
رتبه هفتم فـارس بـا ۱۰۹ میلیـون و ۹۰۰ هزار 
تومـان، در رتبـه هشـتم بوشـهر با حـدود ۱۰۷ 
میلیون تومـان، در رتبـه نهم آذربایجان شـرقی 
بـا ۱۰6.۵ میلیـون تومـان و در رتبـه دهـم 
کهگیلویه وبویراحمـد بـا ۱۰۵ میلیـون تومـان 

قـرار دارنـد.
کرمان، کم درآمدترین 

استان ایران در سال 1۴۰۰ 
درآمـد  کمتریـن  کنیـد  تصـور  شـاید 
خانوار هـا در سـال ۱۴۰۰ مربـوط بـه اسـتان 
سیستان وبلوچسـتان بـوده اسـت، امـا بایـد 
بگویـم اگـر اینطـور فکـر کرده ایـد، داده هـای 
مرکز آمـار ایـران می گویـد تصور شـما اشـتباه 
اسـت. براسـاس داده های گزارش هزینه-درآمد 
مرکـز آمـار ایـران، کم درآمدترین اسـتان ایران 
در سـال ۱۴۰۰ کرمـان بـا ۷۱ میلیـون و ۱۰۰ 
هزار تومان بوده اسـت. سـمنان با ۷۲.6 میلیون 
تومـان دوم، اردبیـل بـا ۷۳.۱ میلیـون تومـان 
سـوم، کرمانشـاه بـا ۷۴.۵ و خراسـان شـمالی با 

۷6.۵ میلیـون تومـان بـه ترتیـب در رتبه هـای 
چهـارم و پنجـم بـا کمتریـن میـزان درآمـد در 

بیـن ۳۱ اسـتان قـرار دارنـد. 
درآمد سیستان وبلوچستان

 بالاتر از ۵ استان!
امـا سیستان وبلوچسـتان بـا ۷۷.۸ میلیـون 
تومـان میانگیـن درآمد خانـوار، در رتبه ششـم 
بیـن اسـتان های بـا کمترین درآمـد قـرار دارد. 
ایـام بـا ۷۸.۴، لرسـتان بـا ۷۹.۷، کردسـتان با 
۸۲.۱ و اسـتان های هرمزگان و خراسـان جنوبی 
هرکـدام بـا ۸۳.۲ به ترتیـب در رتبه هـای هفتم 
تـا یازدهم قـرار دارنـد. بالابـودن درآمد اسـتان 
سیستان وبلوچسـتان از پنـج اسـتان مذکـور 
می توانـد در نتیجـه دو عامـل رخ دهـد: اولـی 
بارگـذاری برخـی صنایـع سـنگین فلـزی و 
معدنی و نفت پایه در این اسـتان در کنار توسعه 

سـواحل اسـت. این اقـدام منجر به شـکل گیری 
قشـری مرفه و پردرآمـد، اما به لحـاظ جمعیتی 
با جمعیـت انـدک و عمدتـا متخصصـان مهاجر 
از شـهر ها و اسـتان های دیگر اسـت. ایـن اقدام 
به واسـطه اثر پایین اشـتغالزایی صنایـع مذکور، 
چندان موجـب بهبود رفاه مردم اسـتان نشـده، 
امـا میانگیـن درآمـدی مـردم ایـن اسـتان را 
بالاتـر از چهار اسـتان کرمان، سـمنان، اردبیل و 
کرمانشاه نشانده اسـت. مورد دوم شاید افزایش 
هزینه هـای رفاهـی مـردم از طریـق افزایـش 
رقـم یارانه هـای حمایتی دولـت در این اسـتان 

نسـبت بـه اسـتان های دیگـر بوده اسـت.
عجایبی از پردرآمدترین

 و کم درآمدترین روستا های ایران
درحالی که پردرآمدترین مناطق شـهری کشـور 
مربوط بـه اسـتان تهـران اسـت، امـا در مناطق 
روسـتایی اسـتان البـرز اول و تهران دوم اسـت. 
طبـق داده هـای مرکـز آمـار ایـران، در سـال 
گذشـته میانگیـن درآمـد سـالانه خانوار هـای 
شـهری 6۳.۷ میلیون تومـان بوده و ایـن مقدار 
در مناطق روسـتایی اسـتان البـرز ۱۱۵ میلیون 
و ۱۰۰ هـزار تومـان و در تهـران ۱۰۱.۴ میلیون 
تومـان بـوده اسـت. مناطـق روسـتایی یـزد بـا 

حـدود ۱۰۰ میلیـون تومان سـوم، مازنـدران با 
۹۸.۳ میلیـون تومان چهارم و مناطق روسـتایی 
اصفهـان بـا ۷۷.۷ میلیـون تومـان پنجم اسـت. 
در مناطـق روسـتایی کم درآمدتریـن اسـتان، 
سیسـتان و بلوچسـتان با ۲۵.۸ میلیـون تومان 
بـوده اسـت. پـس از ایـن اسـتان، مناطـق 
روسـتایی خراسان شـمالی بـا ۳۷.۷ میلیـون 
تومان، خراسـان جنوبی بـا ۳۸.۸ میلیون تومان، 
هرمزگان بـا ۴۲.۷ میلیـون تومان، کردسـتان با 
۴۷.۷ میلیون تومان، لرسـتان با ۴۹، کرمانشـاه 
بـا ۵۱ و مناطـق روسـتایی ایـام بـا حـدود ۵۲ 
میلیـون تومـان بـه ترتیـب کم درآمدتریـن 
مناطـق روسـتایی کشـور بوده انـد. نگاهـی بـه 
الگوی درآمدی جامعه روسـتایی کشـور نشـان 
می دهـد درخصـوص اسـتان های کم درآمـد، 
منابـع  فقـر  و  طبیعـت  قهـر  خشکسـالی، 
طبیعـی و آب کامـا بـا سـطح پاییـن درآمدی 
روستانشینان رابطه مسـتقیمی دارد. به عبارتی، 
اسـتان های بـا فقـر منابـع آب و بـا خشکسـالی 
بیشـتر، بیـش از سـایر اسـتان ها دچـار فقـر 
و محرومیـت هسـتند. امـا در اسـتان های بـا 
بیشـترین درآمـد وضعیـت طـور دیگـری رقـم 
خـورده اسـت. بـرای مثـال درحالی کـه کشـور 
هلنـد در مسـاحت و بسـیاری از شـاخص های 
اقلیمی و خـاک و بـارش و دما بسـیار شـبیه دو 
اسـتان شـمالی ایران یعنـی گیـان و مازندران 
بوده و سـالانه ۱۰۰ میلیارد یورو صادرات بخش 
کشـاورزی دارد و به لحاظ شـاخص های توسعه 
و رفـاه در دنیـا در رتبه هـای بـالا قـرار دارد، اما 
اسـتان های مازنـدران و گیـان در رتبه بنـدی 
درآمـدی بیـن ۳۱ اسـتان رتبـه جالبـی ندارند.
ایـن روسـتا زدایی در نتیجـه سیاسـت های 
نامشـخص و جزیـره ای کـه کشـور در حـوزه 
روستایی از خود نشـان داده و هیچ وقت اراده ای 
بـرای اصـاح آن نبـوده اسـت. البته بایـد تاکید 
کنیـم بـه جـز دوره ای کـه جهـاد کشـاورزی 
در مناطـق روسـتایی کشـور بـه امـر ترویـج و 
بهبـود بهـره وری و افزایـش دانـش کشـاورزان 
مشـغول بـود، در دوره هـای دیگـر و از جملـه با 
ادغـام وزارتخانه کشـاورزی و جهاد، امر توسـعه 
در مناطـق روسـتایی بـه حـال خـودش رهـا 
شـد. خوزسـتان دیگر اسـتانی اسـت کـه بخش 
عمده ای از محصولات کشـاورزی ایران را تامین 
می کند، امـا در کمـال تعجب مناطق روسـتایی 
ایـن اسـتان در رتبـه ۱۹ بیـن ۳۱ اسـتان قـرار 
دارد. بـه نظر می رسـد حتی سـهم بـالای تولید 
در اسـتانی همچون خوزسـتان به واسـطه اینکه 
در نتیجه بهبـود بهـره وری رخ نداده، نتوانسـته 
در افزایـش رفـاه سـاکنان نقـاط روسـتایی این 

اسـتان اثرگـذار باشـد.

بر اساس گزارش مرکز آمار ایران

 کرمانی ها قعرنشین جدول درآمد خانوار شهری
طبق گزارش مرکز آمار ایران،  هنوز3۰ درصد از خانوارهای شهری و ۴۵درصد از خانوارهای روستایی یخچال، فریزر ندارند. حدود ۴۰ 

درصد از خانوارهای روستایی نیز همچنان رخت و لباس های خود را با دست می شویند و ماشین لباسشویی در خانه ندارند

امام جمعه جیرفت:
تقویت هنر و فرهنگ در 

پیشگیری از آسیب های اجتماعی 
چاره ساز است

امام جمعه جیرفت استفاده از ظرفیت فضای مجازی را با ترغیب بخش 
خصوصی قابل تقدیر عنوان کرد و گفت: در مقابله با جنگ رسانه ای باید از 

ابزار و ساح فرهنگ و هنر آن هم توسط نسل جوان بهره ببریم.
حجت الاسام میثم تارم در آیین آغاز به کار مجموعه رسانه ای "خبر 
سبزواران" و رونمایی از پوستر تولید محتوای چندرسانه ای و پیشگیری 
آسیب های اجتماعی با اشاره به تقویت زیرساخت های فرهنگی و هنری 
در این امر مهم که گریبان گیر جامعه است، گفت: باید زیرساخت های 
فرهنگی و هنری تقویت شوند و این به روزرسانی توسط جوانان متخصص 

و متعهد می تواند در پیشگیری از آسیب های اجتماعی موثر واقع شود.
او استفاده از جنگ رسانه ای را در عادی انگاری آسیب های اجتماعی 
از شگردهای دشمنان عنوان کرد و افزود: هدف گرفتن کانون خانواده 
و آموزه های دینی برای فروپاشی یک نظام اسامی که در سراسر دنیا 
علم دار ارزش هاست مدنظر سلبریتی های بدون تعهدی است که به هر 

قیمتی دنبال رسیدن به اهدافشان هستند.
 امام جمعه جیرفت تبیین محاسن و آسیب های فضای مجازی را بیش از 
این خواستار شد و گفت: باید نسل جوان را بیش از این با تبعات آسیب های 
اجتماعی آشنا کنیم زیرا ساح فرهنگ و هنر امروز حرف اول را در تاثیر 

پذیری می زنند.
همچنین بهرام مسلمی مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسامی جنوب کرمان 
در این مراســم با بیان اینکه فرهنگ و هنر  را باید با چالش ها و آسیب 
اجتماعی گره زد، گفت: تقویت اقدامات هنری، فرهنگی و رسانه ای و 

شناسایی آسیب های اجتماعی نیاز به کار تخصصی و کارشناسی دارد.
او گفت:باید فاصله فرهنگ و هنر را نسبت به آسیب های اجتماعی روز 
به روز کمتر کنیم زیرا کاهش معضاتی که  گریبانگیر جامعه شده اند 
مستلزم استفاده به روز و تخصصی از ابزارهای فرهنگی و رسانه ای است.

مسلمی افزود: تنها با تکیه به ظرفیت های دولتی نمی توانیم در کاهش 
آسیب های اجتماعی موفق عمل کنیم و بکارگیری بخش خصوصی در 

حوزه فرهنگ و هنر آن هم با ذوق و و زیبایی برای مردم قابل باور است.
علیرضا فرخی مدیر مسئول مجموعه رسانه ای خبر سبزواران نیز در این 
مراسم گفت: این مجموعه بیش از ۳6 سال در سه بخش تولید محتوا، 

آموزش و خدمات فعالیت می کند.

مدیرکل دامپزشکی استان کرمان گفت: ۷۰۰ میلیارد ریال اعتبار در 
سفر رئیس جمهور به استان کرمان به دامپزشکی استان اختصاص 
یافت. حسین رشیدی گفت: در جلسه شورای اداری استان کرمان 
که با حضور رئیس جمهور برگزار گردید، سید جواد ساداتی نژاد وزیر 
جهاد کشاورزی از اختصاص مبلغ ۷۰۰ میلیارد ریال به طرح های 
دامپزشکی شامل توسعه و ارتقاء آزمایشگاه مرجع، پست های قرنطینه 
و واکسیناسیون دام های عشایر خبر داد و در این نشست به تصویب 
رسید.  مدیرکل دامپزشکی استان کرمان افزود: با ارتقای سطح 
کیفی و بیوسکیوریتی آزمایشگاه مرجع دامپزشکی استان، می توانیم 
آزمایشات مهم تری به سایر استان ها نیز بیش از پیش خدمات ارائه 
دهیم. رشیدی افزود: همچنین تجهیز و تکمیل این آزمایشگاه، ما را 
قادر می سازد تا بیماری های ناشناخته و خطرناک و مشترک بین 
انسان و دام را در این مرکز بررسی کرده و در صورت مشاهده از انتقال 

آن ها جلوگیری شود.
او از راه اندازی آزمایشگاه اختصاصی میکروبی دامپزشکی در استان 
خبر داد و گفت: امیدواریم با تخصیص این میزان اعتبار در این حوزه، 
ضمن راه اندازی آزمایشگاه اختصاصی میکروبی دامپزشکی و آزمایش 
بر روی اجرام، عوامل بیماری زا و مشکوک در حوزه دام و طیور و آبزیان، 
از شیوع و بروز تمامی بیماری های دامی و بیماری های مشترک بین 

انسان و دام در استان پیشگیری نماییم.
این مقام مسئول اعام کرد: ارتقای خدمات فنی دامپزشکی برای 
صیانت از سرمایه های دامی ضروری است و با اختصاص این بودجه 
به پست های قرنطینه و واکسیناسیون دام های عشایر شاهد رشد 
شناسایی وقوع بیماری های دام، طیور و آبزیان، کاهش درصد تلفات 
ناشی از بیماری های دامی نسبت به جمعیت دامی کشور، کاهش 
دوره زمانی شناسایی تا مهار بیماری و کاهش تعداد کانون های آلوده 

استان خواهیم بود.
 مدیرکل دامپزشکی استان کرمان افزود: استقرار پست های قرنطینه 
ثابت و آماده باش در استان سبب کمک به کنترل تردد دام، طیور و 
فراورده های دامی، ساماندهی حمل و نقل دام و طیور و فراورده های 
خام دامی با وسایل نقلیه کد دار و واجد شرایط بهداشتی، و نیز 

ساماندهی و مدیریت حمل و نقل کود مرغی به استان می گردد.
در استان کرمان بیش از ۸6۰ واحد پرورش مرغ گوشتی فعال 
می باشد، همچنین بیش از سه میلیون و ۸۰۰ هزار راس دام سبک و 

سنگین در استان نگهداری و پرورش داده می شوند.

علی اصغر خیرخواه در جلسه شورای مدیران دانشگاه علوم پزشکی 
جیرفت با اشاره به سفر اخیر رئیس جمهور به استان کرمان اظهار 
کرد: سفر مصوبات خوبی داشت که استثنایی بود و رئیس جمهور 
با همه سختی ها در بین مردم منطقه حضور یافت. باید این روحیه 
جهادی الگوی ما باشد و برای تحقق اهداف عالی نظام به ویژه این 
دولت مردمی تاش کنیم. او با اشاره به وضعیت بیماری کرونا در 
جنوب کرمان افزود: روند صعودی بیماری تا حدودی کاسته شده 
اما نمی توان گفت نزولی است و همچنان رعایت نکات بهداشتی 
مهمترین اقدام در کنترل بیماری است تا در دو یا سه هفته آینده 
شاهد کاهش آمار بیماری باشیم. خیرخواه با اشاره به آموزش 
حضوری در مدارس و دانشگاه ها اظهار کرد: با توجه به اینکه امسال 
مدارس و دانشگاه ها حضوری برگزار می شود، برای افزایش سطح 
ایمنی جامعه باید واکسیناسیون گروه سنی دانش آموزان تکمیل 
شود. در حال حاضر  دانشگاه در واکسیناسیون گروه سنی ۵ تا ۱۲ 
سال جزء برترین های کشور است که باید این روند با تاش بیشتر 
ادامه یابد و تمهیدات لازم برای اقناع سازی خانواده ها در راستای 

حفظ سامت عموم در دستور کار قرار دارد.
او با بیان اینکه نتایج واکسیناسیون در آمار کرونا مشهود است 
که این دستاورد بزرگی در حوزه سامت است، خاطرنشان 
کرد:  در فوتی های ناشی از کرونا متاسفانه بیماران پوشش 
کامل واکسیناسیون را نداشته اند و بیماری های زمینه ای هم 
تشدید کننده بوده، تاش کادر درمان  بر این است در این فرصت 

فروکش موج کرونا واکسیناسیون در منطقه افزایش یابد.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جیرفت با بیان اینکه تعدادی 
از پروژه های دانشگاه در هفته دولت آماده بهره برداری هستند، 
گفت: از اقدامات مهم در حال انجام حوزه سامت منطقه راه اندازی 
مرکز ناباروری تا پایان شهریورماه و استقرار آنژیو گرافی است که 
بارگیری شده و به زودی در بیمارستان به عنوان خدمتی ماندگار 
راه اندازی می شود. خیرخواه با اشاره به اخذ مجوز افزایش تخت های 
بیمارستانی جنوب کرمان عنوان کرد: با پیگیری های انجام گرفته 
مرکز تحقیقات کهنوج در زمینه جانوران زهرآگین جنوب شرق 
راه اندازی می شود که دستاورد بزرگی برای تحقیقات منطقه است 

و با توجه به نامگذاری سال دستاورد مهمی خواهد بود.

 مدیر کل آموزش و پرورش استان کرمان 
در جلســه شــورای آموزش و پرورش 
شهرســتان قلعه گنج گفت: مدارس در 
سال تحصیلی آینده حضوری هستند و 
تدابیر لازم جهت برگزاری کاس ها به 
صورت حضوری با همکاری ســتاد ملی 

کرونا اندیشیده شده است.
رضا رضایی بر تعامل و همکاری همه ی 
دستگاه اجرایی با آموزش و پرورش جهت 

بازگشایی پر شور و نشــاط مدارس در اســتان تاکید کرد و افزود: مدارس در سال 
تحصیلی آینده حضوری هســتند و تدابیر لازم جهت برگزاری کاس ها به صورت 

حضوری با همکاری ستاد ملی کرونا در قالب پروژه مهر اندیشیده شده است.
رضایی گفت: عدالت آموزشی مهمترین دســتاورد جمهوری اسامی است و ما هم 
باید در راستای تحقق جهاد تبیین این دستاوردها را تبلیغ و به اطاع مردم برسانیم.

مدیر کل آموزش و پرورش استان کرمان با اشاره به انعقاد تفاهم نامه همکاری بین 
ادارات آموزش و پرورش و اداره کل آموزش و پرورش استان در خصوص ساماندهی 
نیروی انســانی گفت: با توجه به اینکه بیش از ۹۸ درصد بودجه آموزش و پرورش 
صرف هزینه های پرسنلی می شود، ساماندهی نیروی انسانی مهمترین ساماندهی 

در آموزش و پرورش است.
رضا رضایی با بیــان اینکه بیش از ۷۰ درصد مردم به صورت مســتقیم با آموزش و 
پرورش در ارتباط مستقیم هستند بر توجه ویژه مسئولان و نهاد های دولتی و غیر 

دولتی به نظام تعلیم و تربیت تاکید کرد.

 رئیس پلیس فتــای اســتان کرمان از 
شناسایی عامل کاهبرداری ۱۲ میلیارد 
ریالی از یک زوج کرمانی از طریق فضای 

مجازی خبر داد.
ســرهنگ محمدرضا رضایی بــا اعام 
این خبر اظهار کرد: یــک زوج کرمانی با 
مراجعه و اعام به پلیس فتا از کاهبرداری 
سایبری در فضای مجازی توسط یک وکیل 
مهاجرتی خبر داد که پرونده بافاصله در 

دستور کار کارشناسان این پلیس قرار گرفت.
او افزود: در تحقیقات به عمل آمده مشخص شد شاکیان که قصد خروج از کشور را داشته اند 
با فردی در فضای مجازی که خود را وکیل مهاجرتی معرفی کرده بود آشــنا و با وعده 
فراهم کردن اقدامات سفر و پس از آن کسب و کار و خرید منزل در کشور مقصد، مبلغ ۱۲ 
میلیارد ریال را طی چند مرحله به حساب وی واریز می کنند و پس از آن شخص وکیل 
ارتباط با موکلین خود را قطع می کند. رضایی بیان کرد: از آنجا که دامنه جرم این متهم 
وسیع ارزیابی شد، با اقدامات فنی و تحقیقات خاص پلیسی متهم در یک از استان های 
مرکزی شناسایی، پرونده تکمیل و به دستگاه قضایی معرفی شد.  رئیس پلیس فتای 
استان کرمان با توجه به پیچیدگی ها و محدودیت های برخی کشورها از لحاظ پذیرش 
مهاجر گفت: گرفتن اقامت کشورهای دیگر و زندگی یا تحصیل در یک محیط جدید با 
قوانین و شرایط متفاوت، کار آسانی نیست و افرادی که قصد دارند مهاجرت قانونی داشته 
باشند و بدون ایجاد مشکل از کشور خارج شوند، باید از طریق رسمی پیگیر امور مهاجرت 

خود بوده و فریب تبلیغات فضای مجازی را نخورند.

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری 
ســتان کرمان  ا یع دســتی  صنا و 
گفــت: »از محــل اعتبــارات ســفر 
ریاست جمهوری به اســتان کرمان، 
۱۰۰میلیــارد ریــال بــرای ایجاد و 
تکمیل خانه های خاق صنایع دستی 

این استان اختصاص یافت.«
فریدون فعالی اظهار کرد: »خانه های 
خاق صنایع دســتی زمینه ای برای 

ارتقای جایگاه اقتصادی صنایع دســتی و مکانی برای تبادل دانش و تجربیات 
برنامه ریزان، ســرمایه گذاران و تولیدکنندگان صنایع دستی است.«

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی اســتان کرمان افزود: 
»ایجاد زنجیره کســب و کار صنایع دســتی را از کارکردهای خانه های خاق 
صنایع  دســتی برشــمرد و افزود: »برای راه اندازی این خانه ها باید حمایت از 
کارآفرینــان، ایده پردازان و نوآوران و همچنین جذب ســرمایه گذاران حوزه 

صنایع دستی را در اولویت کار قرار داد.«
او بیان کرد:»خوشــبختانه بــا اعتباری که در ایــن زمینه ایجــاد و تکمیل 
خانه های خــاق صنایع دســتی به ایــن اســتان اختصاص یافتــه می توان 

شهرستان هایی که حائز شــرایط هستند را در این طرح گنجاند.«
او خاطرنشان کرد:»اســتان کرمان از شــرایط خوبی در حوزه صنایع دســتی 
برخوردار بوده زیرا دارای یک شــهر جهانی و پنج شــهر ملی صنایع دســتی 

است.«

مدیر کل آموزش و پرورش استان کرمان:

مدارس در سال تحصیلی آینده 
حضوری هستند

رئیس پلیس فتای استان خبر داد

خسارت میلیاردی زوج کرمانی در پی 
اعتماد بی جا در فضای مجازی

اختصاص 1۰۰میلیارد ریال برای ایجاد و 
تکمیل خانه های خلاق صنایع دستی کرمان

اختصاص ۷۰۰ میلیارد ریال 
اعتبار به دامپزشکی کرمان

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جیرفت اعلام کرد

به زودی دستگاه آنژیوگرافی 
در بیمارستان مستقر می شود

خبر

شاید تصور کنید کمترین درآمد خانوار ها در سال 1۴۰۰ مربوط به استان سیستان وبلوچستان بوده است، 
اما باید بگویم اگر اینطور فکر کرده اید، داده های مرکز آمار ایران می گوید تصور شما اشتباه است. براساس 
داده های گزارش هزینه-درآمد مرکز آمار ایران، کم درآمدترین استان ایران در سال 1۴۰۰ کرمان با ۷1 
میلیون و 1۰۰ هزار تومان بوده است. سمنان با ۷2.۶ میلیون تومان دوم، اردبیل با ۷3.1 میلیون تومان سوم، 
کرمانشاه با ۷۴.۵ و خراسان شمالی با ۷۶.۵ میلیون تومان به ترتیب در رتبه های چهارم و پنجم با کمترین 

میزان درآمد در بین 31 استان قرار دارند.

هر
س: م

عک

کاغذ استان
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خبرخبر

مدیرکل گمرک فرودگاه امام خمینی با 
بیان اینکه در ۴ ماهه نخست سال ۱۴۰۱ 
حدود ۷ هزار پرواز خارجی وارد کشور و 
نزدیک به ۱.۲ میلیون مسافر وارد کشور 
شده اند، گفت: در این مدت حدود ۷۲۰۰ 
پرواز خروجی ثبت شــده و حدود ۱.۱۹ 
میلیون مسافر از کشور خارج شده است.

به گزارش خبرنگار اقتصادی خبرگزاری 
تســنیم، ابوالفضل اکبرپور در نشســت 
خبری با اشاره به افزایش ۱۵۰ درصدی 
درآمدهای ریالی گمــرک فرودگاه امام 
خمینی در ۴ ماهه ابتدایی ســال، گفت: 
کالاها و اقام اساسی از جمله دارو، مواد 
اولیه خطوط تولید و ماشین آلات مرتبط 
با حوزه  تولید، عمده کالاهای وارداتی از 

مهمترین مرز هوایی کشور است.
وی با اشاره به اینکه از ابتدای سال تا نیمه 
مردادماه امســال حدود ۴ هزار میلیارد 
تومان درآمد وصول شــده است، تاکید 
کرد: با وسعت دید و خدمات شبانه روزی 
کارمندان و مرزبانان اقتصادی، صادرات 
کالا از گمرک فرودگاه امام خمینی رشد 

چشم گیری داشته است.
مدیرکل گمرک فــرودگاه امام خمینی 
با اشــاره به تعدد صدور بخشــنامه های 
دســتگاه های همجوار با گمرک، تاکید 
کرد: امروز تولیدکنندگان با چالش های 
مختلفی در حوزه تجارت خارجی روبرو 
هستند اما با تسهیات مختلف به فعالان 
اقتصادی از جملــه ضمانتنامه بانکی و...
توانسته ایم تا حدودی چالش های ایجاد 
شــده از محل صدور مجوزهای متعدد و 

متناقض را جبران کنیم.
اکبرپــور با اشــاره به اقدامــات گمرک 
فرودگاه امام خمینی در خصوص ترخیص 
شــبانه روزی دارو و تجهیزات پزشکی، 
گفت: تســهیاتی مثل حمل یکسره از 
جمله موضوعاتی که گمرک توانســته با 
استفاده از آن سرعت ترخیص کالاهای 
ضروری را به صورت چشمگیری افزایش  

دهد.
وی با اشــاره به پیاده ســازی تشریفات 
بیش از ۲۳ هزار اظهارنامه وارداتی، در ۴ 
ماهه ابتدایی سال، گفت: تا ۲۴ مردادماه  
حدود ۲.۷میلیارد دلار انواع کالا از طریق 
گمرک فــرودگاه  امام خمینی ترخیص 

شده است.

افزایش حقوق کارمندان؛ 
از ماه آینده

ســخنگوی دولت با بیان اینکه سازمان 
امور اداری و استخدامی کشور پیشنهادی 
را به منظور افزایش حقوق و مســتمری 
کارمندان و بازنشســتگان صندوق های 
لشکری و کشــوری ارائه داده بود، اعام 
کرد: افزایــش حقوق کارمنــدان دولت 
طی ماه آتی در فرآیندهــای قانونی قرار 

می گیرد.
 به گزارش ایســنا، ســخنگوی دولت در 
آغاز نشست خبری هفتگی خود با اشاره 
به در پیش رو بودن هفتــه دولت، اظهار 
کرد: ســتاد بزرگداشــت هفته دولت در 
دولت تاسیس شده و ستادهای مشابهی 
در سایر دستگاه ها و استان های مختلف 
شکل گرفته است. این برنامه ها با حضور 
مقامات مختلف اجرایی انجام خواهد شد 
و وزرای دولت ســفرهایی را در طول این 
هفته به استان ها خواهند داشت و طی آن  
هم خدمت را به مردم در شهرهای مختلف 
ارائه خواهند کرد و هم طرح های مربوط 
به آن اســتان را افتتــاح می کنند و البته 

پاسخگوی مطالبات مردم هستند.
ســخنگوی دولت در پاســخ به پرسشی 
درباره وضعیت قانون رتبه بندی معلمان 
اظهار کــرد: معلمان در حــال بارگذاری 
مدارک طبق زمان بنــدی وزارت آموزش 
و پرورش هســتند. بعد از بیش از ده سال 
از باتکلیفی موضوع رتبه بندی معلمان، 
پیش از یک ســالگی دولت سیزدهم این 
وعده رییس جمهوری جامه عمل پوشید 

و اجرایی شد.
وی در پاسخ به پرسشــی درباره افزایش 
حقوق و مستمری بازنشســتگان اظهار 
کرد: ســازمان امور اداری و اســتخدامی 
کشور پیش از این پیشنهادی را به منظور 
افزایش حقوق و مســتمری کارمندان و 
بازنشســتگان صندوق هــای لشــکری 
و کشــوری ارائه داده بود. این پیشــنهاد 
با ســازمان برنامه و بودجه هم جلســات 
مشــترکی را در پی داشــت و این بسته 
پیشنهادی مشترک این دو مجموعه برای 
افزایش حقوق کارمندان دولت )با تمرکز 
بر عزیزانی که دریافتــی کمتری دارند( 
نهایی شده است تا جبران حقوقی را برای 
کارمندان داشته باشد. باید این پیشنهاد 
مراحل نهایی شــدن را طی کند تا امکان 
اجرایی شــدن را پیدا کند و پیش بینی 
می کنم که طی ماه  آتی شاهد نهایی شدن 

آن در فرآیندهای قانونی خواهیم بود

سخنگوی وزارت صنعت، معدن و تجارت از 
برگزاری سومین نوبت قرعه کشی یکپارچه 
خودروها در نیمه نخست شهریورماه خبر داد 
و با اشاره به ورود خودروها به بورس گفت: 
خودروهای پژو پارس و پژو ۲۰6 تیپ دو وارد 
بورس خواهد شد. به گزارش خبرگزاری تسنیم، 
امید قالیباف سخنگوی وزارت صنعت، معدن و 
تجارت گفت: یکی از سیاست های وزارت صنعت، 
معدن و تجارت حذف تدریجی قرعه کشی 
خودرو است که وزیر صمت بارها و بارها آن را 
مطرح کرده است. وی بیان داشت: بررسی روند 
قرعه کشی خودرو در سال جاری حاکی از آن 
است که در هر مرحله تعداد بیشتری از خودروها 
از قرعه کشی خارج شده اند که این مهم به دلیل 
افزایش تولید خودروی کامل بوده است. قالیباف 
ادامه داد: اکنون در گروه خودروسازی سایپا به جز 
خودروهای کوئیک اس و ساینا اس که هنوز 
در فرآیند قرعه کشی هستند، بقیه خودروها از 
قرعه کشی خارج شده و به صورت پیش فروش 
عرضه می شوند. وی گفت: در گروه صنعتی 
ایران خودرو نیز تاکنون چهار خودروی تارا با 
دنده اتوماتیک، تارا دبا دنده دستی، دنا پاس 
توربوشارژ و دنا پاس توربوشارژ اتوماتیک از 
قرعه کشی خارج شده است. سخنگوی وزارت 
صنعت، معدن و تجارت اضافه کرد: امسال با در 
پیش گرفته شدن شیوه قرعه کشی یکپارچه، 
شاهد برقراری ثبات در بازار بودیم و رفتارهای 
هیجانی و تقاضاهای کاذب رو به کاهش گذاشت 
و در چند ماه اخیر قیمت ها در بازار روند کاهشی 
داشته است. وی تصریح کرد: در قرعه کشی ها نیز 
شاهد کاهش تقاضای سفته بازی و واسطه گری 

بودیم و با مدیریتی که در عرضه اتفاق افتاد، تعداد 
بیشتری از خودروها از قرعه کشی خارج شدند.

قالیباف در پاسخ به اینکه چه زمانی شاهد حذف 
قرعه کشی ها در فروش فوق العاده خودرو خواهیم 
بود، خاطرنشان کرد: این گام بعدی خواهد بود و با 
افزایش تولید می توان تعداد خودروهای بیشتری 
را از طریق فروش فوق العاده از قرعه کشی خارج 

کرد.
وی یادآوری کرد: اکنون خودروهای کوئیک، 
کوئیک آر )دو رنگ(، وانت سایپا ۱۵۱ و همه 
محصولات زامیاد به صورت فروش فوق العاده 
از قرعه کشی خارج شده اند. سخنگوی وزارت 
صمت اظهار داشت: در ایران خودرو، مساله کمی 
متفاوت است و این گروه صنعتی در گام نخست 
دو خودروی هایما و تارا را برای کشف قیمت 
پایه در بورس کالا عرضه کرد. وی افزود: در گام 
بعدی، خودروهای پژو پارس و پژو ۲۰6 تیپ دو 
وارد بورس خواهد شد که در این صورت دست 
این خودروساز برای تامین نقدینگی در راستای 

رشد تولید و خروج خودروها از قرعه کشی بازتر 
می شود. قالیباف خاطرنشان کرد: اکنون گروه 
سایپا اعام کرده که تولید خودروی ناقص را به 
صفر رسانده و این مهم به زودی در ایران خودرو 
نیز انجام می شود. بر اساس این گزارش تاکنون 
خودروهای تارا با دنده اتوماتیک، تارا با دنده 
دستی، دنا پاس توربوشارژ و دنا پاس توربوشارژ 
اتوماتیک از ایران خودرو، ساینا اس، کوئیک 
اس، کوئیک آر با گیربکس معمولی و رینگ 
آلومینیومی و کوئیک با گیربکس معمولی از 
گروه سایپا، ایکس ۵۵ اکسلنت اسپورت، ایکس 
۵۵ پرو اکسلنت اسپورت و تیگو ۸ پرو پرمیوم از 
مدیران خودرو در طرح های مختلف مشارکت 
در تولید، پیش فروش، فروش فوق العاده و فروش 
فوری از قرعه کشی خارج شده اند. وی همچنین 
از برگزاری سومین نوبت قرعه کشی یکپارچه 
خودروها در نیمه نخست شهریور ماه خبر داد 
و گفت: اطاعات تکمیلی در این زمینه متعاقبا 

اعام خواهد شد.

معاون فناوری های مالیاتی سازمان امور مالیاتی 
کشور، از مراجعه و ثبت نام بیش از 6۸ هزار مالک 
خودروی لوکس در درگاه ملی خدمات الکترونیک 
سازمان خبر داد که تاکنون بخشی از مودیان نسبت 
به پرداخت مبلغ حدود ۱۳۰ میلیارد تومان مالیات 

اقدام کرده اند.    
به گزارش ایسنا، به نقل از سازمان امور مالیاتی، 
افشین خدامرادی با اشاره به اینکه تاکنون برای 
۱۷۸ هزار مالک خودروی لوکس، مالیات تعیین شده 
است، گفت: پس از ارسال پیامک اطاع رسانی برای 
این دسته از مودیان، تاکنون بیش از 6۸ هزار مالک 
خودرو لوکس جهت تعیین وضعیت مالیات متعلقه 
به درگاه ملی خدمات الکترونیک سازمان امور مالیاتی 
کشور به نشانی my.tax.gov.ir مراجعه و ثبت  

نام کرده اند.
وی با بیان اینکه اخذ مالیات از خودروهای 
گران قیمت به استناد بند )ش( تبصره 6 قانون بودجه 
سال ۱۴۰۰ کل کشور در حال انجام است، گفت: پس 
از تدوین آیین نامه مربوط به این ماده قانونی، اقدامات 
لازم جهت مطالبه و وصول مالیات از دارندگان 
خودروهای لوکس انجام  گرفت و برای ۱۷۸ هزار 
مالک خودرو لوکس، در مجموع رقمی معادل ۲۰ 

هزار و ۳۰۰ میلیارد ریال مالیات تعیین شده است.
معاون فناوری های مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور 
درباره مشمولان پرداخت مالیات بر خودرو لوکس 
نیز گفت: اگر جمع ارزش خودروهای تحت تملک 
یک شخص و خودروهای فرزندان زیر ۱۸ سال او، 
بیش از یک میلیارد تومان باشد، مشمول پرداخت 

این مالیات می شود.
خدامرادی افزود: مشمولان مالیات بر خودروی 
لوکس که پیامک اطاع رسانی برای آنها ارسال 
شده، لازم است ضمن مراجعه به درگاه ملی خدمات 
الکترونیکی مالیاتی به نشانی my.tax.gov.ir و 
ثبت  نام در آن، مشخصات خودروها و میزان مالیات 
متعلقه را مشاهده کرده و نسبت به پرداخت مالیات 

اقدام کنند.
معاون فناوری های مالیاتی سازمان امور مالیاتی کشور 
درباره مودیانی که به مالیات تعیین شده اعتراض دارند 
و همچنین نحوه اعام اعتراض نیز تاکید کرد: این 
دسته از مودیان، برای اعتراض به مالیات خودروهای 
خود، لازم است پس از ورود به درگاه ملی خدمات 
الکترونیک مالیاتی و ثبت نام در آن، نسبت به ثبت 
اعتراض که در گام چهارم مراحل پرداخت مالیات 

پیش بینی شده، اقدام کنند.
وی تاکید کرد: از تعداد ۱۷۸ هزار مالک خودروی 
لوکس که مالیات از آنها مطالبه گردیده، بیش از 

6۸ هزار مالک به درگاه ملی مالیات مراجعه و ثبت 
نام کرده اند که از این تعداد، حدود ۱۸ هزار مودی، 
مالیات متعلقه را پرداخت کرده اند که مبلغی در 

حدود ۱۳۰۰ میلیارد ریال بوده است.
خدامرادی افزود: در این رابطه همچنین حدود ۱۴ 
هزار و ۸۰۰ مودی نسبت به مالیات تعیین شده 
اعتراض کرده اند که اعتراض آنها در دست پیگیری 

است.
طبق این گزارش، نرخ مالیات سالانه مجموع ارزش 
روز انواع خودروهای سواری و وانت دو کابین به شرح 

زیر است: 
۱_ تا مبلغ ۱.۵ میلیارد تومان نسبت به مازاد یک 

میلیارد تومان معادل یک درصد
۲- تا مبلغ سه میلیارد تومان نسبت به مازاد ۱.۵ 

میلیارد تومان معادل دو درصد 
۳- تا مبلغ ۴.۵ میلیارد نسبت به مازاد سه میلیارد 

تومان معادل سه درصد 
۴- نسبت به مازاد ۴.۵ میلیارد معادل چهار درصد

جدیدترین وضعیت مالیات خودروهای لوکس
برگزاری سومین مرحله قرعه کشی یکپارچه خودرو نیمه نخست شهریور

عرضه پژو ۲۰۶ در بورس

معاون امور پستی، ارتباطی و فناوری اطاعات رگولاتوری از فعال سازی 
بسته اینترنت برای افراد مشمول سه دهک اول یارانه بگیر در کشور خبر 
داد. به گزارش خبرگزاری تسنیم، مجید حقی معاون امور پستی، ارتباطی 
و فناوری اطاعات سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی کشور از 

فعال سازی بسته اینترنت رایگان برای اقشار کم برخوردار خبر داد.
وی گفت: در پی تأکید وزیر ارتباطات و فناوری اطاعات برای اختصاص 
بسته اینترنت رایگان برای اقشار کم برخوردار، اطاعات مشمولانی که در 
بازه زمانی تعیین شده از طریق سامانه پنجره ملی خدمات دولت هوشمند 
به آدرس my.gov.ir یا کد دستوری #۱۲۳۴*۴* ثبت نام کرده اند، 
پس از صحت سنجی شماره ها از سوی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، 

از طریق سازمان فناوری اطاعات به رگولاتوری اعام شده است.
معاون سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی با اشاره به اینکه صرفاً 
سرپرستان خانوارهای سه دهک اول مشمول این بسته ها می شوند، تأکید 
کرد: در زمان حاضر کد ملی و شماره تلفن همراه اعام شده، ۹۴۴ هزار 
نفر از سرپرستان خانوارها که مشترک اپراتورهای همراه اول، ایرانسل، 
رایتل و اپراتورهای مجازی تلفن همراه شاتل موبایل، های وب، آپتل، 
سامان تل و منطقه آزاد کیش هستند به این اپراتورها اعام شده است 
و برای سیم کارت این دسته از مشمولان که مشکلی برای فعال سازی 
بسته )مانند قطعی سیم کارت به دلیل بدهی یا مسدودی...( نداشته اند، 
بسته اینترنت برایشان فعال و پیامک فعال سازی ارسال شده است. حقی 
تأکید کرد: این بسته سالانه اینترنت ۴۰گیگابایتی است که ۳۰ گیگابایت 
آن برای استفاده از سایت های منتخب و ده گیگابایت آن برای استفاده از 
اینترنت در نظر گرفته شده است و با هدف حمایت از اقشار کم برخوردار 
و در قالب مسئولیت اجتماعی اپراتور اجرایی می شود. وی اظهار کرد: 
متقاضیانی که ثبت نام آنها از طریق سامانه خدمات دولت هوشمند یا 
کدهای دستوری موفقیت آمیز بوده و این بسته برای آنها فعال نشده 
است، می توانند با مراکز تماس اپراتور خود تماس بگیرند و وضعیت 
فعال سازی بسته اینترنت خود را جویا شوند. در صورت عدم دریافت 
پاسخ با مراجعه به نشانی cra.ir.195//:https درخواست خود را 

گزارش
ایرنا

بسته اینترنت رایگان 
برای اقشار کم برخوردار فعال شد

ورود 1.2 میلیون مسافر 
به کشور در ۴ ماهه امسال

رنا
: ای

س
عک

رنا
: ای

س
عک

در ۴ماهه نخست امسال ۲6 هزار و ۷۹۸ تن رب گوجه فرنگی به 
کشورهای مختلف صادر شده که این مقدار نسبت به ۴ماهه سال 

۱۴۰۰ کاهش ۵۱ درصدی را نشان می دهد.
براساس آمارهای گمرک، در ۴ماهه نخست امسال ۲6 هزار و ۷۹۸ 
تن رب گوجه فرنگی به کشورهای مختلف صادر شده که این مقدار 
نسبت به صادرات ۵۵ هزار تنی ۴ماهه نخست سال ۱۴۰۰ کاهش 

۵۱ درصدی را نشان می دهد.
قابل ذکر است در ۴ماهه نخست سال ۱۳۹۹ نیز مقدار صادرات رب 
گوجه فرنگی بیش از ۵۵ هزار تن و در ۴ماهه نخست سال ۱۳۹۸ 

این مقدار ۲۹ هزار تن بوده است.

کاهش ۵1 درصدی صادرات
 رب گوجه فرنگی در سال 1۴۰1

رئیس نظام صنفی کشـاورزی گفت: الگوی کشـت با مصوبه و شیوه 
نامه اجرا نمی شـود و این مصوبـه باید با ایجـاد زیرسـاخت های لازم 

برمبنای شـرایط اقلیمی هر اسـتان اجرا شود.
بنابر آمار اعامی وزیر جهاد کشـاورزی، در شـرایط کنونـی ۸ درصد 
تولیـدات کشـاورزی کشـور در دیـم زارهاسـت، درحالیکـه این رقم 
در دنیـا 6۰ تـا ۷۰ درصـد اسـت که ایـن امر نشـان می دهد کـه این 
موضوع در کشـور مـا تا حـدودی فراموش شـده اسـت چرا کـه امام 
راحل در سـال هـای 6۴ و 6۵ بـه اهمیت تولیـد در دیم زارهـا تاکید 
کردنـد و مـا بـه سـبب اهمیـت موضـوع پـس از گذشـت ۳6 سـال 

می خواهیـم آن را اجـرا کنیم.
آقای سـاداتی نژاد می گوید: امسـال طرح جهش تولیـد در دیم زارها 
در سطح ۵.۲ میلیون هکتار با همت سـتاد اجرایی فرمان امام برگزار 
می شـود و برآوردها حاکی از آن اسـت که جهش بزرگـی در تولیدات 
کشـاورزی و امنیت غذایی رخ دهـد که بـرای اجرای طـرح ۴۰ هزار 
میلیارد تومـان اعتبار نیاز اسـت که ایـن میـزان در سـال اول اجرای 

کشـت داده می شود.
طبق گفته سـاداتی نژاد، در ماده ۹ طرح تقویت امنیت غذایی کشور 
و رفع موانـع، تولیـدات کشـاورزی قـراردادی تصویب شـد چـرا که 

ضامن بقـای تولید پایدار و کاهش وابسـتگی اسـت.
مصوبه الگوی کشت عملیاتی نشد

علی رغم آنکه مصوبه الگوی کشـت سـال ۸۸ در مجلـس به تصویب 
رسـید و وزرای مختلـف وزارت جهـاد شـعار اجـرای آن را دادنـد، اما 
تاکنـون این مصوبـه عملیاتـی نشـده اسـت، درحالیکه وزیـر جهاد 
کشـاورزی اذعان می کنـد که بـا توجه به شـرایط جهانـی هیچ وقت 
بهتر از شـرایط کنونی الگوی کشـت قابلیت و ظرفیت اجرا نداشـته 
و می توان گفـت الان زمـان طایی برای اجرای الگوی کشـت اسـت 
تا کشـت محصـولات آب بـر به کشـت دانـه هـای روغنی، غـات و 

محصولات اسـتراتژیک تغییـر دهیم.
با توجـه به تاکیـد وزیر جهاد کشـاورزی بر اجرای کشـت قـراردادی 
و مصوبه الگوی کشـت در سـال زراعی جدیـد انتظار مـی رود که هر 
چه سـریع تـر زیرسـاخت هـای لازم فراهم شـود چرا که مسـئولان 
اتحادیـه و تشـکل هـای تولیدی اذعـان می کنـد که اجـرای مصوبه 

الگوی کشـت با بخشـنامه و دسـتورالعمل تحقق نمی یابد.
اجرای کشت قراردادی مستلزم منابع مالی

آقای علیقلی ایمانی مدیرعامل بنیاد ملی گندمکاران گفت: امسـال 
کشـت قراردادی گنـدم در سـطح ۲۵۰ هـزار هکتار در چند اسـتان 
کشـور بصورت پایلوت اجرا شـد کـه به سـبب توزیع نهـاده در فصل 
قـرارداد بین کشـاورزان، عملکـرد در واحد سـطح افزایـش یافت که 
در نتیجـه وزارت جهـاد تصمیم گرفت که سـطح بیشـتری را تحت 

پوشـش قـرار دهد.
به گفتـه او، با اجـرای کشـت قـراردادی، مجـری یا شـرکتی که می 

خواهـد کار را اجرا کند به منظـور تامین نهاده بـذر، کود، سـم و ... در 
ابتدای فصل نیاز به نقدینگـی دارد کـه در این خصـوص رایزنی ها با 

بانک مرکـزی در حال انجام اسـت.
ایمانـی می گوید: اگر منابـع مالی لازم برای کشـت قـراردادی تامین 

شـود، این موضـوع در افزایش عملکـرد و تولید ملی اثر گذار اسـت.
مدیرعامـل بنیاد ملـی گندمکاران گفـت: اجرای کشـت قـراردادی 
منوط به آن اسـت که هر اقدامی از جمله دریافت تسـهیات و انعقاد 
قرارداد و... بیمه شود تا اگر عوامل خسـارت زا همچون سیل، تگرگ، 
سـرما، بیماری و ... رخ دهد، بیمه به کمک کشـاورز آیـد تا بتواند پول 

نهاده را بـه مجری طـرح بازگرداند.
او می گوید: مصوبه الگوی کشـت با دسـتور، بخشـنامه، قـوه قهریه و 
قضاییه امکان پذیر نیسـت و تنها بسـتر بـرای اجـرای آن باید فراهم 
شـود که کشـت قراردادی یکـی از راهکارهـای ترغیبی کشـاورزان 
اسـت . بنیاد ملـی گندمکاران معتقد اسـت که بـرای اجـرای مصوبه 
الگوی کشـت، کشـت قـراردادی محصـولات سـیب زمینی، پیـاز و 
گوجه فرنگی و ... باید انجام شـود به طوریکه کارخانجـات رب گوجه 
یا فـرآوری سـیب زمینـی بـا کشـاورزان قـرارداد منعقد کننـد تا به 
کمک کشـت قراردادی مصوبه الگوی کشـت اجرا شـود، در غیر این 
صورت با بخشـنامه و دسـتورالعمل نمی توان جلوی مردم را گرفت و 
کشاورز برمبنای قیمت و اقتصادی بودن ریسـک تولید را می پذیرد.

دغدغه فروش محصولات با کشت قراردادی به 
پایان می رسد

آقای قاسـم  پیشـه ور رئیس نظـام صنفی کشـاورزی گفت: کشـت 
قراردادی نه تنهـا در ایران بلکـه در دنیا سـابقه خوبی دارد چـرا که با 
توسـعه آن کشـاورزان دیگر دغدغه تولید، فروش و بیمه محصولات 

را ندارند.
به گفتـه او، با اجـرای کشـت قـراردادی و پرداخت هزینه کاشـت در 
طول دوره کشـت تا برداشـت، کشـاورز بـه تولید ترغیب می شـود و 
به سـبب رفع مشـکل اقتصـادی دیگـر مجبور بـه عرضه بخشـی از 

محصـول در بازار آزاد نیسـتند.
پیشه ور می گوید: یکی از مشـکات پیش روی کشـاورزی قراردادی، 
منابـع مالـی اسـت کـه از ایـن جهـت دولـت بایـد پـای کار بیاید و 

سـازوکارهای لازم را بـرای اجـرا فراهـم کند.
رئیـس نظـام صنفـی کشـاورزی گفـت: الگـوی کشـت بـه صورت 
دسـتوری و با مصوبـه و شـیوه نامه اجـرا نمی شـود  لازم اسـت که با 
اجرای زیرسـاخت های لازم، این مصوبه برمبنای شرایط اقلیمی هر 

اسـتان اجرا می شـود.
بنابر آمار اعامی تشـکل و اتحادیه های تولیدی ۹6 درصد کشاورزی 
خصوصی و ۷۰ درصد خرده مالکی است که بنابر تجربه موفق کشت 
قـراردادی در دنیا، دولتمردان بایـد پای کار بیایند چرا کـه اجرای آن 

منجر به تسهیل مصوبه کشـت قراردادی می شود.

۷۰ درصد کشاورزی خرده مالکی است 
رئیس نظام صنفی کشاورزی:الگوی کشت با دستور اجرا نمی شود

شرکت بازرگانی دولتی اعام کرد: پیش بینی می شود هفته 
آینده خرید تضمینی گندم از مرز ۷ میلیون تن عبور کند.

به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از شــرکت بازرگانی دولتی 
ایران ، رئیس جمهوری در جلسه روز گذشته نظارت ستادی 
وزارت جهاد کشاورزی از تأمین امنیت غذاییِ پایدار برای کشور 

به عنوان مهم ترین مأموریت این وزارتخانه نام برد و خرید تضمینی نزدیک به ۷ میلیون 
تن گندم به عنوان محصول استراتژیک از کشاورزان - که توسط شرکت بازرگانی دولتی 

ایران صورت می گیرد - را نشانه اعتماد متقابل میان دولت و کشاورزان دانست.
بر اساس این گزارش، سال گذشته تا این تاریخ، تنها ۴ و نیم میلیون تن گندم خریداری 
شده بود و خرید تضمینی گندم از گندمکاران در سال جاری با ۵۲ درصد رشد، ۲ و نیم 
میلیون تن افزایش داشته است و این در حالی است که فرآیند خرید گندم از کشاورزان 
در استان های مختلف کشور همچنان در جریان اســت و پیش بینی می شود تا هفته 

آینده، میزان خرید تضمینی گندم از مرز ۷ میلیون تن عبور کند.

خرید تضمینی گندم از کشاورزان 
در یک  قدمی ۷ میلیون تن

طی سال ۱۴۰۰ گروه مخابرات درحالی ۲۹ میلیارد و ۸۴۴ میلیون تومان هزینه حامل های 
انرژی پرداخت کرده که هزینه تبلیغات این گروه طی همان سال ۱۴۰۰ حدود 6۹۲ میلیارد 
و ۷۱۲ میلیون تومان بوده است. به گزارش »نود اقتصادی« قیمت پایین اقام انرژی و آب در 
ایران موجب شده شرکت های دولتی به دلیل کسری آشکار و پنهان منابع، هم زیان ده شده 

و هم اقدام به دریافت تسهیات از بانکها و برداشت از بودجه عمومی کنند. این موضوع فشار بر منابع بانک ها را زیاد 
کرده و هم موجب می شود دولت بسیاری از تخلفات بانک ها را نادیده بگیرد. همچنین قیمت های پایین یکی از موانع 
عدم سرمایه گذاری بخش خصوصی در صنعت آب و برق و گاز است.  در مورد ارزان فروشی حامل های انرژی به ویژه 
برای اشخاص حقیقی و شرکت های پرمصرف بررسی صورت مالی شرکت مخابرات آمار جالب توجهی دارد. براساس 
صورت مالی این گروه، طی سال ۱۴۰۰ گروه مخابرات درحالی ۲۹ میلیارد و ۸۴۴ میلیون تومان هزینه حامل های 
انرژی پرداخت کرده که هزینه تبلیغات این گروه طی همان سال ۱۴۰۰ حدود 6۹۲ میلیارد و ۷۱۲ میلیون تومان بوده 

است. به عبارتی، هزینه تبلیغات گروه مخابرات ۲/۲۳ برابر هزینه انرژی گروه بوده است.
قابل ذکر است هزینه انرژی گروه مخابرات معادل ۷۵/. درصد از کل هزینه های اداری-عمومی گروه می شود. همچنین 

هزینه انرژی مخابرات معادل ۰۸/. درصد از کل درآمد عملیاتی این شرکت است.

 هزینه تبلیغاتی شرکت مخابرات 23 برابر 
هزینه آب، برق و گاز شرکت

اقامت در چادرهای لوکس در قطر برای مسافران جام جهانی فوتبال 
۲۰۲۲، هر شب ۳۵۰ پوند )بالای ۱۲ میلیون تومان( هزینه خواهد 

داشت.
فیفا اخیرا از یک شهر چادری در منطقه الخور قطر رونمایی کرده است 

که قصد دارد میزبان هواداران جام جهانی در قطر به عنوان بخشی از تجربه دهکده هواداران در 
این مسابقات باشد.

با توجه به محدود بودن ظرفیت هتل ها و اقامتگاه ها در کشور قطر که از ماه نوامبر میزبان رقابت های 
جام جهانی فوتبال است، استفاده از چادرهای بادیه نشین احتمالاً ارزان ترین نوع اقامت برای هر 
طرفداری است که مایل به تماشای رقابت تیم کشورش از نزدیک است؛ هزینه اقامت در چادرهای 
معمولی و ساده از همین حالا، بیش از ۲۰۰ دلار اعام شده، اما چادرهای لوکس، به عنوان یک 
تجربه خاص که فراتر از اقامت در چادرهای مسافرتی است و چیزی از یک هتل ۵ ستاره کم ندارد 
و ویژه طرفداران فوتبال است که به اقامت در این چادرها عاقه داشته  باشند، برای هر شب ۳۵۰ 

پوند )به نرخ روز پوند، بین ۱۲ تا ۱۳ میلیون تومان( هزینه خواهد داشت.

تورهای لاکچری برای حضور در قطر
  12 میلیون تومان برای یک شب خواب در چادر

جام جهانینیروکشاورزی

کاغذ اقتصادی

ثبت کنند تا رسیدگی شو
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چهارشنبه 26  مرداد ماه 1401

متهمان پرونده کثیرالشاکی 
خودرویی در دادگاه ویژه رسیدگی 

به مفاسد اقتصادی محاکمه شدند
اولین جلسه محاکمه متهمان یکی از پرونده های کثیرالشاکی 
مفاسد کان اقتصادی ناظر بر شرکت های خودرویی در دادگاه 
ویژه رسیدگی به جرایم اخال گران در نظام اقتصادی برگزار 

شد.
این پرونده پس از اعام شکایت بیش از ۲۰۰ نفر از متقاضیان 
خرید خودرو هیبریدی اعم از راننده تاکسی و شخصی و اعام 
جرم ضابطین علیه شــرکت واردکننده خودروهای هیبریدی 
تشکیل شــد و در ادامه اقدامات تعقیبی دادســتان به عنوان 
مدعی العموم علیه شــرکت مذکور، مدیران آن و شرکت های 

مرتبط انجام گردید.
تحقیقات مقدماتی و گزارشــات واصله در این پرونده حکایت 
از آن دارد که این شرکت به پیش فروش معادل دو برابر مجوز 
صادره اقدام کرده و عاوه بر آن مدیران این شــرکت با ایجاد 
شرکت واسط صوری در خارج از کشور و صدور فاکتور با قیمت 
ساختگی به نام شــرکت های واسط در خارج از کشور موجبات 
افزایش حدود ۳۰ درصد قیمــت ارزی خودروهای مذکور را 

فراهم کرده اند.
تحقیقات موجــود در پرونده حاکی از آن اســت که متهمان 
به بهانه های دیگر در زمان تحویل مــدارک و یا پاک با خود 
خودرو وجوه دیگری را از شکات اخذ کرده اند و بعضاً خودرویی 

تحویل شکات نشده است.
اتهامات متهمان این پرونــده دایر بر اخال در توزیع مایحتاج 
عمومی از طریق گران فروشی نیازمندی های عمومی، تحصیل 
مال از طریق نامشروع به مبلغ بیش از ۱۵۰ میلیارد تومان در 
خصوص فروش بیش از ۲۱۰۰ دســتگاه خودرو و ۲۱ میلیون 
درهم در خصوص حدود ۹۰۰ دستگاه خودرو، تحصیل مال از 

طریق نامشروع، احتکار خودرو و پولشویی است.
اولین جلســه محاکمه متهمان این پرونده مورخ ۲۳ مردادماه 
ســال جاری در شــعبه اول دادگاه ویژه رســیدگی به جرایم 
اقتصادی تهران با قرائت کیفرخواست توسط نماینده دادستان 

و استماع اظهارات تعدادی از شکات حاضر برگزار شد.

یک اپیدمیولوژیسـت با بیان اینکـه در حال حاضر 
از قلـه مـوج هفتـم عبـور کرده ایـم، گفـت: بـا این 
حال ممکـن اسـت قله دیگـری هـم ایجاد شـود و 
واریانت امُیکرون را کـه تاکنون در کشـور ما دو قله 
داشـته، سـه قله ای کند؛ البته در این باره نمی توان 

اظهارنظـر قطعی داشـت.
دکتـر مسـعود یونسـیان در گفت وگـو بـا ایسـنا، 
دربـاره وضعیـت کرونـا در کشـور، گفـت: از حدود 
۱6 الـی ۱۷ روز پیـش روند مـوارد جدیـد بیماری 
در کشـور نزولی شـده بود، اما طی هفتـه اخیر این 
روند نزولی متوقف شـده و همچنان نگرانی هایی به 
دلیل مسـافرت ها و جابجایی های جمعیتی در ایام 
اخیر وجـود دارد کـه البته هنـوز برای مشـاهده اثر 
آن زود اسـت؛ حداقل باید از هر مداخله ای دو هفته 
بگـذرد تـا بتوانیـم اثـر آن را بـر روی رونـد بیماری 

مشـاهده کنیم.
نگرانی از صعود مجدد کرونا در کشور 

وی با بیان اینکه کاهش شـهرهای قرمز در گزارش 
وزارت بهداشـت وجـود داشـت و مـوارد سـرپایی 
و بسـتری نزولـی بـوده اسـت، گفت: بـا ایـن حال 
نگرانی این اسـت که سـایر کشـورها اعم از بحرین، 
عراق، بلغارسـتان و... همـه بعد از نزولی شـدن، بعد 
از مدتـی مجددا صعـودی شـدند. حتـی در برخی 
کشـورها بعـد از افـول مـوج BA5 هـم رونـدی 
صعودی را تجربه کردنـد. بنابراین همچنان چنین 

نگرانی هایـی وجـود دارد.
امیکرون در کشور سه قله ای می شود؟ 

یونسـیان بـا بیـان اینکـه هنـوز نمی تـوان دربـاره 
شـرایط و روند بیماری در کشـور به صـورت قطعی 
اظهار نظر کرد، ادامه داد: در حـال حاضر از قله موج 
هفتم عبـور کرده ایم، بـا این حال ممکن اسـت قله 
دیگری هـم ایجاد شـود و واریانـت امُیکـرون را که 
تاکنون در کشـور ما دو قله داشته، سـه قله ای کند. 
البته در این باره نمی توان اظهارنظر قطعی داشـت. 
بنابرایـن نمی توان گفـت که آیـا ممکن اسـت قله 
دیگری هـم ایجاد شـود و واریانـت امُیکـرون را که 
تاکنون در کشـور ما دو قله داشته، سه قله ای کند یا 
خیر؟. در ایـن باره هنوز نمی تـوان اظهارنظر قطعی 
کرد که آیا بـا گـذر از این قله، آیـا روند نزولـی ادامه 

می یابـد یا اینکه قلـه دیگری هـم در راه اسـت.
وی گفت: قله اول ما در موج اول با امُیکـرون رخ داد، 
قله دوم با انتشـار BA5 رخ داد و حالا ممکن است 
برحسـب شـرایط اعم از جابجایی هـای جمعیتی، 
رفتارهای جمعیتی و میزان رعایـت پروتکل ها قله 
سـومی هم در پیش داشـته باشـیم که باید دید در 
آینده چه می شـود. بنابرایـن باتوجه به اینکـه بروز 
قله های بیماری تابع دو عامل اصلی هسـتند؛ یکی 
تغییرات ژنتیکی ویروس و یکی تغییر رفتار جامعه، 
ما هنوز نمی توانیم احتمال بروز قله سـوم را منتفی 
بدانیـم. مـردم هـم بایـد نسـبت بـه ایـن موضـوع 
حسـاس باشـند تا زمانیکه تعداد مـوارد جدیدمان 
به کف برسـد. هنوز برای اینکه بگوییـم موج هفتم 

کرونا در کشـور تمام شـده، زود است.
یونسـیان با اشـاره به کاهـش رعایـت پروتکل های 
بهداشـتی در کشـور، گفـت: رعایـت پروتکل های 

بهداشـتی اعـم از اسـتفاده از ماسـک، رعایـت 
فاصله گـذاری و رعایـت تهویـه بسـیار مهم اسـت 
و زمانیکـه رعایـت ایـن مـوارد کاهـش یابـد، روند 
افزایشـی بیمـاری بازمی گـردد. بایـد زمانـی نفس 
راحتی بکشـیم که به اطمینـان قابـل ماحظه ای 
رسـیده باشـیم. زمانیکـه احتمـال بازگشـت 
رونـد افزایشـی خیلـی ناچیـز باشـد، می توانیـم 
سـخت گیری هایمان را کاهش دهیم، اما الان برای 

ایـن کار زود اسـت.
وی تاکیـد کـرد: بنابرایـن با اینکـه در حـال حاضر 
از قلـه مـوج BA5 عبـور کردیـم، امـا نمی توانیم 
بگوییم کـه مـوج هفتم بـه طـور کامل تمام شـده 
و همه چیـز بـه حالت عـادی بازگـردد، هـر لحظه 
ممکن اسـت با تغییر رفتار، روند صعودی داشـته و 

قلـه دیگـری را هم تجربـه کنیم. 

یونسـیان دربـاره نحـوه برگـزاری ایمـن مراسـم 
اربعیـن در شـرایط فعلـی بیمـاری در عـراق و 
همچنین کشـورمان ضمن تاکیـد بر لـزوم رعایت 
دسـتورالعمل های بهداشـتی در تمام تجمعات در 
شـرایط پاندمی، گفت: عمده راهپیمایی در فضای 
باز برگزار می شـود و بحث رعایت نکات بهداشـتی 
در وسـایل حمل و نقـل و ... بایـد رعایت شـود.   وی 
تاکید کـرد: شـرطی کـه بـرای رفتن بـه عـراق در 
اربعیـن مبنـی بـر تزریـق دزهـای واکسـن کرونـا 
گذاشته شـده، شـرط خوبی اسـت و اگر این شرط 
را جدی بگیریـم و اعام کنیم که حتمـا دو هفته از 
تزریق دز آخر گذشـته باشـد، خیلی می تواند به ما 
کمک کند، به ویژه اگر در کنار اسـتفاده از ماسک و 
رعایت تهویه در فضاهای بسته باشـد. بنابراین باید 
با رعایت این شـرایط ریسـک را به حداقل برسانیم.

طی سال ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ پنج محیط بان به ضرب 
گلوله به شهادت رســیده اند این در حالیست که 
قانون حمایت قضایی از محیط بانان در ســال ۹۹ 
تصویب شده اســت اما هنوز از اصاح قانون حمل 

ساح خبری نیست.
به گزارش ایسنا، قانون حمایت قضایی از محیط بانان 
در بهار ســال ۱۳۹۹ به تصویب مجلــس  و تایید 
شورای نگهبان رسید تا مگر فصل تازه ای در حمایت 
از حافظان طبیعت آغاز شــود و مرهمی باشد بر 
زخم های محیط بانان کشور اما از زمان تصویب این 
قانون تاکنون بازهم شاهد وقوع حوادث ناگوار برای 
محیط بانان بوده ایم؛ از نقص عضو و شهادت گرفته 
تا حمله مســلحانه و به رگبار بستن محیط بان با 

کاشینکف آن هم توسط پدر مقتول!
براســاس قانون حمایت قضایــی از محیط بانان، 
این افراد در شــرایط حســاس می توانند از ساح 
خود اســتفاده کنند، در صورتی که در جنگل ها و 
منابع طبیعی جرم مشهودی ماحظه کنند و تذکر 
و هشدار کارساز نباشــد، می توانند از ساح خود 
استفاده کنند ولی اینگونه نیست که اجازه استفاده 
ساح در منزل و خیابان را داشته باشند و یا بتوانند در 

این اماکن مسلح باشند اما در محل مربوط به وظیفه 
خود می توانند از ساح اســتفاده کنند. این قانون 
شامل چهار ماده و سه تبصره در جلسه علنی ۲۳ 
اردیبهشت ماه ۹۹ مجلس شورای اسامی تصویب 
شد و در ۷ خرداد ۹۹ به تأیید شورای نگهبان رسید.

به گفته سمیه رفیعی - رئیس فراکسیون محیط 
زیست مجلس شورای اسامی - یکی از نخستین 
مصوبات مجلس یازدهم قانــون حمایت قضائی و 
بیمه ای از مأموران یگان حفاظت محیط زیست و 
جنگل بانی بود؛ این موضوع سال ها در مجلس مطرح 
بوده و بســیاری از نمایندگان ادوار با ردیف شغلی 
»محیط بانی« آشنایی نداشتند اما در مجلس یازدهم 
به تصویب رسید. رسیدگی به لایحه اصاح قانون 
به کارگیری ساح در دستور کار صحن مجلس قرار 
دارد که ان شاءالله با تصویب آن، موضوع به کارگیری 
ساح از سوی محیط بانان برای همیشه حل و فصل 

می شود.
براســاس آخرین آمار در ســال ۹۹ درحالی ۱۴۲ 
محیط بان ســازمان حفاظت محیط زیســت در 
سال های گذشــته به شهادت رســیده اند که این 
تعداد معادل پنج درصد محیط بانان کل کشور است 

همچنین هفت درصد جمعیت محیط بانان کشور 
تاکنون جانباز شــده اند. عیسی کانتری - رییس 
سابق سازمان حفاظت محیط زیست - پیش از این 
گفته بود که این ارقام با توجه به نســبت جمعیت 
محیط بانان، از نیروهای مسلح چه در زمان جنگ 

تحمیلی و چه پس از آن بیشتر است.
شهادت محیط بانان در سال جاری نسبت به سال 
قبل افزایش قابل توجهی یافته است به گونه ای که 
در سال گذشته دو محیط بان به شهادت رسیدند 
ولی در سال جاری تنها در طی پنج ماه ابتدایی سال 

سه محیط بان شهید شده اند.
در ۱6 فروردیــن ۱۴۰۰ »میکائیل هاشــمی« و 
»مهدی مجلل« حین عملیــات تعقیب و گریز با 
شــکارچیان خاطی، غیرمجاز و مسلح در منطقه 
حفاظت شــده فیله خاصه با ضرب گلوله جنگی 

شهید شدند.
امسال نیز در براساس گفته های عطا پورشیرزاد - 
رئیس شهرستان بوانات - حدود ساعت ۵ بعدازظهر 
جمعه 6 خرداد محیط بان محمد فرهمند ضمن 
تماس با مرکز شهرستان اعام کرد، دو نفر شکارچی 
که اقدام به شکار یک فرد قوچ وحشی کرده اند، در 

منطقه حفاظت شده و پناهگاه حیات وحش دره 
باغ حضور دارند و در ادامه تقاضای نیروی کمکی 
کرد. رئیس شهرســتان بوانات به همراه سه تن از 
همیاران محیط زیست به نام رضا بهرام پور، علی 
اسدی و جواد برزگر به منطقه اعزام و با رسیدن به 
گردنه، شهید فرهمند نیز به گروه آنها ملحق شد و 
محل استقرار شکارچیان را که درون دره بوده به آنان 
نشان داد. محمد فرهمند، علی اسدی و رضا بهرام 
پور به ســمت دره حرکت کردند و حدود ساعت 
6و۴۰ دقیقه به محل استقرار شکارچی ها رسیدند. 
فرهمند با رعایت کلیه قوانین و ضوابط با شلیک دو 
تیر هوایی از شکارچی ها می خواهد که تسلیم شوند 
اما متاسفانه شکارچیان با قساوت تمام ابتدا محمد 
فرهمند را از ناحیه سینه هدف گلوله قرار دادند و 
بافاصله رضا بهرام پور که به منظور دستگیری به 
سمت آنان حرکت کرده بود را هدف گرفتند. بر اثر 
این حمله محیط بان فرهمند و همیار محیط زیست 
بهرام پور به شهادت رسیدند. آخرین محیط بانی 
که جان خود را از دست داد، »برومند نجفی« بود 
که با شلیک پدر مقتول در مقابل مجتمع قضایی 

کرمانشاه به قتل رسید.

وزیر بهداشــت و درمان تاکید کــرد که کل مرگ 
و میر کرونا در کشــور ۱۴۲ هزار نفر بوده که ۱۳۲ 
هزار نفر آن مربوط به قبل از انجام واکسیناســیون 
عمومی اســت و از زمان انجام واکسیناسیون تنها 
۱۰ هزار نفر که واکســن نزده یا بیماری زمینه ای 
داشتند براثر این بیماری جان خود را از دست داده 
اند.  به گزارش ایسنا، بهرام عین اللهی در جلسه دیروز 
مجلس شورای اسامی و در پاسخ به سوال مهدی 
عسگری در خصوص ابهامات پیرامون واکسیناسیون 
کرونا بیان کرد: با توجه به آمار بســیار بالای ابتا و 
مرگ ومیر کرونا در زمان آغاز به کار دولت سیزدهم 
حفظ جان مردم در اولویت ما بود. در اولین دیداری 
که دولتمردان با مقام معظم رهبری داشتند حضرت 
آقا اولین درخواست شان موضوع مدیریت کرونا و 
سامت مردم بود. ما باید روزهای دلهره آور و سختی 

را به یاد بیاوریم که روح و ذهن مــا را آزرد و روزانه 
بیش از ۷۰۰ نفر جان باختند، در آن روزها ما شاهد 
قرنطینه خانگی، وضعیت اسفناک بیمارستان ها، 
صف های طولانی چند روزه برای بســتری شدن، 
خستگی و فشار روانی پرسنل، محدودیت در ارائه 
خدمات به مردم، کمبود واکسن، محدودیت های 
تردد شبانه و تعطیلی برخی از کسب وکارها بودیم. 
وزیر بهداشــت در ادامه اظهار کرد: در این شرایط 
دولت سیزدهم همزمان با اوج پیک پنجم بیماری 
کار خود را آغــاز کرد، روزانه بیــش از ۵۰ هزار نفر 
مبتا داشتیم. در بخش مراقبت های ویژه نیز بیش 
از ۸۰۰۰ نفر بســتری بودند. ســتاد ملی کرونا در 
اســفندماه ۹۸ به ابتکار مقام معظم رهبری شروع 
به کار کرد این ســتاد تصمیم گیــری در خصوص 
همه مطالب مربوط به کرونا را برعهده داشت. وزیر 

بهداشــت و درمان در ادامه تصریح کرد: در ستاد 
ملی مقابله با کرونا رئیس ستاد کل نیروهای مسلح، 
دادستان کل کشور، رئیس شورای عالی حوزه علمیه، 
رئیس صدا و سیما، رئیس سازمان برنامه و بودجه و 
روسای کمیسیون های بهداشت و اجتماعی مجلس 
شورای اسامی و وزرای کشور، آموزش و پرورش، 
فرهنگ و بهداشت حضور داشتند و تصمیمی که در 
این ستاد گرفته می شد با نظر همه اعضاء بود و برای 
همه بخش ها لازم الاجرا است. ما هیچ چیزی به غیر از 
مصوبه ستاد کرونا تا به حال انجام ندادیم همواره مقام 
معظم رهبری و ریاست جمهوری از تصمیمات ستاد 
حمایت کردند و ما توانستیم در مقابله با این بیماری 
گام های موثری برداریم. واکسیناسیون موثرترین 
اقدام برای کنترل همه گیری بیماری کرونا محسوب 
می شود و افراد در مقابل بیماری مصون می مانند. 

وی در ادامه اظهار کرد: واکسیناســیون در کشور 
ما قدمتی بیش از ۱۰۰ ســال دارد اولین بار توسط 
انستیتوپاستور در سال ۱۲۹۹ واکسیناسیون آغاز 
شد و ما با انجام واکسیناسیون توانستیم بیماری هایی 
نظیر آبله، فلج اطفال، سرخک، سل، کزاز و مالاریا در 
کشور را ریشه کن کنیم. ایران اسامی به اذعان همه 
ســازمان های بین المللی در زمینه واکسیناسیون 
از کشورهای پیشتاز است. در کنار واکسیناسیون 
رعایت پروتکل های بهداشتی موثرترین عامل برای 
جلوگیری از بیماری کروناست. کسانی که واکسن 
کرونا زدند در صورت ابتا با شدت کمتری مواجه 
هستند مقام معظم رهبری شخصا واکسن ایرانی 
را در مقابل دوربین های صداوســیما تزریق کردند 
و از همه مردم دعوت کردند تا واکسیناســیون را 

انجام دهند.

توقف روند نزولی کرونا در کشور

احتمال بروز قله سوم امُیکرونی

حفاظت از جان محیط بان و محیط زیست در گرو اصلاح قانون حمل سلاح

عین اللهی: واکسیناسیون موثرترین اقدام برای کنترل همه گیری کروناست

از حکم اعدام برای الکس تا افساد 
فی الارض برای حاتمی

سخنگوی قوه قضائیه در خصوص آخرین وضعیت مسائلی همچون 
پرونده های میاد حاتمی، هواپیمای اوکراینی، بابک زنجانی، الکس، 

قاتل افغانستانی و شکایت حسن خمینی از دهباشی صحبت کرد.
به گزارش خبرنگار مهر مسعود ستایشی در هفتمین نشست خبری 
خود با خبرنگاران با گرامیداشــت روز شهدای مدافع حرم، گفت: 
هدف و انگیزه مدافعان حرم، ادامه دادن مکتب حســینی و دفاع 
از ارزش ها اســت. مقابله قاطع با تفرقه ای ایجاد شده در منطقه از 
فعالیت های مدافعان حرم است و نقش آنان در برهم زدن نقشه شوم 

دشمنان آشکار است.
وی ادامه داد: همچنین روز ۲6 مرداد سالروز بازگشت آزادگان به 
کشور را گرامی می داریم. امروز راه ایســتادگی و صابت در برابر 
دشمنان از دمشــق تا بیروت، نتیجه همان مکتب ایثار و آزادگی 

است.
ستایشی در پاسخ به ســوالی در خصوص پرونده میاد حاتمی و 
اینکه چند نفر متهم هستند؟ گفت: در رابطه با این پرونده، ۲۲ متهم 
مطرح بودند. پرونده در دادسرا بررسی و با صدور قرار جلب دادرسی 
به شعبه ۱۵ دادگاه انقاب ارجاع و فرد مورد نظر به اتهام افساد فی 
الارض، پولشویی و اخال در نظام ارزی به همراه فرد دیگری به اتهام 
افساد فی الارض، پولشویی و اخال در نظام اقتصادی در بازداشت 

به سر می برند. وی افزود سایر متهمان با وثیقه فعاً آزاد هستند.
ستایشی در خصوص آخرین وضعیت پرونده بابک زنجانی گفت: 
تکلیف اجرای حکم وی بر عهده دادســتانی و واحد اجرای احکام 
است. تاکنون نسبت به شناسایی اموال محکوم علیه در داخل کشور 
و ارزیابی این اموال و همچنین اموال خارجــی، اقدامات قاطعانه 
صورت گرفته است. تا کنون ۵۰۰ میلیون دلار به وزارت نفت واگذار 
شده و کل رد مال این فرد به شرکت نفت ۱ میلیارد و ۹66 میلیون 
یورو است. در خصوص الباقی طلب وزارت نفت، با همکاری ضابطین 
فعال و کوشا و با نظارت دادستانی، در حال انتقال اموال محکوم علیه 
هستیم. سرنخ های قوی از اموال وی به دست آمده است. نامبرده 

در زندان به سر می برد.
وی در پاسخ به سوالی در خصوص بازداشت یک تبعه سوئدی در 
ایران گفت: این پرونده در ناحیه تخصصی دادسرا تحت رسیدگی 
قرار دارد. در ۲۸ فروردین قرار بازداشت این فرد به علت جاسوسی 
صادر شده است. همچنین اسنادی از این فرد کشف شده که در حال 
بررسی اســت. هم اکنون تحقیقات مقدماتی در حال انجام است و 

ممکن است به اتهامات این فرد اضافه شود.

سرپرست وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی از 
اتخاذ تصمیم برای افزایش حقوق بازنشستگان 
تامین اجتماعی خبر داد و گفت: جزئیات و نحوه 

اجرا فردا اعام می شود. 
به گزارش ایسنا، محمدهادی زاهدی وفا در نشستی با خبرنگاران 
گفت: قشر بازنشسته در گذشته جایگاه و منزلت خود را از دست 
داده و مورد کم توجهی در برنامه ریزی ها و سیاست گذاری ها 
قرار گرفته است.  وی افزود: تاش کردیم اتفاقات بهتری رخ 
دهد اما وارث وضعیت گذشته هستیم و ناترازی هایی وجود 
دارد. ناترازی صندوق های بازنشستگی از جمله چالش های 
ماست. تصمیمات حرفه ای در گذشته اتخاذ نشده و دو صندوق 
بازنشستگی ما به بودجه دولت متکی شده اند در حالی که 
باید تعادل در منابع و مصارف وجود داشته باشد و خودشان 
را بر اساس یک فرمول اقتصادی اداره کنند. تصمیمات درباره 

بازنشستگان در سطح قوانین دولت و مجلس است. 
سرپرست وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی ادامه داد: ۱۷ صندوق 
دیگر هم داریم و آنها نیز مشکاتی دارند. طبق قانون ساختار 

جامع رفاه اینها باید یکپارچه و ذیل وزارت رفاه ادغام شوند. 
زاهدی وفا درباره آخرین وضعیت افزایش حقوق بازنشستگان 
تامین اجتماعی غیرحداقلی بگیر گفت: اختیارات هیئت وزیران 
به وزرای عضو تفویض شد. ما هم درچارچوب مصوبه شورای 
عالی کار و طبق قوانین باید تصمیم می گرفتیم اما محدودیت 

های منابع وجود داشت و دارد. 
وی اضافه کرد: با نمایندگان بازنشستگان جلساتی داشتیم؛ 
تصمیم گرفتیم قانون اجرا و بر نحوه اجرا توافق کردیم و جلسه ای 
فردا با نمایندگان بازنشسته ها داریم که خودشان نحوه افزایش را 

اعام و اطاع رسانی می کنند. 
سرپرست وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی افزود: پیشنهادهایی 
در زمینه واگذاری برخی سهام ها به بازنشستگان مطرح شده 
است. یکی از پیشنهادها این است که صندوق زمین و ساختمان 
در هر استان برای بازنشستگان تاسیس کنیم. در مجموع 
تصمیمات خوبی گرفته شده و فردا در جلسه کانون های 

بازنشستگی اعام می شود.

مدیر عامل صندوق بیمه اجتماعی گفت: گسترش 
بیمه باعث می شود در راستای عدالت اجتماعی گام 
برداشته شود و تحقق عدالت اجتماعی، محرومیت 
زدایی ایجاد می کند. بیت الله برقراری گفت: صندوق بیمه اجتماعی 
مولود نظام مقدس جمهوری اسامی است و در سال ۱۳۸۴ تاسیس 
شده است. هدفش این است که جامعه هدف، بیمه اجتماعی شود، 
لذا با این باور که اگر جامعه هدفی که در روستا ساکن اند اعم از عشایر 
و روستاییان را بیمه کنیم در راستای محرومیت زدایی حرکت می 
کنیم. مدیر عامل صندوق بیمه اجتماعی گفت: وقتی روستاییان و 
عشایر بیمه شوند آینده خودشان را تضمین شده می بینند و تولیدات 

را افزایش داده و با انگیزه بیشتری کار می کنند.
اگر مولفه صندوق بین مردم و جامعه، جا بیفتد نقش دولت در اینجا به 
عنوان کارفرما است که دارای نقش کاما بی بدیل و بر اساس صندوق 

و قوانین شکل گرفته شده است.
وی افزود هرچقدر بیمه گسترش پیدا کند، در راستای عدالت 
اجتماعی گام بر می دارد و تحقق عدالت اجتماعی هم خودش 

محرومیت زدایی ایجاد می کند.
معتقدم این صندوق با گسترش چتر بیمه ای و بیمه کردن افراد 
جامعه هدف می تواند جلوی فقر مطلق را بگیرد و همچنین در 

راستای مسئله محرومیت زدایی گام های اساسی بردارد.
برقراری ادامه داد: نمایشگاه بسیار جامع و دقیقی بود و مدیران 

محترم باید با بازدید از نمایشگاه افق دیدشان را افزایش دهند.
هرکس با نگاه علمی و دغدغه مند این نمایشگاه را بازدید کند قطعا 
افق دیدش افزایش پیدا می کند؛ و به نظرم کاما چیدمان این 
نمایشگاه ها مبتنی بر فصل بندی خدماتی است که نظام مقدس 
جمهوری اسامی ارائه داده که قبل نظام جمهوری اسامی وضعیت 
در رژیم گذشته چطور بوده و الان با پیروزی نظام شکوهمند اسامی 
چه خدمات گسترده ای به جامعه، به ویژه روستاییان، عشایر و 

کشاورزان داده شده است.
مدیر عامل صندوق بیمه اجتماعی تصریح کرد: اگر در این راستا این 
خدماتی که نظام ارائه داده تبیین شود و به تعبیر مقام معظم رهبری 
جهاد تببین صورت بگیرد، مردم بیشتر در اطاع خدمات قرار می 
گیرند و وقتی مردم در جریان این خدمات قرار بگیرند، از نظام 

خودشان بیشتر حمایت می کنند.

میزان و نحوه »افزایش حقوق« 
بازنشستگان تامین اجتماعی 

امروز اعلام می شود

تحقق عدالت اجتماعی 
محرومیت زدایی ایجاد می کند

خبر

خبر

خبر
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کاغذ جامعه

 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی و اراضی و 

 ساختمانهای فاقد سند رسمی
موضوع  دوم  هيات  رای شماره 140160319012000889  برابر 
قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک سيرجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای صفر آناهیده فرزند 
غلامعباس به شماره شناسنامه 438 صادره از سیرجان در 
یک قطعه باغ به مساحت 27288/95 مترمربع پلاک 3988 
اصلی واقع در اراضی کمال آباد بخش 37 کرمان  خریداری 
از مالک رسمی آقای حبیب الله محمودآبادی محرز گردیده 

است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی مي شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالكيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين 
اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ 
تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقديم 
نمايند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذكور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.

تاريخ انتشار نوبت اول :1401/5/11/ تاريخ انتشار نوبت دوم :1401/5/26
محمد آرمان پور- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان سیرجان

شناسه آگهی: 1360328

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک 

شهر عنبرآباد
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی  و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر 
رای شماره 140060319091000795 -1400/7/8 هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای یداله امیری کت گرگ فرزند عین 
اله  به شماره شناسنامه 142  صادره از عنبرآباد در  ششدانگ یک 
باب خانه و باغ  به مساحت 30326 مترمربع پلاک - فرعی از29 
- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 29 - اصلی قطعه یک  واقع 
در عنبرآباد اراضی شمس آباد خریداری از مالک رسمی خانم  آذر 
بهاءالدینی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .  

مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/26
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/09

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک

 شهر عنبرآباد
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 

و ساختمانهای فاقد سند رسمی
تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی  و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر 
موضوع  اول  هیات   1401٫1٫15-  140160319091000013 شماره  رای 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای یداله امیری کت گرگ فرزند عین 
اله  بشماره شناسنامه 142  صادره ازعنبراباد در ششدانگ یک باب 
 - از29  فرعی  مترمربع پلاک -  به مساحت 12313  باغ    و  خانه 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 29 - اصلی قطعه یک  واقع در 
از مالک  آباد بخش 45 کرمان خریداری  عنبرآباد روستای شمس 
رسمی خانم  آذر بهاءالدینی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول  . بدیهی است در صورت  نمایند 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 

مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/26
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/09

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک 

شهر عنبرآباد
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی  و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای 
شماره 140160319091000205 -1401/2/20 هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای یداله امیری کت گرگ فرزند عین اله  به 
شماره شناسنامه 142 با کد ملی 6069475038 صادره از عنبرآباد 
موازی 58٫78 سهم مشاع از 96 سهم  ششدانگ یک قطعه باغ 
–گلخانه و زمین  به مساحت  40990 مترمربع پلاک - فرعی از29 
- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 29 - اصلی قطعه یک  واقع 
در عنبرآباد -اراضی شمس آباد بخش 45 کرمان خریداری از مالک 
رسمی خانم  آذر بهاءالدینی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 
مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/26
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/09

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششدانگ یک قطعه زمین محصور با بنای احداثی دران دارای پلاک 34- فرعی از 156- اصلی به مساحت 

608٫52 مترمربع واقع در ریحان آباد شهر فاریاب قطعه دو بخش 46 کرمان مورد تقاضای آقای محمد تاجیک  

فرزند حسن به شماره ملی 3160806642 نیاز به تحدید حدود دارد .لذا حسب درخواست کتبی مالک مورخ 

1401/05/23 آگهی تحدید حدود اختصاصی پلاک فوق  منتشر و عملیات تحدید آن از ساعت 8 صبح روز شنبه مورخه 1401/06/19 

در محل شروع و به عمل خواهد آمد، لذا به مالک و مالکین مجاور رقبه مذبور اخطار میشود که در موعد مقرر در این آگهی در 

محل وقوع ملک حاضر و چنانچه کسی بر حدود وحقوق ارتفاقی آن واخواهی داشته باشد میتواند از تاریخ تنظیم صورت مجلس 

تحدیدی لغایت 30 روز واخواهی خود را به اداره ثبت اسناد واملاک کهنوج تسلیم تا به دادگاه صالحه ارسال شود ،در غیر این صورت 

تاریخ انتشار : چهارشنبه 1401/05/26 پس از انقضای مهلت مذکور هرگونه ادعایی مسموع نیست.
علی رحمانی خالص
 رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج . م الف :610
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5چهارشنبه 26  مرداد ماه 1401 کاغذ فرهنگ و هنر

خبرخبر

محمود ســالاری، معاون امور هنری وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسامی پس از حواشی به وجود 
آمده برای یکی از آثار این موزه در نمایشــگاه 
»مینیمالیسم و کانســپچوآل آرت«، عصر 
دوشــنبه ـ ۲۴ مرداد مــاه ـ از موزه هنرهای 
معاصر تهران بازدید کرد. به گزارش ایســنا، 
محمود ســالاری معاون امور هنری وزارت 
فرهنگ و ارشاد اســامی به همراه عبدالرضا 
ســهرابی مدیرکل هنرهای تجسمی پس از 
حواشی به وجود آمده در خصوص ورود حشره 
به یک قاب عکس از مجموعه برند و هیابکر در 
بازدید از موزه هنرهای معاصر تهران گفت: »آثار 
گنجینه موزه هنرهای معاصر تهران، ثروت ملی 
و نگهداری شایسته آن از مهمترین دغدغه های 
ما و خانواده هنر ایران است.« سالاری اضافه 
کرد: »در بازدیدی که امروز پس از بررسی های 
کارشناسان مرتبط، از این اثر و سایر آثار موجود 
در نمایشــگاه داشتم، خوشــبختانه این اثر 
هیچگونه آسیبی ندیده و حشره مزبور ضمن 
پاک سازی اصولی توسط متخصصان، در هیچ 
یک از آثار نمایشگاه دیده نشده است.« معاون 
امور هنری وزیر فرهنگ درادامه ضمن اشاره 
به اهمیت بالای گنجینه موزه هنرهای معاصر 
تهران اظهار کرد: »حساسیت جامعه هنری 
نسبت به گنجینه ارزشمند موزه بزرگترین 
ســرمایه برای میراث داری از این ثروت ملی 
است و ما در معاونت امور هنری تمام تاشمان 
را برای حفظ، نگهداری و رفع برخی مشکات 

باقی مانده از مرمت موزه انجام خواهیم داد.«
در این زمینه بخوانید:

در این بازدید عبدالرضا ســهرابی، مدیرکل 
هنرهای تجسمی و عبادرضا اسامی، رییس 
موزه هنرهای معاصر تهران گزارشی از اقدامات 
انجام شده درخصوص مشکل پیش آمده و رفع 
آن توسط کارشناسان متخصص در این حوزه و 
بررسی سامت سایر آثار موزه هنرهای معاصر 
تهران ارائه کردند. حواشی پیش آمده درباره 
موزه هنرهای معاصر تهران این بار به حشراتی 
بازمی گردد که بر روی یکی از آثار به نمایش 
درآمده در این موزه، حضور داشتند. به گفته ی 
مدیر موزه هنرهای معاصر تهران این مشکل 
حل شده اما همچنان اطاع رسانی به جامعه 

هنری الزام دارد.

شناسایی قدیمی ترین 
سکونتگاه  انسان در ایران

سومین فصل از کاوش مشترک باستان شناسان 
ایران و فرانسه در غار »قلعه کرد آوج« در استان 
قزوین آغاز شد. این غار قدیمی ترین سکونتگان 
انسان در ایران معرفی شــده است؛ جایی که 
دندان شــیری یک کودک انســان نئاندرتال 
به قدمت ۱۵۵هزار ســال در آن کشــف شد. 
به گزارش ایســنا، روابط عمومی پژوهشــگاه 
میراث فرهنگی و گردشــگری، کاوش در غار 
»قلعه کرد آوج« به سرپرســتی سرپرســتی 
مشترک حامد وحدتی نسب از دانشگاه تربیت 
مدرس و ژیل بریون از موزۀ انسان شناسی پاریس 
با مجوز پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشگری 
در حال انجام اســت.  حامد وحدتی نســب ـ 
سرپرست هیأت باستان شناسی قلعه  کرد آوج 
 ـدر این باره توضیح داد: این غار از زمره مهمترین 
محوطه های پارینه سنگی در ایران و خاورمیانه 
است که قبا توســط باستان شناسان استان 
قزوین، شناسایی و مطالعۀ مقدماتی شده بود. 
او افزود: نخســتین و دومین فصل کاوش این 
محوطه در ســال های ۱۳۹۷ و ۱۳۹۸ توسط 
هیأت مشترک ایران و فرانسه، در حالی پایان 
یافت که بیشترین زمان کاوش صرف خواناسازی 
گودال های ایجاد شده توسط حفاران غیرمجاز 
شد. این باستان شــناس، مهمترین دستاورد 
فصل دوم کاوش غار قلعه کرد را کشف دندان 
کودک انســان نئاندرتال با قدمت ۱۵۵ هزار 
سال پیش، اعام کرد و یادآور شد: این دندان 
هم اکنون در موزۀ قزوین قابل بازدید اســت. 
سرپرست هیأت باستان شناسی قلعه کرد آوج 
در ادامه گفت: وقفه ای ســه ساله در کاوش به 
خاطر وقوع کرونا، این فرصت را به پژوهشگران 
داد تا مطالعات سن سنجی مطلق را با روش های 
متنوعی در این غار انجام دهند. وحدتی نسب 
این توضیح را اضافه کرد: به دلیل قدمت بالای 
مواد فرهنگی غار قلعه کُرد، انجام سن سنجی 
به روش معمول کربن ۱۴ که تنها تا گســترۀ 
۴۵۰۰۰ سال امکان پذیر است، در این غار ممکن 
نبود، از همین روی از دو روش تشدید چرخش 
الکترون )ESR( و اورانیوم/توریم استفاده شد. 
این باستان شناس گفت: نتایج مقدماتی حاکی 
از سنی فراتر از ۴۰۰ هزار سال برای نهشته های 
فرهنگی این محوطه است که این سن، غار قلعه 
کُرد را مبدل به قدیمی ترین سکونتگاه بشر در 
ایران کرده است. او با بیان این که سن یادشده 
در کنار دست افزارهای سنگی به دست آمده از 
این غار، حاکی از این است که غار قلعه کُرد، پیش 
از انسان نئاندرتال نیز محل سکونت گونه های 
دیگر انسانی همچون انسان »هایدلبرگ« و یا 
احتمالا نوعی از انسان راست قامت بوده است، 
اظهار کرد: تاکنون دو نوع اسب پیش از تاریخِ 
منقرض شده، گوزن، خرس قهوه ای و کرگدن 
در بقایای جانوری به دست آمده از این محوطه 

شناسایی شده است.

ایلنا نوشت: ابراهیم اصغری معتقد است سازمان سینمایی در واگذاری 
شبکه نمایش خانگی به صداوسیما دچار یک اجبار شد.  بر هیچکس 
پوشیده نیست که سینما امروز درگیر حواشی و مسائل بسیاری است 
که این اتفاقات نگرانی قشر عظیمی از سینماگران را به همراه داشته است 
و البته برخی سینماگران بر این عقیده اند که باید برای بهبود شرایط و 
اتفاقات بهتر به ریاست جدید سازمان که نزدیک به یک سال از ریاستش 
بر سازمان سینمایی می گذرد، مهلت داد. به هر حال لازم است در این 
مدت که سینمای ایران همواره در تاطم اتفاقات مختلف بوده است، 
نگاهی تحلیلی به عملکرد مدیریت سینما داشته باشیم و نقاط ضعف و 
قدرت آن را مورد ارزیابی قرار دهیم. به همین بهانه گفت و گو با ابراهیم 
اصغری )تهیه کننده سینما( را در ادامه می خوانید. یکی از مطالبات جدی 
که از سوی سینماگران در روزهای ابتدایی حضور محمد خزاعی در 
سازمان سینمایی مطرح شد، بازگشت شبکه نمایش خانگی به سازمان 
سینمایی بود اما به نظر می رسد که دولت بی توجه به این مطالبه با ساترا 
به توافق رسیده است. عملکرد سازمان سینمایی در این مورد را چطور 

ارزیابی می کنید؟
سازمان سینمایی در واگذاری شبکه نمایش خانگی به صداوسیما دچار 
یک اجبار شد و تا جایی که می دانم با وجود پذیرش این اتفاق، خواستِ 
مدیران سینمایی و وزارت ارشاد بازگشت شبکه نمایش خانگی به این 
وزارتخانه بوده است. از نظر من؛ همچنان منطقی است که شبکه نمایش 
خانگی زیر مجموعه وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی باشد چراکه ساترا 
زیرمجموعه صداوسیما است و این سازمان به عنوان یک نهاد تولیدکننده 
آثار نمایشی نمی تواند نسبت به شبکه نمایش خانگی برخوردی بی طرفانه 
داشته باشد. اگر پلتفرم ها قدرت بگیرند، رقیبی جدی برای صداوسیما 
می شوند و عاوه بر میزان مخاطبان این رسانه، در حوزه اقتصاد نیز 
صداوسیما را تهدید می کنند و به نظر می رسد بحث اصلی در کنترل شبکه 
نمایش خانگی همین موضوع کنترل موفقیت شبکه نمایش خانگی است.

در این صورت اگر پلتفرم ها زیرمجموعه وزارت ارشاد باشند، قطعاً این 
تعارض منافع وجود ندارد و وزارت ارشاد کاماً بی طرف به این موضوع 

رسیدگی می کند.

ماجرای اجبار سازمان سینمایی 
در واگذاری ساترا به صدا و سیما

اعلام نتیجه بازدید 
کارشناسان از موزه 

هنرهای معاصر

تسنیم نوشت: طرح های نرگس آبیار، داریوش ربیعی و محمد قاضی از 
ساترا مجوز تولید سریال گرفتند.

جلسه شورای صدور مجوز تولید ساترا با حضور اعضای حقیقی و حقوقی 
برگزار شد و در این جلسه طرح سریال »سووشون« به نویسندگی و 
کارگردانی نرگس آبیار و تهیه کنندگی محمدحسین قاسمی مورد 
موافقت اعضای شورا قرار گرفت. سریال »سووشون« برداشتی از رمان 
»سووشون« نوشته سیمین دانشور است که به روایت جنایت ها و 
ظلم های استعمارگران در اواخر دوران پهلوی می پردازد. در ادامه جلسه 
شورای تولید، طرح »روباه نقره ای« نوشته داریوش ربیعی و سریال کودک 
»مترسک« به تهیه کنندگی محمد قاضی نیز تصویب شد. طرح های »ده 
متر زیر زمین« رسانه فیلم نت و »خواهر نامریی« برای بررسی کارشناسی 

و دعوت از نویسنده و تهیه کننده به دبیرخانه شورا ارجاع شد.

سریال نرگس آبیار مجوز گرفت

شـرایط اقتصادی نا به سـامان، ناگریـز تاثیر خـود را روی 
بحـث کتـاب هـم گذاشـت. از نشـریات گرفته تـا کتاب 
فروشـی ها؛ بـا این حـال مخاطبان همیشـگی کتـاب در 
تابسـتان همچنـان کتـاب را دنبـال می کننـد؛ امـا کدام 

کتـاب هـا در رضایـت و فـروش موفق تـر بودند؟ 
به گـزارش خبرگـزاری خبرآناین، شـاید مسـئله کتاب 
این روز ها و با توجه به شـرایط کشـور، تبدیـل به موضوع 
کم اهمیتـی برای مردم شـده باشـد، اما قطعا مسـئولین 
مربوطه بایـد فکری بـه حـال این شـرایط نگـران کننده 
داشته باشـد. درسـت اسـت که همیشـه سـرانه مطالعه 
در ایران پاییـن بوده امـا عاقه مندانی هم هسـتند که در 
هر شـرایطی دوسـت دارند توانایی خرید کتاب را داشـته 
باشـند. رویکردهایی کـه برای رشـد کتابخوانـی در ایران 
انجـام شـده، احتمـالا نیازمند مکمـل هایی هسـتند که 
بتوانند نتیجه بخش باشـند. مسـئله کتـاب و کتابخوانی 
از نظـر فرهنگی نیازمنـد راه حل هـای بنیادی اسـت، در 
نهایت هـم باید شـرایط اقتصـادی بـرای تولیدکنندگان 
و ناشـران کتـاب و در آخـر بـرای مصـرف کننـده اصلی، 
طـوری فراهـم شـود کـه همه تـاش هایـی کـه صورت 

گرفتـه خنثی نشـود.
اوضاع کتاب و کتاب فروشی بعد از شوک 

اقتصادی در تابستان چگونه است؟
طبق گفتگویـی که توسـط خبرآناین با ناشـران صورت 
گرفته است، اگرچه بعضی از ناشران، افزایش قیمت کاغذ 
در سال جاری را خیلی محسـوس نمی دانند اما ناشرانی از 
جمله نشـر نی تاکید می کنند؛ افزایش قیمت ها و شـوک 
اقتصادی در سـه ماه اول سال و نیمه تابسـتان، نشریات و 
کتاب فروشـی ها را بـا چالش  روبـه رو کرده اسـت. تا قبل 
از ایـن هم کتـاب در سـبد خریـد اکثریـت مردم نبـود و 
حالا گرانـی ها باعـث شـده اوضـاع وخیم تر شـود، مردم 
در شـرایط فعلی دغدغـه هایی مثـل خوراک، مسـکن و 
پوشـاک دارند و احتمـالا خرید کتـاب جایـی در این بین 
نـدارد. گویـا طـرح هـای مختلـف بـرای افزایـش فروش 
کتـاب توسـط مسـئولین مربوطـه هـم در ایـن شـرایط 
اقتصادی راه به جایـی نمی برد. افزایـش دو برابری قیمت 
کاغـذ در یکسـال گذشـته آسـیب بزرگـی بـه تولیـدات 
ناشـران و همین طور فروش کتاب فروشـی ها زده اسـت.  
با ایـن وضعیت، اوضـاع ناشـران و کتاب فروشـان در برهه 
حسـاس و سـختی قرار گرفته اسـت، طوری که ناشران و 
کتاب فروشـان به عنوان یک خـط فروش و دسترسـی به 
کتاب، در بخش های مختلـف ضرر های قابـل توجهی را 

متحمل شـدند.
جایگاه کتاب برای افراد دغدغه مند کجاست؟

آن چیـزی کـه بـه وضـوح دیـده می شـود این اسـت که 
هیـچ فـرد دغدغه منـدی سـعی نـدارد بـه ایـن وضعیت 
سـامانی بدهد؛ این مسـئله بـرای دیـروز و امروز نیسـت، 
کتاب و همه مسائل مربوط به آن همیشـه با بحران هایی 
روبه رو بـوده کـه گویا بـرای همه بخـش هـای جامعه در 
پایین ترین نقطه اهمیت قـرار دارد.  کتاب بی شـک یکی 
از مهم ترین عناصر فرهنگی و تربیتی اسـت و دسترسـی 
سـخت افراد جامعه به آن مشـکات بـزرگ را در طولانی 
مدت ایجاد خواهـد کرد. موضـوع دیگری که وجـود دارد 
این اسـت که به غیـر از کتاب های داسـتانی کتـاب های 
آموزشـی هم شـرایط بسـیار بدی دارند، دانش آمـوزان و 
دانشـجویان در هر ترم تحصیلی باید تعـداد زیادی کتاب 
کمک آموزشـی تهیه کننـد و افزایش قیمت این دسـت 
کتاب هـا مشـکات خـاص خـودش را ایجاد می کنـد. با 
همه ایـن ها بـاز هم چـراغ فروش کتـاب کامـا خاموش 
نشـده و هنوز هم می تـوان ضائقه مخاطب بـرای انتخاب 
کتاب های داستانی را تشـخیص داد. در این گزارش قصد 
داریم طبق آمـاری که از شـهر کتاب مرکـزی گرفته ایم، 
کتاب هایـی که در صدر فروش هسـتند را بررسـی کنیم.

کتابخانه نیمه شب )انتشارات کوله پشتی(
این کتاب نوشـته مت هیگ اسـت و توسـط محمدصالح 
نورائـی زاده به ترجمـه رسـیده و عاقه مندان بـه ادبیات 
داسـتانی از خوانـدن ایـن کتـاب لـذت خواهند بـرد. این 
کتـاب شـما را بـه ایـن فکـر می انـدازد کـه اگـر زندگـی 

دیگـری را تجربـه می کردیـد چـه روزگاری داشـتید.
در بخشـی از ایـن کتاب آمـده اسـت:» طبقات کتـاب دو 
سـمت نورا شـروع به حرکت کردند. زاویه هایشـان عوض 
نمی شـد. فقـط افقـی می لغزیدنـد و جابه جا می شـدند. 
این احتمـال هم بود کـه اصاً طبقـات حرکت نمی کنند 
و ایـن کتاب هـا هسـتند کـه جابه جـا می شـوند. اصـاً 
هم مشـخص نبود کـه چـرا یا حتـی چگونـه. هیـچ ابزار 
و وسـیله ای دیـده نمی شـد کـه ایـن کار را انجـام دهـد. 
صدایـی بـه گـوش نمی رسـید و کتاب هـا هـم از انتهـا یا 
ابتدای طبقات بر زمیـن نمی ریختند. کتاب ها بر اسـاس 
اینکه روی کـدام طبقه قرار داشـتند، با سـرعتی متفاوت 
می لغزیدنـد، امـا هیچ کدامشـان خیلـی سـریع حرکت 
نمی کردنـد.« مـت هیـگ رمان نویـس و روزنامه نـگار 
انگلیسی اسـت. تحصیاتش را در دانشـگاه هال در رشته 
زبـان انگلیسـی و تاریـخ بـه پایـان بـرد و تا بـه حـال آثار 
داستانی و غیرداسـتانی زیادی برای کودکان و بزرگسالان 
نوشته است. مت در بیسـت و چهار سـالگی به افسردگی 
شدیدی مبتا شـد اما توانسـت آن را پشت سـر بگذارد و 

به زندگـی باز گـردد.

تکه هایی از یک کل منسجم ) انتشارات بینش نو(
این کتاب نوشـته پونه مقیمی است که توانسـت در مدت 
زمانـی اندک، بـه چـاپ چندم برسـد. تکـه هایـی از یک 
کل منسـجم در نه فصل نوشته شـده اسـت. زبان ساده و 
لحن صمیمی آن یکـی از دلایل محبوبیت این کتاب بین 
مخاطبان اسـت. از طـرف دیگر، شـما حین خوانـدن این 
اثر بـا یک کتاب تخصصـی روبه رو نیسـتید، بلکـه کتابی 
در دسـت دارید که برای عموم نوشـته شـده اسـت و این 
هم یک مزیـت دیگر ایـن کتاب اسـت. کتاب اساسـا غیر 
داسـتانی اسـت اما ردپای قصه ها و داسـتان هایـی را که 
نویسنده از تجربه بیمارانش گرفته اسـت، می توان در آن 
دید. این کتـاب در نه فصـل و حول محور خودشناسـی و 
نگاه به درون نوشـته شـده اسـت که هـر کـدام به بخش 
هـای کوتـاه یک تا سـه صفحـه ای تقسـیم شـده انـد. از 
شناساندن بالاترین سـطح روابط انسانی شـروع می شود 
و در آخر به تنهایی بشـر می رسـد، و نشـان مـی دهد که 
با خودشناسـی می تـوان صمیمیـت و روابـط پایدارتری 
را ایچـاد نمـود. کتاب بـا واقـع نگری از شـما مـی خواهد 

خودتـان را بپذیریـد و در نهایت، آرامـش را بیابید.
تونل )انتشارات نیلوفر(

کتـاب اثر ارنسـتو سـاباتو اسـت و بـه کوشـش مصطفی 
مفیدی به فارسـی ترجمه شـده اسـت. ارنسـتو سـاباتو، 
نویسـنده ی آرژانتینی، یکی از بزرگ ترین شخصیت های 
ادبی آمریـکای لاتین اسـت. پس از فارغ التحصیل شـدن 
از دانشـگاه بوینس آیرس و دریافـت مدرک دکتـرا از علم 
کناره گرفت و به سـراغ عشـق قدیمـی اش ادبیـات رفت. 
سـاباتو بـا بیـان دقیـق افـکار و دیـدگاه روان شـناختی 
شـخصیت اصلی، اثری جـذاب به دسـت داده اسـت. آلبر 
کامو درباره ی تونـل گفته اسـت: »تلخی و تندی، شـور و 

حـرارت آن را می سـتایم.«
هرچه بادا باد )انتشارات چشمه(

ستیو تولتز، نویسنده ی استرالیایی متولد ۱۹۷۲ سیدنی، 

اولین رمانش »جزء از کل« را در سـال ۲۰۰۸ منتشر کرد 
که بـا اسـتقبال زیـادی روبه رو شـد و همـان سـال نامزد 
جایـزه ی بوکر شـد که کمتـر برای نویسـنده ای کـه کار 
اولـش را نوشـته، پیـش مـی آیـد. بـا وجـود مـدت زمان 
کوتاهی کـه از چاپ ایـن کتاب گذشـته اسـت، اکنون به 
عنوان یکی از بزرگ ترین رمان های تاریخ استرالیا مطرح 
اسـت.او کتـاب را در مدت پنج سـال نوشـت. پیـش از آن 
مشاغلی مثل عکاسی، فروشنده ی تلفنی، نگهبان، کارآگاه 

خصوصی، معلـم زبان و نویسـنده ی فیلمنامه داشـت.
نویسـنده ای کـه نوشـته هایش را بـر ترس هـا و 
فقدان هـا بنـا کـرده اسـت، در روزهایـی کـه همـه ی 
سـاکنان زمیـن، آرام آرام درحـال گـذار از پاندومـی 
دسـتوپیایی کرونا هسـتند، تریلـوژی اش را با »هرچه 
باداباد« تکمیل کرده اسـت. اگر زیسـتن اجباری ست 
کـه بـر مـا مستولی سـت و نبودشـدن نیـز حتمیّتـی 
بی بازگشـت اسـت، جهانـی ورای ایـن دو چگونـه 
خواهـد بـود؟ آن گاه کـه هـراس و هـول از بـودن و 
نبـودن، بـه هـول و هـراس از زندگـی و مـرگ مـدام 
مبدل شـود، این جهـان چه گونـه خواهد بود و انسـان 
گیـر افتـاده و زنجیرشـده در آن، چـه خواهـد کـرد؟ 
آدمـی کـه همـه ی زیسـتنش در ازدست شـده ها و 
بـه دسـت نیامدنی هـا خاصـه شـده و درعین حـال 
این همـه افسوسـی تمام نشدنی سـت کـه نمی شـود 
بر آن فائـق آمـد؛ مسـئله ی کتاب هرچـه بادابـاد این 
اسـت ! و البته انبوهی پرسـش اساسـی که در گیرودار 
چنین مسـئله ای برابر ما قـرار خواهد گرفـت و در این 
داسـتان عجیب باید به دنبـال پاسخ هایشـان بود. این 
سـه کتاب، از پرفروش های شـهر کتاب در بازه زمانی 
تابسـتان اسـت. نکتـه ای کـه مـورد توجـه قـرار مـی 
گیرد این اسـت کـه همچنـان بعـد از گذشـت زمانی 
بسـیار طولانـی از اولین انتشـار کتـاب »تکـه هایی از 
یـک منسـجم« این کتـاب همچنـان پرفروش اسـت.
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معـاون فرهنگـی وزارت فرهنـگ و ارشـاد 
اسـامی بـا تأکیـد بـر این کـه سیاسـت های 
ممیـزی تغییـری نکـرده امـا سیاسـت های 
موجـود بـا دقـت بیشـتری اجـرا می شـوند، 
می گویـد لیسـت سـیاهی در وزارت ارشـاد 
وجـود نـدارد. او همچنیـن دربـاره حواشـی 
توزیـع کاغـذ و نمایشـگاه کتـاب نیز سـخت 
گفتـه اسـت. یاسـر احمدونـد در گفت وگـو 
بـا ایسـنا دربـاره ممیـزی کتاب هـا بـا بیـان 
این کـه تغییـری در سیاسـت های معاونـت 
رخ نداده اسـت، اظهـار کـرد: در فرایند صدور 
مجوزهـا سـخت گیری ای صـورت نگرفته اما 
دقت ها بیشـتر شـده اسـت. گاهـی در صدور 
مجوز کتاب اشـتباهات فاحش رخ می داد که 
خود همـکاران مـا در وزارت فرهنگ متعجب 
می شـوند که چنین خطایـی رخ داده اسـت. 
این کار حتمـا باید بـا دقت بیشـتری صورت 
بگیرد. امـا این که احسـاس شـود انقبـاض یا 
سخت گیری بیشتری شـده، این طور نیست.

 البتـه او یـاد آور شـد: نـگاه  مـا این اسـت که 
حوزه ممیزی، حـوزه ارزیابی کیفی اثر باشـد، 
بنابراین نمی خواهیم صرفا نگاه سـلبی و پیدا 
کردن مشـکات متن را داشـته باشـیم. بلکه 
دوسـت داریـم ارزیابی کیفی داشـته باشـیم. 
مثا اثری که ترجمه شایسـته ای ندارد معلوم 
شـود، نـه این که مجـوز ندهیـم طبـق قانون 
نمی توانیـم بـه یـک ترجمـه ضعیـف مجوز 
انتشـار ندهیـم امـا می توانیـم از آن حمایـت 
نکنیـم مثا کتـاب خریداری نشـود یـا کاغذ 

دریافـت نکند.
معاون فرهنگی وزارت ارشـاد درباره این که آیا 
لیست سیاهی از نویسندگان در این وزارتخانه 
وجود دارد، گفت: در وزارت ارشـاد لیسـتی به 
معنای این کـه از فانـی حمایت شـود و از آن 
یکـی حمایت نشـود، وجود نـدارد. امـا برخی 

ماحظات به مـا اعام می شـود.
بـه گفتـه او هیئـت نظـارت بـر ضوابط  نشـر 
کتـاب نیـز بـا وقفـه ای چنـد سـاله دوبـاره 
احیـاء شـده اسـت تـا عـاوه بـر حـل برخی 
اختـاف نظرهـای کارشناسـی، در زمینـه 
سیاسـتگذاری های ایـن حـوزه نیـز فعالیت 

کنـد.
یاسـر احمدونـد دربـاره قاچـاق کتـاب نیـز 
بـا بیـان این کـه در احیـاء و قـدرت دادن بـه 
هیئت رسـیدگی بـه تخلفـات جدی اسـت، 
توضیح داد: اثـری که بیـرون می آید، طبیعتا 
مترجم اصلـی کار متوجه می شـود که کتاب  
کپی شـده و امکان شـکایت و پیگیری وجود 
دارد. در واقـع اگـر کسـی دارایـی اش مـورد 

تصرف غیر قـرار بگیـرد، می آیـد و اعتـراض، 
شـکایت و پیگیـری می کند. دوسـتان ناشـر 
بایـد در این زمینـه فعال تر باشـند.  اگر جایی 
حقشـان مخدوش یا غصب شـده و یا  مترجم 
و نویسـنده ای اثرش دچار این مشـکل شـده، 
اعام کنـد تا در هیئت رسـیدگی به تخلفات، 
رسیدگی شـود. هیئت رسـیدگی به تخلفات 
ناشـران جزو ضوابـط تمدیـد و صـدور پروانه 
نشـر اسـت که اگر  چنیـن تخلفاتـی صورت 
بگیـرد، هیئـت وارد شـده و بر اسـاس سـطح 
تخلـف، مجازات های مختلـف برای ناشـر در 
نظـر می گیرد؛ حتـی تا لغـو پروانـه نشـر.  اما 
اعتراضـات در هیئـت رسـیدگی تخلفـات به 
صورت انـدک اسـت که ایـن باعث شـگفتی 

اسـت.
 او همچنیـن بـا تأکید بـر نقـش حاکمیتی و 
سیاسـتگذاری  معاونت فرهنگی وزارت ارشاد 
بر مسـائل مربـوط بـه حـوزه نشـر و از جمله 
کاغـذ اظهـار کـرد: در دوره هـای قبل بـه نام 
واگـذاری امـور به بخـش خصوصـی و صنف، 
بعضی از وظایف حاکمیتـی معاونت فرهنگی 
واگذار شـده اسـت. مـن ایـن را نمی پسـندم 
و معتقـدم کار درسـتی نیسـت، زیرا ایـن امر 
تداخـل نقش هـا و تداخـل در کارهاسـت که 
موضوع روشـنش هم مسـئله کاغـذ در دوره 

قبل بـود.
معاون فرهنگـی وزیـر ارشـاد افـزود: در دوره 
قبـل، معاونـت فرهنگـی به طـور مطلـق در 

تخصیـص و واگـذاری کاغـذی کـه بـا ارز 
ترجیحی وارد می شد، نقشـی نداشت؛  بیرون 
از وزارتخانـه کاغـذ تخصیـص داده می شـد، 
در بیـرون وزارتخانـه تحویـل داده می شـد و 
در بیـرون وزارتخانه شـمارش می شـد، همه 
این ها توسـط نهاد صنفـی انجام می شـد. این 
خطاسـت. تخصیص و توزیع کاغـذ و نظارت 
بر مصـرف آن توسـط یـک مجموعه اشـکال 
دارد. البته پرونـده تخصیص کاغـذ دولتی در 
دوره قبل توسـط بازرسـان وزارتخانـه درحال 
پیگیری اسـت. ما فعا خودمـان را درگیر آن 
پرونده نکرده ایم و حراست وزارتخانه مشغول 

بررسـی آن کار اسـت.
 او درباره تخصیص کاغـذ در دوره جدید نیز با 
بیان این که در این دوره، دسـته بندی سیاسی 
در تخصیـص کاغذ وجـود نـدارد و تخصیص 
بر اسـاس اولویت هـای قانونـی اسـت، گفت: 
در سـال ۱۳۹۹ و ۱۴۰۰ هیـچ ارز ترجیحـی 
بـرای کاغذ تخصیـص پیـدا نکـرد، در ابتدای 
۱۴۰۱  بـا تاش هایی کـه صورت گرفـت، ارز 
ترجیحی برای کاغذ اختصاص پیـدا کرد و ما 
سـفارش هایمان را ثبت کردیم و امیدواریم تا 
شـهریورماه کاغذهای سـفارش شـده، برسد. 
درباره کاغذهـای موجـود هـم دو واردکننده 
کاغذ که در سال ۱۳۹۸  ارز ترجیحی دریافت 
کرده بودند، بخشی از کاغذها را تحویل وزارت 
ارشـاد نـداده بودنـد، وزارتخانـه هم شـکایت 

کرده بـود و در فراینـد قضایی قرار داشـت.

ثری  ۷6 دقیقه و ۱۵ ثانیه با کیارستمی«  ا «
ندگار سیف الله صمدیان که حاصل  قوی و ما
بیش از بیست و پنج سال هم کاری و هم سفری 

با عباس کیارستمی است اکران می شود.
ثری  نیه با کیارستمی« ا ۷6 دقیقه و ۱۵ ثا «
قوی و ماندگار از سیف الله صمدیان که حاصل 
بیش از بیست و پنج سال هم کاری و هم سفری 
ولین  ین مستند ا با عباس کیارستمی است. ا
نمایش جهانی خود را در جشنواره بین المللی 
فیلم ونیز در سال ۲۰۱6 تجربه کرد و تاکنون 
در ده ها جشنواره سینمایی در سراسر جهان به 

روی پرده رفته است.
این مستند چهارشنبه ۲6 مرداد در فیلم خانه 
فرهنگی اردیبهشت اودلاجان خواهد شد. این 
فیلم بازتاب سادگی، نگاه و مدرنیسم ذاتی خود 
کیارستمی است و نمونه دیگری از تاثیر او بر 

فیلمسازی ایران است.
سیف الله صمدیان در این مستند بدون مصاحبه 
و روایت، مخاطب را به سکانس هایی از زندگی 
بل و پشت دوربین  ر کیارستمی در مقا و کا

ین پرتره  سینمایی، هنرمندی را به  می برد. ا
تصویر می کشد که رویکرد کم نظیرش به هنر 
ز پرشورترین  ا تبدیل به یکی ا و ر و زندگی ا

تحسین کنندگان »زندگی« کرده بود.
هدف اصلی این فیلم نمایش ۷6 دقیقه و ۱۵ 
ز زندگی و کار  ز لحظاتی دیده نشده ا نیه ا ثا

عباس کیارستمی است به احترام و به یادگار 
۷6 سال و ۱۵ روز از سفر خاقانه مردی که در 
سال های هفتاد زندگی اش حتی، گویی جهان 
ز  له می دید؛ پر ا ز چشم کودکی هفت سا ا ا ر
نکه به »روزمره گی در  تازگی و شگفتی بی آ

نگاه« دچار شود.

»۷۶ دقیقه و ۱۵ ثانیه با کیارستمی« سیف الله 
صمدیان اکران می شود

معاون فرهنگی: لیست سیاه
 در وزارت ارشاد نداریم

گزارش
خبرآناین

رنا
: ای

س
عک

سنا
: ای

س
عک

موسـیقی- نمایـش عاشـورایی »علمـدار« بـا روایتگـری پرویـز 
پرسـتویی و بـاز آفرینـی جدیـد در تـالار وحـدت اجـرا می شـود.

 به گزارش ایسـنا بـه نقـل از روابط عمومی و امـور بین الملـل بنیاد 
رودکـی، موسـیقی- نمایـش »علمـدار« بـه کارگردانـی حسـین 
پارسـایی و نوشـته محمدرضـا کوهسـتانی اسـت کـه بـا همراهـی 
ارکسـتر سـمفونیک تهـران در ایـّام منتهـی بـه اربعیـن حسـینی 
از ۱۴ تـا ۱۸ شـهریور مـاه بـه همـت بنیـاد رودکـی و با همـکاری 
مؤسسـه خیریـۀ »خادمیـن امـام علـی بـن ابـی طالـب )ع(« اجرا 

. د می شـو
موسـیقی ایـن رویـداد در قالـب پوئـم سـمفونی »علمدار« توسـط 
پوریـا خـادم نوشـته شـده کـه توسـط ارکسـتر سـمفونیک تهران 
بـه همـراه گـروه آوازی، به رهبـری بردیـا کیـارس اجرا می شـود؛ 

پوریـا اخـواص تکخـوان ایـن موسـیقی –نمایـش خواهـد بود.
»علمـدار« در رثای سـردار آب و ادب، روایتگـر دلاوری و وفاداری 
حضـرت ابوالفضـل عبـاس )ع(، علمـدار کربا اسـت. و شـامل ۱۱ 
پـرده نمایشـی و در قالـب یـک موسـیقی - نمایـش برخـوردار از 
حرکات فـرم و روایت اسـت کـه طراحی حرکـت آن به عهـده علی 

تی اسـت. برا
طـراح صـدای ایـن اثـر سـروش کریمـی نـژاد 
تهیه کنندگـی  پرسـتویی  یـز  پرو و  سـت  ا
ا  ر« ر فتخـاری موسـیقی- نمایـش »علمـدا ا

هـد داشـت. برعهـده خوا
پرسـتویی چنـدی اسـت کـه در همـکاری بـا مؤسسـه خیریـه 
»خادمیـن امـام علـی بـن ابـی طالـب )ع(« بـا مدیریـت رسـول 
خـادم، وجوهـات و کمک های مردمـی را در قالب بسـته های ارزاق 
و خدمـات دیگـر در مناطـق محـروم اسـتان های مختلـف کشـور 

یـع می کنـد. توز
ر«، بـه صـورت همـت  بلیت هـای موسـیقی - نمایـش »علمـدا
عالـی در سـایت ایـران کنسـرت فروختـه مـی شـود و همـه عوائد 
فـروش اجراهـای این اثـر از طریق مؤسسـه فـوق، صـرف کمک به 

خانواده هـای بـی سرپرسـت و مناطـق محـروم مـی شـود.
پیـش از ایـن اپـرای عروسـکی »عاشـورا« بـه کارگردانـی بهـروز 
غریب پـور در تـالار وحـدت اجرا شـده که آخریـن اجـرای این اثر 

نمایشـی ۲۷ مـرداد مـاه خواهـد بود.

پرویز پرستویی با »علمدار«
 به تالار وحدت برمی گردد

خبر

نگاهی به بازار کتاب در میانه تابستان

شوک اقتصادی، چه تاثیری روی ناشران کتاب گذاشت؟
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مربی تیم فوتبــال گل گهر معتقد اســت 
در لیگ بیســت و دوم تیــم ضعیف وجود 
ندارد و وضعیت هشت، ۹ تیم بسیار خوب 
اســت. به گزارش "ورزش ســه"، مازیار 
ربیعی از جمله دســتیاران امیر قلعه نویی 
در گل گهر سیرجان به شمار می رود که در 
لیگ بیست و دوم در کنار هاشم بیک زاده 
به اردوی این تیم اضافه شــده اســت. با 
ربیعی فر که ســابقه حضور در تیم فوتبال 
مس رفســنجان را هــم در لیگ بیســتم 
دارد، در آســتانه دربی کرمــان گفتگویی 

داشته ایم که در ادامه می خوانید.
مربی گل گهــر درباره  روند آماده ســازی 
آبی پوشان سیرجانی برای حضور در لیگ 
بیســت و دوم گفت: ما تمرینات بدنسازی 
و پیش فصل را خوب برنامه ریزی کردیم. 
پیش فصل خوبــی داشــتیم و چند بازی 
دوســتانه هم انجام دادیــم. روند خوبی 
داشــتیم. در ادامه به ترکیــه رفتیم و دو 
بازی انجام دادیم. بازی دوم با ایوب اسپور 
که یکــی از بهترین تیم های دســته اول 
ترکیه اســت و به ســوپرجام هم می رود 
بسیار خوب بود. شــرایط تیم هم در بازی 
اول مشــخص بود. چون بدنســازی  ما را 
نشان داد و بچه ها توانستند فشارهایی که 
در دوران بدنســازی به آنها وارد شده بود 
در مسابقات نشان دهند. واقعا باید به آنها 
تبریک گفت که خوب توانستند این برهه 

پرفشار را پشت سر بگذارند.  
ســوال بعدی از ربیعی فر دربــاره پیروزی 
برابر تراکتور بود که پیش از مســابقه نیز 
عیان شده بود که تیم منسجم تری نسبت 
به فصل گذشــته اســت. مربی گل گهر در 
واکنش به این سوال بیان کرد: بله تراکتور 
بــا بازیکنانی که جذب کــرده خیلی بهتر 
از ســال گذشته شــده اســت. به نظرم از 
یک ســرمربی بســیار خوبی هم استفاده 
کرده اند که شــکل خاصی را بــه این تیم 
بخشیده اســت. فکر می کنم تراکتور جزو 

تیم هایی اســت که در آینده خیلی از آن 
خواهیم شــنید و بازی هــای خیلی خوبی 
انجام خواهــد داد. با این حــال با درایت 
آقای قلعه نویی سه امتیاز را کسب کردیم. 
نکته بعــدی دیدار گل گهر برابــر تراکتور 
عبــور امیر قلعه نویــی از امتیــاز هزار در 
دوران مربیگــری بــود. مازیــار ربیعی فر 
که در دوران بازی نیز در اســتقال اهواز 
شــاگرد امیر قلعه نویی بــوده درباره ثبت 

این رکورد ویــژه می گوید: من از این بابت 
خیلی خوشــحالم، چون امیــر قلعه نویی 
پرافتخارترین مربی فوتبال کشــور است. 
قبل از مســائل فنی هم می توانم بگویم از 
نظر اخاقی و مرام و معرفت جزو مربیانی 

است که من خیلی خوشــحالم که فرصت 
کار کردن با ایشان را پیدا کردم. بابت این 
هزار امتیاز هم به ایشان تبریک صمیمانه 
می گویم. امیدوارم ایــن موفقیت ها تداوم 
داشــته باشــد، چون توانایی اش را دارد و 
خستگی ناپذیر اســت. واقعیت این است 
که فکر می کند سال اول است به مربیگری 
آمده و هیچ وقــت پا پس نمی کشــد و از 
این بابت هم واقعا خوشــحالم که امســال 

توانستم در خدمت ایشان باشم.
مربی گل گهر در پایان هفته اول مسابقات 
لیگ بیســت و دوم دربــاره کیفیت لیگ 
بیســت و دوم و اینکــه چــه تیم هایی را 
مدعی می داند، بیان کــرد: صحبت کردن 

در این مــورد خیلی زود اســت ولی فکر 
می کنم امسال حداقل هشت نه با توجه به 
یارگیری هایی که انجام داده اند تیم نسبت 
به بقیه تیم ها بهتر است. ولی امسال لیگ 
بسیار سختی است و همه تیم ها می توانند 
خوب باشند. به نظرم امســال تیم ضعیف 
اصا نداریم و به جرات می توان گفت لیگ 
بسیار سختی است. آقای قلعه نویی هر جا 
باشد دوست دارد بالای جدول قرار بگیرد 
و امســال هم با وجود آقای قلعه نویی هر 
مســابقه برای کسب ســه امتیاز به میدان 

می رویم.
ســوال پایانی از ربیعی فر دربــاره دیدار 
برابر مــس رفســنجان بود کــه در لیگ 
بیستم سابقه حضور در این تیم را دارد. او 
ضمن تمجید از کادر فنی مس رفســنجان 
درباره این مسابقه که روز پنج شنبه هفته 
جاری برگزار خواهد شــد، بیان کرد: قطعا 
بازی ســختی داریم. مس رفســنجان از 
باشگاه های خوب کشور اســت. تیم مس 
از سرمربی بســیار خوبی بهره می برد ولی 
ما گل گهر هســتیم و قطعا برای کسب سه 

امتیاز به میدان خواهیم رفت.

برای سه امتیاز به رفسنجان می رویم؛

ربیعی فر: قلعه نویی فکر می کند سال اول مربیگری اوست
گزارش

 ورزش سه

صعود 3 آزادکار ایران به نیمه 
نهایی جوانان جهان

در جریان رقابت های ۵ وزن نخست کشتی آزاد قهرمانی جوانان جهان، ۳ 
نماینده ایران راهی دیدار نیمه نهایی شدند.

به گزارش ایسنا، در پایان رقابت های نوبت صبح ۵ وزن دوم کشتی آزاد 
قهرمانی جوانان جهان در بلغارستان، آرمین حبیب زاده در 6۱، امیرحسین 
فیروزپور در ۹۲ و امیررضا معصومی در وزن ۱۲۵ کیلوگرم با برتری مقابل 
رقبای خود راهی مرحله نیمه نهایی شدند اما عرفان الهی در ۷۰ و عارف 
رنجبری در وزن ۸6 کیلوگرم به ترتیب مقابل رقبای خود از هند و فرانسه 

شکست خوردند.
در وزن 6۱ کیلوگرم آرمین حبیب زاده پس از استراحت در دور نخست، با 
نتیجه ۱۱ بر صفر میکیتا آبراموف از اوکراین را از پیش رو برداشت و به مرحله 
یک چهارم نهایی راه یافت. وی در این مرحله به مصاف نیکولاس بوزاکیس 
از آمریکا رفت و با نتیجه ۱۳ بر ۱۱ به برتری رسید و راهی نیمه نهایی شد. وی 

برای رسیدن به فینال باید از سد آرسامرزویف از فرانسه بگذرد.
در وزن ۷۴ کیلوگرم عرفان الهی پس از استراحت در دور نخست، با نتیجه 
۵ بر ۴ از سد الکساندر فاکوندو از آمریکا گذشت و به مرحله یک چهارم 
نهایی راه یافت اما در این مرحله مقابل ساگار جاگان از هند با نتیجه ۱۰ بر 
۵ شکست خورد و از رسیدن به مرحله نیمه نهایی بازماند. الهی برای اینکه 
بتواند در گروه بازنده ها برای رسیدن به مدال برنز تاش کند باید منتظر 

صعود رقیبش به دیدار فینال باشد.
در وزن ۸6 کیلوگرم عارف رنجبری پس از اســتراحت در دور نخست، با 
نتیجه ۱۱ بر صفر ژولین ایوانوف از بلغارستان را مغلوب کرد اما در دومین 
مبارزه و در مرحله یک چهارم نهایی مقابل رحیم ماگمادوف از فرانسه با 
نتیجه سنگین ۱۰ بر صفر شکست خورد. وی برای اینکه بتواند در گروه 
بازنده ها برای رسیدن به مدال برنز تاش کندف باید منتظر صعود رقیبش 

به دیدار فینال باشد.
در وزن ۹۲ کیلوگرم امیرحسین فیروزپور پس از استراحت در دور اول، 
با نتیجه ۱۰ بر صفر ساتوشی میورا از ژاپن را شکست داد. وی در دور بعد 
و در مرحله یک چهارم نهایی نیز مقابل کریستین آنگیال از مجارستان با 
نتیجه قاطع ۱۰ بر صفر به برتری رسید و راهی نیمه نهایی شد. وی برای 
رسیدن به فینال باید از سد ادلان ویسخانوف کشتی گیر روسی الاصل از 

فرانسه عبور کند.
در وزن ۱۲۵ کیلوگرم امیررضا معصومی پس از استراحت در دور نخست، 
مقابل مراب سلیماناشویلی از گرجستان  با نتیجه ۱۴ بر ۴ به برتری رسید 
و راهی نیمه نهایی شد. وی در این مرحله به مصاف نیکولاس فلدمن از 
آمریکا می رود. همچنین در ادامه رقابت های ۵ وزن نخست و در وزن ۵۷ 
کیلوگرم، احمد محمدنژادجوان که روز گذشته دوشنبه پس از شکست ۷ بر 
۵ مغلوب جوری وولک از آمریکا راهی گروه بازنده ها شده بود، در این مرحله 
۱۱ بر صفر  عزیزبک نایموف از ازبکستان را مغلوب کرد و به دیدار رده بندی 
راه یافت. وی برای کسب مدال برنز مقابل لوکا گوینجیلیا از گرجستان قرار 
می گیرد. محمدحسین آقایی در وزن ۷۰ کیلوگرم نیز روز گذشته پس از 
شکست ۹ بر ۷ مغلوب میشل مسنبرینک از آمریکا، راهی گروه بازنده ها شد. 
وی در این مرحله برابر کانات کریمبکوف از قرقیزستان با نتیجه ۱۲ بر ۲ 
پیروز شد و به دیدار رده بندی راه یافت. وی برای کسب مدال برنز امشب به 

مصاف هایک پاپیکیان از ارمنستان به روی تشک می رود.

بازرس  کل امــور ورزش، جوانان و میراث فرهنگی 
سازمان بازرسی کل کشــور از ورود این سازمان به 
موضوع قراردادهای منعقده در دو باشــگاه دولتی 

پرسپولیس و استقال خبر داد.
 به گزارش ایســنا به نقل از  روابط عمومی ســازمان بازرسی کل 
کشور، لقمان کیاپاشا با اشاره به ورود سازمان بازرسی برای بررسی 
قراردادهای منعقده در دو باشگاه  استقال و پرسپولیس گفت: از 
روز گذشته هیات بازرسی ســازمان بازرسی کل کشور در باشگاه 
پرسپولیس مستقر شده است. وی ادامه داد: با استقرار هیات بازرسی؛ 
میزان درآمد و هزینه کرد باشگاه و نحوه تنظیم و اجرای قراردادها از 
جمله موضوع حامیان مالی، مورد نظارت و بررسی قرار خواهد گرفت.

بازرس کل امور ورزش، جوانان و میراث فرهنگی سازمان بازرسی کل 
کشور با تأکید بر اینکه این سازمان با جدیت نسبت به بررسی دقیق 
قراردادها با محوریت چگونگی تأمین مالی اقدام  و تا رسیدن به نتایج 
نهایی موضوع را پیگیری می کند؛ تأکید کرد: طی چند روز آینده 

هیات بازرسی در باشگاه استقال هم مستقر خواهد شد.
کیاپاشا با انتقاد از انعقاد قراردادها با بازیکنان قبل از تعیین درآمد 
باشگاه ها، گفت: ضرورت دارد بودجه بندی صحیح انجام و درآمد هر 
باشگاه بر اساس واقعیت محاسبه و سپس نسبت به هزینه اقدام شود 

تا شاهد انباشت بدهی  نباشیم.

دو باشــگاه اســتقال و پرســپولیس در دو نامه جداگانه، مبلغ 
قراردادهای خود را برای نخستین بار افشا کردند. به گزارش ایسنا، 
دو باشگاه فرهنگی ورزشی استقال و پرسپولیس پس از پذیرش در 
بازار سرمایه و انجام فرایند پذیره نویسی برای نخستین بار و در راستای 
شفافیت صورت های مالی، مبلغ قراردادهای خود را افشا کردند. بر 
این اساس طبق نامه ای که رضا درویش، نائب رییس هیات مدیره 
و مدیرعامل باشگاه پرسپولیس خطاب به میثم فدایی، مدیرعامل 
فرابورس ارسال کرده است، مجموع قرارداد کادر فنی ایرانی )۱۴ 
نفر( ۳۳۴ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال، مجموع قرارداد کادر فنی 
خارجی )۳ نفر( ۴۱۰ هزار دلار، مجموع قرارداد بازیکنان ایرانی )۲۲ 
نفر( ۱۵۳۷ میلیارد و ۸۵۰ میلیون ریال  و مجموع قرارداد بازیکنان 
خارجی ) ۳نفر( نیز 6۸۵ هزار دلار است. همچنین بر اساس نامه 
مصطفی آجرلو، مدیرعامل و عضو هیات مدیره باشگاه استقال 
خطاب به زارع، مجموع قراردادهای تیم های پایه و بزرگســالان 
۳۰6۹ میلیارد و ۷۰۰ میلیون ریال و مجمــوع قراردادهای کادر 
فنی۳6۰ میلیارد و ۳۰۰ میلیون ریال است. این نامه در حالی ارسال 
شده است که سمت زارع در آن اشتباه ذکر شده است. به عبارت دیگر 
زارع مدیر نظارت بر ناشران بازار پایه فرابورس ایران است در حالی 
که در نامه استقال به عنوان مدیر نظارت بر ناشران سازمان بورس و 

اوراق بهادار معرفی شده است.

بررسی قراردادهای پرسپولیس 
و استقلال از سوی سازمان 

بازرسی کل کشور

مبلغ قراردادهای
 استقلال و پرسپولیس افشا شد

خبر

خبر

مربی گل گهر در پایان هفته اول مسابقات لیگ بیست و دوم درباره کیفیت لیگ بیست و دوم و اینکه چه 
تیم هایی را مدعی می داند، بیان کرد: صحبت کردن در این مورد خیلی زود است ولی فکر می کنم امسال 
حداقل هشت نه با توجه به یارگیری هایی که انجام داده اند تیم نسبت به بقیه تیم ها بهتر است. ولی امسال 
لیگ بسیار سختی است و همه تیم ها می توانند خوب باشند. به نظرم امسال تیم ضعیف اصلا نداریم و به 
جرات می توان گفت لیگ بسیار سختی است. آقای قلعه نویی هر جا باشد دوست دارد بالای جدول قرار 

بگیرد و امسال هم با وجود آقای قلعه نویی هر مسابقه برای کسب سه امتیاز به میدان می رویم.
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کاغذ ورزش

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

تعیین  قانون  موضوع  هیات 
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
نامه  آئین  ماده 13  و  قانون  ماده 3  آگهی موضوع 
و  اراضی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 

ساختمانهاي فاقد سند رسمی
دوم  هیات  شماره 140160319008000436  راي  برابر 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
بلامعارض  مالکانه  تصرفات  زرند  ملک  ثبت  حوزه 
فرزند  جرجافکی  محمدی  جواد  آقای  متقاضی 
حسین به شماره شناسنامه 4438 صادره از زرند در 
قسمتی از خانه به مساحت 42٫76 مترمربع از پلاک 
7566 اصلی واقع در زرند بخش 13 کرمان به آدرس 

خیابان مطهری کوچه 16 خریداری از مالک رسمی  
آقای محمود یزدان پناه فدایی محرز گردیده است لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و  پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
بدیهی است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم 
صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول 

خواهد شد.

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهاي 

فاقد سند رسمی
دوم  هیات   140160319008000726 شماره  راي  برابر 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
بلامعارض  مالکانه  تصرفات  زرند  ملک  ثبت  حوزه 
فرزند  سبنوئی  زاده  حسن  علیرضا  آقای  متقاضی 
از  صادره  شناسنامه 6700045241  شماره  به  حسن 
جهرم در یک باب خانه به مساحت 334٫60 مترمربع 
مفروز و مجزی شده از پلاک 2 فرعی از  7566 اصلی 
بلوار  زرند  ادرس  به  زرند  در  واقع  بخش 13 کرمان 

دفاع مقدس کوچه شماره 4 خریداری از مالک رسمی 
ابراهیمی محرز گردیده  زاده  بهرام  باقر  آقای محمد 
است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و  پس 
تاریخ تسلیم  از  ماه  اخذ رسید، ظرف مدت یک  از 
اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند بدیهی است در صورت انقضاي مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهاي 

فاقد سند رسمی
دوم  هیات   140160319008000713 شماره  راي  برابر 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
بلامعارض  مالکانه  تصرفات  زرند  ملک  ثبت  حوزه 
اکبر  فرزند  آبادی  کریم  متقاضی خانم هاجر جوکار 
یک  در  زرند  از  صادره   3965 شناسنامه  شماره  به 
باب مغازه مشتمل بر ساختمان مسکونی فوقانی به 
از  شده  مجزی  و  مفروز  مترمربع   64٫66 مساحت 
پلاک 102 فرعی از  2368 اصلی واقع در بخش 13 

کرمان به آدرس زرند خیابان توکلی غربی خریداری از 
مالک رسمی آقای اکبر امراللهی محرز گردیده است 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
دو  به مدت  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می 
از  اداره تسلیم و  پس  این  به  را  اعتراض خود  ماه 
تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ 
اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند بدیهی است در صورت انقضاي مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.

تکلیف  تعیین  قانون  هیات موضوع 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهاي 

فاقد سند رسمی
دوم  هیات   140160319008000711 شماره  راي  برابر 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
بلامعارض  مالکانه  تصرفات  زرند  ملک  ثبت  حوزه 
متقاضی آقای محسن ملکی باب هویزی فرزند علی 
به شماره شناسنامه 1 صادره از زرند در یک باب خانه 
به مساحت 398٫40 مترمربع مفروز و مجزی شده از 
پلاک 230 فرعی از 2368 اصلی واقع در زرند بخش 

13 کرمان به آدرس خیابان عطاالله اسلامی خریداری 
از مالک رسمی آقای محمد سلطان زاده زرندی محرز 
گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
از تاریخ  از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه  و  پس 
تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی 
مدت  انقضاي  صورت  در  است  بدیهی  نمایند  تقدیم 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهاي 

فاقد سند رسمی
دوم  هیات   140160319008000731 شماره  راي  برابر 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
بلامعارض  مالکانه  تصرفات  زرند  ملک  ثبت  حوزه 
متقاضی خانم زهره بخشی فتح آبادی فرزند حسین 
به شماره شناسنامه 3080043901 صادره از زرند در 
و  مفروز  مربع  متر   210 مساحت  به  خانه  باب  یک 
مجزی شده از پلاک 44 فرعی از  5068 اصلی واقع 

در بخش 13 کرمان به ادرس زرند روستای عباس آباد 
خریداری از مالک رسمی خانم رخساره اژدری زرندی 
محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
اداره  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
تسلیم و  پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
را به مراجع  اعتراض،دادخواست خود  تاریخ تسلیم 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضاي 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه 
و  اراضی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 

ساختمانهاي فاقد سند رسمی
هیات   140160319008000464 شماره  راي  برابر 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  دوم 
اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه 
زرندی  رنجبر  سمیه  خانم  متقاضی  بلامعارض 
فرزند رضا به شماره شناسنامه 1211 صادره از زرند 
در قسمتی از خانه به مساحت 273٫75 مترمربع 
 13 بخش  زرند  در  واقع  اصلی   7673 پلاک  از 

کرمان به آدرس زرند-روح آباد خریداری از مالک 
رسمی ورثه باقر یزدانی محرز گردیده است لذا به 
فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 
اشخاص  که  صورتی  در  شود  می  آگهی  روز   15
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و  پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
به  را  دادخواست خود   ، اعتراض  تاریخ تسلیم  از 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت 
اعتراض طبق  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهاي 

فاقد سند رسمی
دوم  هیات   140160319008000707 شماره  راي  برابر 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
بلامعارض  مالکانه  تصرفات  زرند  ملک  ثبت  حوزه 
فرزند  گزوئی  زاده  مهدی  جواد  آقای  متقاضی 
عبدالمجید به شماره شناسنامه 3080158431 صادره 
از زرند در یک باب خانه به مساحت 267٫80 مترمربع 
به  بخش 13 کرمان  در  واقع  اصلی  پلاک 7566  از 

ادرس زرند خیابان مطهری کوچه 16 خریداری از مالک 
رسمی آقای مجتبی حکمت محرز گردیده است لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
دو  به مدت  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می 
از  اداره تسلیم و  پس  این  به  را  اعتراض خود  ماه 
تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ 
اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند بدیهی است در صورت انقضاي مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد.

برابر آرا صادره هیات حل اختلاف 
تکلیف  تعیین  قانون  موضوع 
سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
زرند  شهرستان  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان محرز گردیده 
است لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا 
دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  ذیل  بشرح 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
متقاضیان  مالکیت  به صدور سند  نسبت  اشخاص 
انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی 
دادخواست  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین 

خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند.
املاک واقع در بخش 13 کرمان شهرستان زرند

به  حسن  فرزند  شعیبی  ده  منصوری  زهرا  خانم 

و  زرند  از  صادره   3080051289 شناسنامه  شماره 
علی  فرزند  شعیبی  ده  سلطانی  حمیدرضا  آقای 
بالمناصفه  زرند  از  به شماره شناسنامه 475 صادر 
شش دانگ خانه از پلاک 2390 اصلی به مساحت 
زرند  در  واقع  اصلی   2390 پلاک  از  مترمربع   252
آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  13 کرمان  بخش 

اکبر رهنما
به  مرتضی  فرزند  زرندی  مرتضوی  نرجس  خانم 
شماره شناسنامه 117 صادره از زرند در شش دانگ 
پلاک  از  مترمربع  مساحت 35548  به  پسته  باغ 
8020 اصلی واقع در زرند بخش 13 کرمان خریداری 
از مالک رسمی آقای سید بهاءالدین تهامی زرندی

تعیین  قانون  موضوع  هیات 
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه 
و  اراضی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 

ساختمانهاي فاقد سند رسمی
هیات   140160319008000715 شماره  راي  برابر 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  دوم 
اراضی و ساختمانهاي فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای ایرج حسن زاده سبلوئی 
فرزند حسن به شماره شناسنامه 7 صادره از زرند 
در یک باب خانه به مساحت 335٫35 مترمربع از 
پلاک 2389 اصلی واقع در زرند بخش 13 کرمان 

از  ابوذر کوچه 6 خریداری  زرند خیابان  آدرس  به 
گردیده  محرز  واحدی  آقای حسین  رسمی  مالک 
است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
صورتی که  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص 
انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و  پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  انقضاي مدت 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: 5/11/ 1401
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/5/26

حسين توحيدي نيا- رئيس ثبت اسناد و املاك زرند
شناسه آگهی: 1357388

تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/5/11
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/5/26

حسين توحيدي نيا- رئيس ثبت اسناد و املاك زرند
شناسه آگهی: 1358234

تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/5/11
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/5/26

حسين توحيدي نيا- رئيس ثبت اسناد و املاك زرند
شناسه آگهی: 1358238

تاریخ انتشار نوبت اول: 5/11/ 1401
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/5/26

حسين توحيدي نيا- رئيس ثبت اسناد و املاك زرند
شناسه آگهی: 1357392

تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/5/11
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/5/26

حسين توحيدي نيا- رئيس ثبت اسناد و املاك زرند
شناسه آگهی: 1358229

تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/5/11
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/5/26

حسين توحيدي نيا- رئيس ثبت اسناد و املاك زرند
شناسه آگهی: 1358375

تاریخ انتشار نوبت اول: 5/11/ 1401
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/5/26

حسين توحيدي نيا- رئيس ثبت اسناد و املاك زرند
شناسه آگهی: 1358219

تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/5/11
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/5/26

حسين توحيدي نيا- رئيس ثبت اسناد و املاك زرند
شناسه آگهی: 1358227

تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/5/11
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/5/26

حسين توحيدي نيا- رئيس ثبت اسناد و املاك زرند
شناسه آگهی: 1358636
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خبرخبر

ســخنگو و رئیس شــورای اطاع رســانی 
درباره آخرین وضعیت حقوق بازنشستگان 
و کارمندان دولت گفت: دولت با پیشــنهاد 
سازمان  امور اداری و اســتخدامی با افزایش 
مستمری صندوق های بازنشستگی لشکری 
و کشوری و همچنین کارمندان موافقت کرده 

است و تا پایان شهریور ماه نهایی خواهد شد.
به گزارش ایمنا، علــی بهادری جهرمی روز 
سه شنبه _ بیست وپنجم مردادماه _ در نشست 
خبری و در آستانه یک سالگی دولت، اظهار 
کرد: گزارش عملکردهای دولت در بخش های 
مختلف برای آگاهی مردم آماده شده است که 
برخی مسئولان نشست های خبری اختصاصی 
خود را برگزار کردند. او با اشاره به تشکیل ستاد 
بزرگداشت هفته دولت افزود: وزرا به نمایندگی 
دولت طی این هفته به سراســر کشور سفر 
می کنند و خدمت دولت را به مــردم ارائه و 

طرح های استان مربوطه را افتتاح می کنند.
ســخنگوی دولت با توجه بــه اولویت های 
عملکردی دولت، شعار هفته دولت را »دولت 
مردم« دانســت و تصریح کرد: گزارش ها در 
راستای این شعار ارائه می شود و روزها به ترتیب 
از چهارشــنبه با نام های »میثاق با ولایت«، 
»فساد ستیزی و عدالت«، »تحول و خاقیت«، 
»خانواده و ســامت«، »اخاق و معنویت«، 
»دانش و پیشرفت«، و »شجاعت و عقانیت« 
نامگذاری شده است. بهادری جهرمی با اشاره به 
قانون رتبه بندی معلمان گفت: بیش از ۱۰ سال 
باتکلیفی طرح رتبه بندی معلمان آن هم قبل 
از یک سالگی دولت سیزدهم و یکی از وعده 

رئیس جمهور تصویب و اجرا شد.
افزایش حقوق بازنشستگان و 

کارمندان دولت
رئیس شورای اطاع رسانی دولت درباره آخرین 
وضعیت حقوق بازنشستگان و کارمندان دولت 
گفت: سازمان امور اداری و استخدامی با موافقت 
ســازمان برنامه و بودجه، پیشــنهادی برای 
افزایش مستمری صندوق های بازنشستگی 
لشکری و کشوری و همچنین کارمندان دولت 

ارائه کرده که با آن دو موافقت شده است.
او افزود: برای افزایش حقوق کارمندان دولت به 
ویژه آنانی که حقوقشان کمتر از کارمندان دیگر 
است این پیشنهاد انجام شد تا مراحل نهایی 
شــدن را طی کند و به مرحله اجرا در بیاید. 
سخنگوی دولت خاطرنشان کرد: ماه آینده 
شاهد نهایی شدن پیشنهاد برای کمک به این 

دو قشر در هفته دولت خواهیم بود.

یک نماینده مجلس به 
حبس محکوم شد

به گزارش همشــهری آناین  نماینده مردم 
گرمســار و آرادان در مجلس با حکم قطعی 
دادگاه، به دو سال حبس تعزیری محکوم شد. 

با رأی شــعبه 6۷ دادگاه تجدیدنظر اســتان 
تهران، اردشیر مطهری، نماینده مردم گرمسار 
و آرادان در مجلس، گرداننده اصلی یک کانال 
تلگرامی کذاب و موهن، با تعداد زیادی شاکی 
شناخته شد.  شــعبه 6۷ دادگاه تجدیدنظر 
استان تهران، رأی قطعی پرونده کانال موسوم به 
»حساب کشی« را صادر کرد و طبق آن، اردشیر 
مطهری، نماینده گرمسار و آرادان در مجلس به 
همراه یک نفر دیگر، گرداننده اصلی این کانال 
تشخیص داده شده است. نماینده مردم گرمسار 
و آرادان در مجلس به اتهام مشارکت در نشر 
اکاذیب به تحمل دو سال حبس تعزیری و از 
بابت توهین به پرداخت ۸۰ میلیون ریال جزای 

نقدی در حق دولت محکوم شده است.
از این حکم، اجرای ۱۵ ماه از محکومیت حبس 
اردشیر مطهری و اجرای ۱۲ ماه از حبس مهدی 
خالقی، دیگر گرداننده این کانال تلگرامی برای 

مدت سه سال معلق شده است.

فعال سیاسی اصاح طلب با اشاره به سفرهای 
استانی روحانی و رئیسی نیز گفت: در زمان آقای 
روحانی این موضوع فروکش کرد و او به جای 
آن که به تک تک شهرستان ها برود، در مرکز 
استان می ماند و وزرا به شهرستان های مختلف 
می رفتند سپس یک جلسه هئیت وزیران 
در مرکز استان تشکیل می شد و مصوباتی را 
در آن جا داشتند. در زمان آقای رئیسی که به 
قولی کف گیر به تهِ دیگ خورده است و اعتبارات 
بسیار کاهش بافته است، رفتن رئیس دولت به 
شهرستان ها، نوعی گفتار درمانی و هم نوایی 

با مردم است.
دبه خالی است

به گزارش خبرآناین محمدرضا خباز افزود: 
در این سفرها اتفاق خاصی نمی افتد چرا که 
اعتباری نیست تا به مردم بدهند. سازمان برنامه 
بودجه تخصیص اعتبار را خودش انجام می دهد 
و از مکانیسم تخصیص برای توزیع بودجه 
استفاده می کند و رفتن آقای رئیسی هیچ بار 
مالی برای استان ها ندارد یا بسیار کم است. آقای 
رئیس جمهور با هواپیمای اختصاصی می روند، 
از یک هفته قبل تیم آقای رئیسی به استان رفته و 
با توجه به در نظر گرفتن جایگاه و مسائل امنیتی 
یک هزینه ی سطحی برای استان درست 

می کنند . چیزی گیر مردم نمی افتاد. چرا که 
بودجه ای نیست و دبه خالی است.

قول های قبلی رئیسی
 اجرایی نشده است

این سیاستمدار اصاح طلب، با بیان آن که با دبه 
خالی نمی توان سر مردم را چرب کرد، گفت: 
آقای رئیسی که به شهرستان ها می روند پای 
درد و دل مردم می نشینند و قول هایی می دهند. 
قول هایی که در سفرهای قبلی به مردم دادند 
هنوز اجرایی نشده است. این اجرایی نشدن 
قول ها نوعی بدبین کردن مردم نسبت به دولت 
است. مردم در حال حاضر سرخورده شدند و 
بهترین نمونه آن، شرکت در انتخابات است. 
این سفرها خاصیتی ندارد مگر آن که آقای 
رئیس جمهور تحت عنوان سرکشی از ادارات 
و نهادها به این سفرها بروند و ببینند رفتارشان 
با مردم چگونه است. چون آقای رئیسی دوست 
دارند به صورت مستقیم با مردم رو به رو شوند، 
باید بروند و ببینند زیر مجموعه شان با مردم چه 

رفتاری دارند.
این دولت به دنبال کار علمی نیست

همچنین خباز، با ارائه پیشنهاداتی برای 
پیشرفت استان ها گفت: بهترین راه برای 

پیشرفت استان ها، آمایش سرزمین است که 
سال ها در سازمان برنامه و بودجه آن را انجام 
ندادند، آمایش سرزمین یعنی، خداوند متعال 
هر مزیتی را که به هر استان داده است، همان 
مزیت را رشد بدهند. به طور مثال، فرض بگیریم 
که استان های غرب کشور با استان های شرق 
کشور متفاوت است. در یک جا معادن قوی 
است و در جای دیگر کشاورزی. برای کشاورزی 
چه نوع کشتی انجام بدهند؟ ما در خشکسالی 
قرار داریم و برخی کشت ها مضر است. البته 
این دولت به دنبال کار علمی نیست و بیشتر 
دنبال کار پوپولیستی است، اما اگر یک روز 
دست از کارهای پوپولیستی برداشتند باید به 
دنبال آمایش سرزمین که در جهان اجرا می 
شود، بروند. او گفت: از طریق آمایش سرزمین 
می توانند پتانسیل های هر استان را بگیرند و 
بیشترین کار را روی آن انجام بدهند. به طور 
مثال، من استاندار سمنان بودم و می دانم در این 
استان معادن بسیار قوی، وجود دارد. گاهی در 
سخنرانی هایم می گفتم استان سمنان جدول 
مندلیف است که در شیمی طراحی شده و 
اکثریت قریب به اتفاق معادن آن هم از نوع قوی 
در این استان است. یا در استان خراسان رضوی، 

می توان روی بحث گردشگری تمرکز کرد.

متن  و  پیشنهادات  به  تهران  پاسخ  ارسال 
هماهنگ کننده برجام در حالی باعث شنیده 
شدن صدای پای توافق شده که نهایی شدن آن 
همچنان نیازمند انعطاف بیشتر از سوی ایران و 
ایالات متحده است. به گزارش ایلنا، پس از آنکه 
حسین امیرعبداللهیان روز دوشنبه اعام کرد 
که آخرین جمع بندی جمهوری اسامی ایران به 
مسائل باقیمانده در متن هماهنگ کننده برجام 
تا ساعت ۱۲ نیمه شب برای اتحادیه اروپا ارسال 
خواهد شد، شنیده ها از تحقق این امر در ساعات 

اولیه سه شنبه حکایت دارد.
در همین راستا نیز »نورنیوز« رسانه نزدیک 
به شورای عالی امنیت ملی ساعاتی پس از 
سخنرانی وزیر امور خارجه در جمع خبرنگاران 
از برگزاری جلسه فوق العاده این نهاد به ریاست 
سید  ابراهیم رئیسی خبر داد که در جریان آن 
علی باقری، مذاکره کننده ارشد ایران گزارش 

مبسوطی را به اعضاء شورا ارائه کرده است. 
استفانی لیختن اشتاین، خبرنگار »پولتیکو« با 
انتشار توئیتی ضمن تایید خبر دریافت پاسخ 
ایران از سوی اتحادیه اروپا نوشت: ظاهرا در 
متن چیزی در خصوص پادمان گفته نشده و 
بیشتر بر تحریم ها و تضامین متمرکز است. 
همچنین درخواست خارج از انتظاری نیز مطرح 

نشده است. 
همچون  رسانه هایی  خبرنگار  روزن،  لورا 
»دیپلمات«، »المانیتور« و »پولتیکو« نیز در 
توئیتی در پاسخ به این سوال که پاسخ تهران 
چگونه بود؟ از قول مقام اتحادیه اروپا نوشت: 

پاسخ فقط در مورد رفع تحریم ها است.
لارنس نورمن، خبرنگار نشریه »وال استریت 
ژورنال« نیز از قول منابع خود در اتحادیه اروپا 
نوشت: موارد مورد نظر ایران شامل ۲ الی ۳ مورد 
است که تهران در پاسخ خود ایده هایی را نیز 

برای رفع دغدغه های خود ارائه کرده است. 
نقل  به  هم  ایندیپندنت  راستا  همین  در 
از هیات فرانسوی از پذیریش مشروط متن 
پیشنهادی هماهنگ کننده اتحادیه اروپا از سوی 

ایران خبر داد.
علی رغم تایید منابع غربی از دریافت پاسخ ایران 
توسط اتحادیه اروپا اما هیچ مقام رسمی در داخل 
کشور اعام نکرده که پاسخ ایران چیست و به 
چه موضوعاتی پرداخته است و آیا زمینه برای 
توافق در روزهای آینده وجود دارد؟  البته این در 
حالی است که محمد مرندی که به عنوان مشاور 
رسانه ای تیم مذاکره کننده شناخته می شود در 
گفت وگو با شبکه »الجزیره« گفت: فاصله زیادی 
تا توافق احتمالی نداریم و حل مسائل باقیمانده 

چندان دشوار نیست. 
»ند پرایس« سخنگوی وزارت خارجه آمریکا 
هم پس از تحویل پاسخ ایران به هماهنگ کننده 
اتحادیه اروپا اعام کرد که پاسخ خود به متن 
پیشنهادی اتحادیه اروپا برای احیای توافق 
هسته ای با ایران را به طور غیرعلنی به این 

اتحادیه خواهد داد.
او افزود که آمریکا پاسخ خود را به صورت علنی 
اعام نمی کند، بلکه آن را به طور مستقیم در 
سیاست  مسئول  بوررل«  »جوسپ  اختیار 

خارجی اتحادیه اروپا خواهد گذاشت.
وزیر امور خارجه نیز روز دوشنبه بر این موضوع 
تاکید کرده بود که: » اگر آمریکا انعطاف 
نشان دهد، در روزهای آینده به نقطه توافق 
می رسیم.« و همین موضوع نیز حاکی از وجود 
درخواست هایی از سوی ایران، در پاسخ ارسال 

شده به جوزپ بوررل دارد. 
جمع بندی پاسخ تهران و آنچه دیگر کشورهای 
عضو توافق هسته ای و آمریکا به هماهنگ کننده 
برجام اعام کرده اند تا ساعات آینده یا حداکثر 
تا پایان هفته از سوی اتحادیه اروپا اعام خواهد 
شد که در نهایت مشخص می کند آیا تهران و 
واشنگتن برای نجات آنچه در سال ۲۰۱۵ روی 
آن توافق کردند، انعطاف از خود نشان می دهند؟ 

صدای پای توافق

تهران و واشنگتن انعطاف نشان می دهند؟
محمدرضا خباز:

سفر استانی رئیسی، گفتاردرمانی است

رئیس جمهور گفت: محصولات دانش بنیان تولید شده توسط محققان 
داخلی هزینه را کاهش داده و بهره وری را افزایش می دهد از این رو ما 
مصمم به حمایت و استفاده از آ ن ها هستیم. به گزارش ایرنا، سید ابراهیم 
رئیسی در حاشیه بازدید از نمایشگاه مجموعه شرکت های دانش بنیان 
»پیشران« با یادآوری نامگذاری شعار سال از سوی مقام معظم رهبری 
با عنوان »سال تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرین« به ظرفیت های علمی 
کشور اشاره کرد و گفت: در ایران اقدامات فناورانه، نوآورانه و خاقانه زیادی 
وجود دارد. آیت الله رئیسی مدیریت آب و خاک را در بخش کشاورزی 
مهم و ضروری دانست و خاطرنشان کرد: مشکات کشاورزی با سخنرانی 
و بخشنامه حل نمی شود بلکه باید ساز و کار ایجاد کشاورزی فناورانه مهیا 
شود. رئیس جمهور بر بومی سازی دانش آب رسانی زیرسطحی در کشور 
تاکید کرد و اظهار داشت: ضروری است این دانش قابل عرضه برای همه 
کشاورزان کشور باشد و دولت نیز در این زمینه خود را موظف به حمایت از 

اقدامات فناوری پایه و علم پایه می داند.
رئیس جمهور با ابراز خرسندی از بازدید از این نمایشگاه و تقدیر از تاش 
متخصصین و صاحب نظران در حوزه های دانش بنیان تصریح کرد: این 
اقدامات می تواند برای کشور در زمینه های مختلف از جمله کشاورزی و 
صنایع گره گشا باشد و محصولات و توانایی های آنها در دستگاه های کشور 

مورد بهره برداری قرار گیرد.
آیت الله رئیسی با طرح این پرسش که آیا این میزان استفاده از آب در 
کشاورزی ضرورت دارد و آیا می توانیم محصول کشاورزی ارایه دهیم که 
نیاز به استفاده از آب و هزینه کمتری داشته باشد، گفت: اقداماتی که توسط 
محققان این مجموعه انجام شده است هزینه را کاهش، بهره وری را افزایش 
و ارزش افزوده زیادی ایجاد می کند و جلوی خام فروشی را می گیرد و ما 

مصمم به حمایت و استفاده از آنها هستیم.
رئیس جمهور تاکید کرد: همه دستگاه های اجرایی کشور با قدرت و توان 
و با کنار گذاشتن بروکراسی اداری که عمدتا مانع است، کار را به نحوی 
دنبال کنند که هم متخصصین تشویق شوند و هم بتوانیم بهره وری را در 

کشور افزایش دهیم.

رییس جمهور: مشکلات کشاورزی با 
سخنرانی و بخشنامه حل نمی شود

افزایش حقوق کارمندان 
تا پایان شهریور نهایی 

می شود

نماینده مردم هشترود در مجلس شورای اسامی گفت: برخی مدیران 
ناکاربلد و ناتوان، تاش ها و دلسوزی های دولت را در صفر ضرب می کنند. 
به گزارش خبرنگار مهر، حمزه امینی ظهر سه شنبه ۲۵ مردادماه مجلس 
شورای اسامی در تذکر شفاهی خطاب به رئیس جمهور گفت: دلسوزی ها 
و تاش هایی که برای اصاح امور و خدمت به مردم انجام می دهید به 
علت حضور برخی مدیران نا کاربلد، ناتوان و غیرمتخصص ضرب در 
صفر می شود. او افزود: در انتصاب مدیران اجرایی خرد و کان به شایسته 
سالاری، تخصص و تعهد توجه بیشتری شود. نماینده مردم هشترود در 
مجلس شورای اسامی اظهار داشت: البته به جای تغییر برخی مدیران 

کاربلد باید به تغییر سیاست و روش های کاری آنان توجه شود.

مدیران ناکاربلد، تلاش دولت 
را در صفر ضرب می کنند

وزیـر کشـور بـا تاکیـد بـر اینکـه صهیونیسـت ها و 
دشـمنان انقاب اسـامی، حامیان اصلی بیانیه یکی 
از سـرکردگان فتنـه ۸۸ هسـتند، از همـه گروه های 
سیاسـی خواسـت که موضع خود را با جریـان فتنه و 

نفـاق مشـخص کنند.
بـه گـزارش خبرگـزاری مهـر، احمـد وحیـدی در 
نشسـت شـورای معاونان وزارت کشـور روز سه شنبه 
۲۵ مردادماه با بیان اینکه مانـدگاری و توفیقات نظام 
مقدس جمهوری اسامی ایران در برهه های مختلف 
تاریخی مرهون مردمی بودن آن است، گفت: همواره 
حضـور هوشـمندانه و معنـادار مـردم در صحنه ها و 
بزنگاه هـای حسـاس، نقشـه های شـوم و شـیطانی 
دشـمنان و معاندان نظام مقدس جمهوری اسـامی 

ایـران را نقش بـر آب کرده اسـت.
او با اشـاره بـه بیانیـه اخیر یکـی از سـرکردگان فتنه 
گفـت: حادثـه ۸۸ از آن دسـت حوادثـی اسـت کـه 
باطن و نیات نادرسـت برخـی خواص بـی بصیرت را 

بـر همـگان آشـکار کرد.
وزیـر کشـور بـا یـادآوری اینکـه دشـمنان در تاش 
بـرای ضربـه زدن به امنیت کشـور بـه بهانـه اتفاقات 
۸۸ بودنـد؛ اظهـار کـرد: در همـان زمـان، حضـور و 
میـدان داری مـردم باعـث شـد کـه جریـان فتنـه و 
سـرکردگان آنهـا شکسـت مفتضحانـه بخورنـد، در 
حالی که سـران کاخ سـفید در پی حمایت از آشـوب 

طلبـی بودند.
وحیـدی خاطر نشـان کـرد: در تحلیـل بیانیـه اخیر 
سـرکرده فتنه بایـد بـه واقعیت های اصلـی تحولات 
منطقه ای، شکسـت سیاست های دشـمن و وضعیت 
با ثبـات و امید بخـش سیاسـت داخلی توجـه کرد و 
اینکه فتنه گران با مشـاهده حضور یـک دولت کاماً 
انقابی بـا پشـتوانه مردمـی، در تاش برای حاشـیه 

سـازی و فتنه افروزی هسـتند.
او افـزود: چگونـه یک فرد حاضر می شـود شـرافت ها 
و شـکوه بزرگی که در این مملکت خلق شـده اسـت 
را بی دلیل و از روی کینه و دشـمنی زیر سـوال ببرد؟

  داعش ساخته و پرداخته
 استکبار جهانی است

رئیـس شـورای امنیـت کشـور بـا بیـان اینکـه 
داعـش سـاخته و پرداخته اسـتکبار جهانی اسـت و 
سیاسـتمداران آمریکایـی و رئیس جمهوری سـابق 
این کشـور، بارهـا بـه ایـن مسـاله اعتـراف کرده اند، 
گفـت: بـا ایـن حـال، در ایـن بیانیـه شـاهد تبرئـه 

داعشـی ها و صهیونیسـت های جنایتـکار هسـتیم 
کـه سـعی دارد جنایت هـای ایـن گـروه را بـه نوعی 
به سیاسـت منطقـه ای کشـورمان ارتباط دهـد و به 
سـاحت کسـانی که عزت آفریـن بوده انـد و موجبات 
اقتـدار، امنیـت و آرامـش کشـور را فراهـم آورده اند؛ 

متعـرض شـود.
وحیـدی تاکیـد کـرد: امـروز بـه اذعـان همـه 
تحلیل گـران برجسـته منطقـه ای، جریـان مقاومت 
سهم اساسی و تعیین کننده در نابودی تکفیری های 
داعـش ایفـا کـرد و بـرای همین بـود که وقتـی حاج 
قاسـم سـید الشـهدای مقاومـت و سـتون امنیـت 
منطقـه به دسـت پلیـد آمریـکای جنایتـکار و ارباب 
تروریسـت های تکفیری به درجه رفیع شـهادت نائل 
آمـد، آحاد ملت بـزرگ ایـران و بسـیاری از ملت های 
دیگـر در اقصی نقـاط جهـان با هـر آئین و نـژادی به 

سـوگ نشسـتند.
او با بیـان اینکه همـه ما مدیـون خون پاک شـهدای 
مدافع حرم هسـتیم، گفت: امـروز ملت هـای آزاده از 
شـهدای مدافع حرم به نیکـی و افتخار یـاد می کنند. 
شـهدا »عنـد ربهـم یرزقـون« انـد و شـهدای مدافع 
حرم که شـهید همدانـی عزیـز از جمله آن ها اسـت، 
از عزیزترین شـهدا هستند. وزیر کشـور تصریح کرد: 
بیان این موضوع از سـوی یکی از سـرکردگان جریان 
فتنه که شـهادت شـهید همدانـی را مـرگ در غربت 
به پای اسـتبداد و حضورش را باعـث تثبیت پایه های 
رژیـم کـودک کـش خوانـده اسـت؛ نتیجه سـقوط 

اخاقـی، روحی و فکـری این فرد اسـت.
وحیدی گفت: حضـور بیـش از ۲۰ میلیـون نفری از 
همـه گروه ها و سـایق سیاسـی در مراسـم تشـییع 
شـهید سـلیمانی به عنوان فرمانـده محـور مقاومت 
و دفـاع از حرم اهـل بیـت )ع(، نشـان از ارادت واقعی 
ملت بـزرگ ایران بـه مدافعان حـرم اسـت، در حالی 
که برخی خـواص بی بصیرت تـاش کردنـد که این 

واقعیـت را مخدوش سـازند.
ملت یمن در مجاهدت 

برای دفاع از استقلال خود هستند
او با تقبیح و مردود دانسـتن ادعای ایـن بیانیه درباره 
قومی-قبیله ای بودن جنگ یمن، اظهـار کرد: در این 
کشـور جنگی از سـوی عربستان سـعودی با حمایت 
آمریـکا و حضور صهیونیسـت آغاز شـده و ملت یمن 
در مجاهدت بـرای دفـاع از اسـتقال خود هسـتند. 
چطـور ممکـن اسـت از ایـن جنایـت، بـه جنگـی 

قومی- قبیلـه ای یاد شـود؟
و  سـلطه جویانه  سیاسـت های  کشـور  وزیـر 
مداخله گرایانـه آمریـکا را علـت راه انـدازی دو جنگ 
خانمانسـوز در سـوریه و یمـن دانسـت و گفـت: 
تنهـا در جنـگ یمـن بیـش از ۱۱۲ هـزار نفـر کـه 
بیشترشـان زنـان و کـودکان هسـتند، با اسـتفاده از 

انـواع سـاح های آمریکایـی کشـته شـدند.
وحیـدی ضمـن تشـریح جایـگاه شـهید همدانـی 
و اقداماتـش بـرای مهـار فتنـه ۸۸، گفـت: بـه تعبیر 
رهبر معظـم انقاب اسـامی، فتنـه و آن اتفاقـات را 
در عاشـورا فتنه گران ایجـاد کردند؛ شـهید همدانی 
عزیز در پاسـداری از مردم، ارزش ها و عاشـورا، صحنه 

را مدیریـت کرد.
او یادآور شـد که حب قدرت و دنیاطلبی سـرکردگان 
فتنـه در سـال ۸۸، هزینـه زیـادی را به ملـت و نظام 

جمهوری اسـامی تحمیـل کرد.
وزیـر کشـو: تصریـح کـرد: امروز کیسـت که شـهید 
همدانی را نشناسـد و به بزرگی و عظمـت کارش پی 
نبرد و نداند شـهادتش در دفاع از حرم، ثمره سـال ها 

مجاهدت در راه اسـام و انقـاب بود.
وحیدی افـزود: بایـد قـدردان رهبر عزیزمان باشـیم 
کـه همـواره انقـاب اسـامی را از دل فتنه هـا و 
دسیسـه های دشـمنان به بهترین نحو، عبور داده اند.

از فتنه گران برائت جویی
او شـناخت دقیـق دشـمنان را در گام دوم انقـاب 
اسـامی ضـروری دانسـت و گفـت: گاهی شـرایطی 
ایجـاد می شـود کـه خداونـد باطـن افـراد را برمـا 

می سـازد.
وزیر کشـور تاکید کرد: بایـد عبرت بگیریـم و از فتنه 
گـران برائـت جوییـم و مـرز بندی مـان را بـه صورت 
شـفاف و صریـح بـا جریـان فتنـه و نفـاق مشـخص 
کنیم. وحیـدی بـا تاکید بـر اینکه صهیونیسـت ها و 
دشـمنان انقاب اسـامی، حامیان اصلی بیانیه یکی 
از سـرکردگان فتنـه ۸۸ هسـتند، از همـه گروه های 
سیاسـی خواسـت که موضع خود را با جریـان فتنه و 

نفـاق مشـخص کنند.
او در پایـان بـا محکوم کـردن بیانیـه سـرکرده فتنه 
گفـت: ارزش و جایـگاه شـهدای مدافعان حـرم والا و 
سـتودنی اسـت و مردم عزیز ایران اسـامی قـدردان 
خون پاک شـهدای مدافعـان حـرم و امنیـت و دفاع 
از کشـور هسـتند. لازم اسـت از خانواده این شهدای 
گرانقدر بـه دلیل اسـائه ادبی که شـده اسـت، پوزش 
خواسـته شـود و از خـدای متعـال مسـالت کنیم ما 
را در مسـیر شـهدای عزیـز و پاسـداری از ارزش های 
والای انقاب اسـامی و پیـروی از ولایـت، ثابت قدم 

نگـه دارد.
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  م
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آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه 
قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر راي شماره 140160319012000771 هيات اول موضوع قانون 
تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند 
رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك سيرجان تصرفات مالكانه بلامعارض 
متقاضي آقاي عباس احمدي مكي آبادي فرزند غلامحسين بشماره شناسنامه 
2 صادره از سیرجان در يك باب مغازه به مساحت 46/17 متر مربع پلاك 2660 
اصلي واقع در بخش 36 کرمان خريداري از مالك رسمي آقاي اسدالله اسدی 

مکی آبادی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت 
متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك 
ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند.
بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : 5/11/ 1401 / تاريخ انتشار نوبت دوم : 26/ 1401/5

محمد آرمان پور - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان سیرجان
شناسه آگهی: 1359442

آگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی کلاسه 140100100
پرونده  منقول  اموال  مزایده  آگهی 

اجرایی کلاسه 140100100
موضوع   140100100 اجرايي كلاسه  پرونده  موجب  به 
وصول مهریه علیه متعهد: محمد امين حاجي زاده 
پارسائي   - متعهدله: زهرا حيدربيگي موضوع سند 
لازم  موضوع  با   1400/03/26 مورخ   3038 ازدواج 
الاجرا تعداد 1078 عدد سكه طلاي تمام بهار آزادي  
خودرو سواری هاچ بک 206 رنگ سفید روغنی سال 
ساخت 1400   به شماره انتظامی ایران 75-  863  
م 28  نقایص ظاهری: صندلی و تودوزی و داشبورد 
 : : هفتاد درصد موتور  و عقب  :سالم لاستیک جلو 
مشخص   : دیفرانسیل  و  گیربکس  و  نشد  روشن 
قیمت   ،   1401/04/21 تاریخ  تا    : ،بیمه  نگردید   

پایه 2900000000  ریال)معادل  دویست و نود میلیون 
تاریخ  تا  .خودرو  میگردد  تعیین  و  برآورد   ) تومان 
1401/04/21 دارای بیمه معتبر)بیمه  ایران( بوده  .  
متعلق به  محمد امين حاجي زاده پارسائي با شماره 
ملی 3060352240  توقیف شده در پارکینگ شهر كه 
طبق نظر كارشناس رسمي به مبلغ 2900000000  ريال 
ارزيابي قطعی شده، از ساعت 9 الي 12 روز دوشنبه 
مورخ 1401/06/07  واقع در اداره ثبت اسناد سيرجان 
بيمارستان  از  بعد  هجرت  بلوار  سيرجان  نشانی  به 
امام رضا)ع( اداره ثبت اسناد و املاك سيرجان واحد 
اجراي اسناد رسمي از طريق مزايده به فروش مي 
به  و  ریال شروع     2900000000 مبلغ  از  رسد.مزايده 
بالاترين قيمت پيشنهادي با در دست داشتن فیش  

سپرده ده درصد از مبلغ ارزیابی  نقداً فروخته مي 
شود و كليه هزينه هاي قانوني به عهده برنده مزايده 
نقداً وصول خواهد  مزايده  و حق  نيم عشر  و  است 
شد خریدار مکلف است ما به التفاوت مبلغ فروش 
حساب  به  مزایده  تاریخ  از  روز  پنج  مدت  ظرف  را 
ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر 
نکند  واریز  ثبت  سپرده  به حساب  را  فروش  مانده 
به حساب خزانه  و  نبوده  استرداد  قابل  مبلغ مذکور 
واریز خواهد شد و مزایده ابطال و تجدید میگردد و 
چنانچه روز مزايده تعطيل رسمي اعلام گردد، مزايده 
و مكان  در همان ساعت  تعطيلي  از  بعد  اداري  روز 

مقرر برگزار خواهد شد. 

مسئول واحد اجرای اسناد رسمی سیرجان - صالح آزادی 
تاریخ انتشار آگهی: 1401/5/26

شناسه آگهی: 1365390

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک 

شهر عنبرآباد
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی  و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   1401/4/7-  140160319091000750
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد تصرفات مالکانه بلامعارض 
به شماره  عباس   فرزند  آبادی   رکن  آقای رضا ملاصادقی  متقاضی 
شناسنامه 182  صادره از در ششدانگ زمین زراعتی به مساحت 42193 
مترمربع پلاک - فرعی از47 - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 
47 - اصلی قطعه یک  واقع در احمد آباد عنبرآباد بخش 45 کرمان 
خریداری از مالک رسمی آقای رضا ملا صادقی )خود متقاضی( محرز 
گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
اخذ  از  اداره تسلیم و پس  این  به  را  اعتراض خود  ماه  دو  به مدت 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود 
انقضای  در صورت  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم  به مراجع قضایی  را 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد . 

 مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/26
تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/09

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک 

شهر عنبرآباد
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی  و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   1400/7/8-  140060319091000795
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای یداله امیری کت گرگ فرزند عین اله  به شماره شناسنامه 
از 96 سهم  ششدانگ  موازی 37٫2سهم  در  عنبرآباد  از  142  صادره 

یک باب گلخانه و زمین  به مساحت 40990 مترمربع پلاک - فرعی 
از پلاک 29 - اصلی قطعه یک   از 29 - اصلی مفروز و مجزی شده 
واقع در عنبرآباد اراضی شمس آباد بخش 45 کرمان خریداری از مالک 
اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  بهاءالدینی  آذر  خانم   رسمی 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد .  مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/05/26– تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/09

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک 

شهر عنبرآباد
ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  هیات موضوع 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی   و  ثبتی  وضعیت 
قانون  موضوع  اول  هیات   1401/1/14-  14016031909100003 شماره 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای سعداله امیری کت گرگ فرزند عین اله  به 
شماره شناسنامه 608  صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه و 

باغ  به مساحت 9518 مترمربع پلاک - فرعی از29 - اصلی مفروز 
از 29 - اصلی قطعه یک  واقع در  از پلاک – فرعی  و مجزی شده 
عنبرآباد-روستای کت گرگ شمس آباد بخش 45 کرمان خریداری از 
مالک رسمی خانم  آذر بهاءالدینی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد . 
 مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک - تاریخ انتشار 
نوبت اول:1401/05/26– تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/06/09

وزیر کشور:

همه گروه های سیاسی موضع خود را با جریان فتنه مشخص کنند



روزنامه اجتماعی، فرهنگی، سیاسی، اقتصادی استان کرمان
صاحب امتیاز: موسسه مطبوعاتی پیام آوران

مدیر مسئول:روح الله خدیشی
زیر نظر شورای نویسندگان

نشانی کرمان: خیابان شهید بهشتی، کوچه شماره 10، نبش شرقی 2
نشانی جیرفت: خیابان مسجد جامع کوچه بن بست نرسیده بیمه مرکزی ایران

اولین ساختمان، سمت چپ طبقه اول

جیرفت: 09131488684     034-43213684-85
تلفنخانه کرمان: 034-32487477

ایمیل تحریریه: 
kaghazevatan@gmail.com

ایمیل سازمان آگهی ها: 
kaghazevatan.adv@gmail.com 

مدیر اجرایی: حمید باقری 
مدیر داخلی: سمیه خدیشی

گرافیک: فاطمه خواجویی
صفحه آرایی: ندا صفاریان 

خبر: محمد ساردویی

عکس: یاسر خدیشی
 روابط عمومی: شیوا کرمی

توزیع: اصغر صانعی
حسابدار: فاطمه سلیمانی 

نماینده روزنامه در عنبرآباد: ارشاد پگاه

نظرات نویسندگان دیدگاه شخصی آنان بوده و لزوما دیدگاه روزنامه نیست . 

1298 پیاپــی  شــماره  پنجــم     ســال  مــاه      مــرداد   26 چهارشــنبه   

چاپ و لیتوگرافی: شاخه سبز

نمابر: 034-32448511

ما را دنبال کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

خبر

خبرخبر

خبر

اینفوگرافیک

مجلس  حقوقی  و  قضایی  کمیسیون  رییس 
شورای اسامی تاکید کرد: آقای رئیس جمهور 
مردم می گویند در شرایط سخت اقتصادی اگر 
راه حل مشکات، ایجاد استان است مردم شرق 

استان کرمان نیز مشکات جدی دارند.
بادی در تذکری شفاهی در  موسی غضنفرآ
ولین  جریان جلسه علنی مجلس، بیان کرد: ا
ولین  یان ا ز پا ز سفرهای استانی قبل ا دور ا
سال خدمت دولت به اتمام رسید و آخرین آن 
استان کرمان بود. یکی از مهمترین امتیازات 
این سفرها استفاده از روزهای تعطیل پنجشنبه 
و جمعه بوده است که بیانگر آن است که برای 
خدمت به مردم تعطیلی و استراحت معنا ندارد 

و جهادی باید کار و تاش کرد.
به  جمهور  رئیس  شخص  ز  ا اظهارکرد:  و  ا
خاطر سفر به شهرستان بم و نیز وزرای جهاد 
کشاورزی، نیرو، ورزش و آموزش و پرورش به 
شهرستان های شرق استان تشکر می کنم. 
خوشبختانه برای شهرستان های شرق استان 
مصوبات خوبی به تصویب رسید که جزئیات 
آن اعام خواهد شد. امیدواریم این مصوبات 
ز مهم ترین خیرات و برکات  یی شود. ا اجرا
ا در  ین سفرها حضور رئیس جمهور و وزر ا
کنار مردم مخصوصا محرومین جامعه است 
عتماد بیشتر آن ها به  که موجب دلگرمی و ا
ین سفرها قطعا  ما در ا مسئولان شده است ا

نقص هایی هم وجود دارد از جمله عدم اطاع 
رسانی مطلوب مصوبات و خدمات این سفرها 

است.
نماینده مردم بم در مجلس تصریح کرد: نقص 
کرمان  استان  به  رئیس جمهور  دیگر سفر 
اعام بررسی ایجاد استان کرمان جنوبی بود 
ز مردم به  نی بخش عظیمی ا که موجب نگرا

خصوص مردم شرق استان کرمان شده است.
او در ادامه تاکید کرد: آقای رئیس جمهور مردم 
ه  می گویند در شرایط سخت اقتصادی اگر را
حل مشکات، ایجاد استان است مردم شرق 
استان کرمان نیز مشکات جدی دارند که اگر 
بدتر از مشکات مردم عزیز جنوب نباشد بهتر 
لبته قریب به ۳۰ نقطه کشور همین  نیست؛ ا
شرایط را دارد و نمایندگان مجلس می گویند 

یا ایجاد ۳۰ استان یا هیچ.

نمایشگاه توانمندی ها و معرفی دستاورد های تشکل های مردم نهاد استان کرمان 
تا ۲۷ مرداد در کرمان دایر است.

نمایشگاه توانمندی ها و معرفی دستاورد های تشکل های مردم نهاد استان کرمان 
با ۱۸ غرفه شامل کالا و خدمات با حضور استاندار کرمان و جمعی از مدیران دیروز 
افتتاح شد. این نمایشگاه ۲۴ مرداد ماه به مناسبت بزرگداشت هفته تشکل ها و 
مشارکت های اجتماعی در محل یخدان مویدی کرمان افتتاح شد و تا ۲۷ مرداد ماه 

برای بازدید عموم دایر است.
این نمایشگاه در ۱۸ غرفه شامل کالا و خدمات برپا شده است که در بخش کالا، 

فروش محصولات و صنایع دستی به نفع اعضای جامعه هدف انجام می گیرد.
در بخش خدمات نیز ارائه مشاوره ها در خصوص پیشگیری از اعتیاد، ایدز و 

بیماری های سرطانی انجام می شود.
 ۲۲تا ۲۷ مردادماه به عنوان هفته تشکل ها و مشارکت های اجتماعی نامگذاری 

شده است.

 نماینده بم: نمایندگان مجلس می گویند
یا ۳۰ استان ایجاد شود یا هیچ

 برپایی نمایشگاه توانمندی ها تشکل های
مردم نهاد در کرمان

عکس نوشت

مدیر جهاد کشاورزی بم گفت: در هفته 
دولت ۵ طرح کشاورزی و صنایع تبدیلی 
در بم با هزینه کرد اعتباری قریب به ۲۷۰ 

میلیارد ریال به بهره برداری می رسد.
محمدعلی معقول افزود: این طرح ها 
شامل ۲ طرح آب و خاک، ۲ طرح گلخانه 

و ۱ طرح صنایع تبدیلی و تکمیلی است.
او اظهار کرد: ۲ طرح آب و خاک شامل 
طرح انتقال آب )لوله گذاری( به طول 
۱۰۳۷ متر در این هفته به بهره برداری 
می رسد که این طرح ها با هزینه کرد 
اعتبار قریب به ۳.۲ میلیارد ریال که 
حدود ۲.۷ میلیارد ریال آن از اعتبارات 

دولتی است، افتتاح می شود.
هفته  این  در  کرد:  تصریح  معقول 
و  بندی  بسته  واحد  یک  همچنین 
نگهداری خرما با ظرفیت سالانه 6۰۰۰ 
تن به بهره برداری می رسد که با افتتاح 
این طرح ۳۰ شغل در منطقه ایجاد 

می شود.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بم گفت: 
همچنین دراین هفته ۲ واحد گلخانه 
با زیر بنای ۱۱۰۰۰ متر مربع و ظرفیت 
تولید سالانه ۲۷۰ تن گوجه فرنگی به بهره 
برداری می رسد و با افتتاح این طرح ها ۵ 

شغل در منطقه ایجاد می شود

مدیر شرکت خدماتی ناحیه صنعتی عنبرآباد با 
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی کرمان دیدار 

و گفت وگو کرد .
به گزارش روابط عمومی شرکت شهرکهای صنعتی 
کرمان ، در این دیدار میجانی ضمن تاکید بر ضرورت 
نگاه ویژه به تامین زیرساخت ها اعام کرد، روشنایی 

معابر و تجهیز ماشین آتش نشانی مستقر دراین 
شهرک با همت شرکت شهرکهای صنعتی انجام می 
شود و زمین مناسب برای ساخت مسجد نیز در اختیار 
اعضا هیئت مدیره این ناحیه صنعتی قرار میگیرد که 
با همت واحدهای مستقر در شهرک هرچه سریعتر 

عملیات ساخت آن آغاز خواهد

معاون امنیتی انتظامی وزارت کشور گفت: 
 6 بعین  ر ا یی  برای سفر هوا بلیط  قیمت 

میلیون تومان در نظر گرفته شده است.
در  میراحمدی  مجید   ، یسنا ا رش  گزا به 
ربعین با بیان  حاشیه جلسه ستاد مرکزی ا
ین  ر کربا در ا ندا ستا ینکه درخواست ا ا
ندگاری کمتر  ئران ما ا ین بود که ز جلسه ا
در کربا داشته باشند ،گفت: ارائه خدمات 
ربعین بود چون  ز روز ا نی بعد ا یرا مواکب ا
لیت  بعین فعا ر ز ا ز رو قی بعد ا کب عرا موا

خود را متوقف می کنند.
کید رییس جمهور و  : با تا د ا مه د دا وی ا
یر کشور برای کاهش هزینه های سفر  وز
رکینگ ها نسبت به سال  بعین، قیمت پا ر ا

قبل کاهش یافت.
برای پارکینگ های عمومی و شهرداری ها 
۵ هزار تومان در ۲۴ ساعت و پارکینگ های 

خصوصی ۱۰ هزار تومان تعیین شده است.
ئران  معاون وزیر کشور در مورد واکسن زا
کسن  ید کارت وا ن با ئرا ا : ز رکرد ظها نیز ا
ستعام  ا با خود به مرزها ببرند یا ا خود ر
آن را به صورت اینترنتی و از طریق موبایل 

خود ارائه دهند.

سکینه خدیشی - رییس دانشگاه علوم پزشکی بم گفت: با توجه به اینکه 
پروژه بیمارستان ۲۰۲ تختخوابی بم جزو مصوبات سفر رئیس جمهور بود، 
مبلغ ۵۰۰ میلیارد تومان برای احداث این پروژه در سفر رییس جمهور 

اختصاص یافت.
 مازیار اویسی در جلسه تجلیل از خبرنگاران شهرستان های شرقی استان 
گفت: پروژه بیمارستان ۲۰۲ تختخوابی زیر ۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
داشت اما به دلیل اهمیت ویژه آن برای شرق استان کرمان جزو مصوبات 

سفر ریاست جمهوری قرار گرفت.
نزیتی جنوب شرق و  فزود: واقع شدن این شهرستان در مسیر ترا و ا ا
همچنین قرار گرفتن در مسیر همسایه های شرقی کشور مشکات زیادی 
ایجاد کرده که نیاز به تسریع در تعیین تکلیف و ساخت این بیمارستان 

دیده می شد
و در چهار شهرستان شرقی کرمان تنها یک بیمارستان ۹6  به گفته ا

تختخوابی پاستور بم در حال ارائه خدمات به این شهرستان ها است.
۵۰۰ میلیارد تومان برای احداث  بیمارستان 2۰2 تختخوابی بم 

اعتبار اختصاص یافت
اویسی ادامه داد: کلنگ ساخت این بیمارستان در سال ۹6 به زمین زده شده 

بود اما به دلایل مختلف هنوز به سرانجام نرسیده است 
به گفته او پروژه بیمارستان ۲۰۲ تختخوابی، یک پروژه ملی بوده و دانشگاه 

علوم پزشکی تنها بهره بردار است .
او ادامه داد: احداث پروژه بیمارستان با این عظمت در توان دانشگاه نیست 
زیرا هزینه ساخت این بیمارستان بالغ بر چهار برابر هزینه درآمد یک سال 

دانشگاه علوم پزشکی بم است.
بخشی از ساختمان پردیس به عنوان خوابگاه دانشجویی دخترانه 

درنظر گرفته شده است 
در ادامه رییس دانشگاه علوم پزشکی بم درباره خوابگاه دانشجویان دختر 
نیز تاکیدکرد: خوابگاه این دانشجویان در منطقه ویژه اقتصادی ارگ جدید 

واقع شده که تاکنون ۳۵ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
او اظهار داشت: خوابگاه دخترانه دانشجویی ۴۰۰ تختخوابی در ارگ جدید 
سال ۹۷ می بایست به بهره برداری برسد اما به دلایل مختلف تاکنون به 

بهره برداری نرسیده است.
اویسی بیان کرد: این خوابگاه با اعتبار دانشگاه در حال ساخت است و به 
همین منظور مبلغ ۴۰ میلیارد تومان وام برای ساخت این خوابگاه گرفته 

شده که امیدواریم ظرف یک الی دو سال آینده این خوابگاه ساخته شود. 
او می گوید برای ساخت این خوابگاه نیز در سفر ریاست جمهوری مبلغی 

در نظر گرفته شده است .
اویسی تاکیدکرد: برای سال تحصیلی جدید قسمتی از ساختمان پردیس را 
برای اسکان حدود ۲۷۰ دانشجوی دختر آماده کرده ایم تا بتوانیم از اسکان 

خوابگاه کانکسی کم کنیم.
مردم دوز یادآور را تزریق کنند

رییس دانشگاه علوم پزشکی بم همچنین درباره آخرین وضعیت کرونا در 
شرق استان کرمان گفت: در شرایط پایدار با شیب بسیار کم صعودی قرار 

داریم و امیدواریم وارد پیک شدیدی نشویم.
او از عادی انگاری و استقبال نکردن مردم از دوز یادآور )دوز چهارم( واکسن 
کرونا ابراز نگرانی کرد و گفت: متاسفانه این عادی انگاری در سطح کشور 
وجود دارد و مردم باید هرچه سریعتر نوبت چهارم واکسن خود را دریافت 

کنند. 
به گفته او از جامعه هدف ۷6 درصد دوز اول، 6۵.۳ دهم درصد دوز دوم، 
۴۱.6 دهم درصد دوز سوم و ۳ هزار و ۳۷ نفر هم دوز نوبت چهارم خود را 

تزریق کردهاند.
اویسی توضیح داد: تاکنون ۷۳۴ هزار و۲۸6 واکسن وارد دانشگاه علوم 
پزشکی شده که ۵۴۱ هزار و۴۵۵ دوز برای تزریق های اول و دوم و سوم 

بوده است 
او تاکید کرد: هیچ کمبود واکسنی نداریم و در تمام مراکز جامع سامت، 

خانه های بهداشت شهری و روستایی واکسن موجود است.

ارتفاعات درفک گیلان

رشت- ایرنا- درفک نام قله ای
در  غربــی  البــرز  کوه هــای  رشــته  در 
شهرســتان رودبــار گیــلان اســت، ایــن قلــه 
حــدود 2۷۰۰ متــر از ســطح دریا ارتفــاع دارد و 
بــا تنــوع زیســت محیطــی و چشــم اندازهای 
محصــور کننــده هــر ســاله میزبــان طبیعــت 
گــردان و کوهنــوردان بســیاری از اقصــی نقاط 

کشــور اســت.

رنا
: ای

بع
من

بهره برداری از ۵ طرح 
کشاورزی و دامپروری در بم

نکته ویژه به تامین زیرساخت های شهرکهای صنعتی

 قیمت سفر هوایی اربعین اعلام شد

مصوبات سفر رییس جمهور:
۵۰۰ میلیارد تومان برای احداث  بیمارستان
 2۰2 تختخوابی بم اعتبار اختصاص یافت

خبر

ی  بتدا ا رییس شورای اسامی شهر کرمان در 
نشست عمومی شورای اسامی شهر، ضمن تسلیت 
ری سالار  دا عزا م  یا ا و  ه محرم  ما مناسبت های 
فزود: اکنون، یک سال از عمر دورۀ  شهیدان)ع( ا
ششم شورای اسامی شهر کرمان می گذرد و در 
این مدت، اعضای این شورا تاش  کردند از امکانات 
محدودی که دارند، بیشترین بهره برداری را داشته 
نسته باشند همۀ  ا ما بدیهی است که نتو باشند، ا

توقعات مردم را برآورده کنند.
علیرضا نادری افزود: در سالی که گذشت، اعضای 
شورای تمام تاش شان را برای رسیدن به اهداف 
خود به کار گرفتند، تقریباً در تمام هفته های سال 
نی هم  دند و حتی جلسات جبرا تشکیل جلسه دا

برگزار کردند.
در  همچنین  ا  شور عضای  ا داشت:  ر  ظها ا و  ا
و  فته  ر مختلف  محله های  به  ممکن  فرصت های 
ر و سعی کردند نسبت به همۀ  ا ا برگز تی ر جلسا

مسایلی که در شهر وجود دارد، آگاه باشند.
فزود: شورای  رییس شورای اسامی شهر کرمان ا
ز  ز عمر آن گذشت، بیش ا ششم در یک سالی که ا
ز  فتخار می توان گفت ا ۵۰۰  مصوبه داشت که با ا
د، تنها ۳۰ مصوبه که حدود یک هفدهم  ین تعدا ا
نطباق  ز طرف هیأت ا ا تشکیل می دهد، ا آن ها ر
به شورا بازگشت داده شد که در تصور من نسبت 

بسیار قابل قبول و مثبتی است.
ز  ندکی ا د ا ین بین، تعدا د: در ا مه دا دا نادری ا
مصوبات بود که به هیأت حل اختاف فرستاده شد 
و این هیأت هم در عمدۀ موارد، به نظرات شورای 
شهر، رأی مثبت داد؛ یعنی مصوبات ردشدۀ شورای 
ندک است و علت آن  ر ا ششم شهر کرمان، بسیا

، دقت بسیاری دارد که  هم این است که این شورا
نین  مصوباتش هماهنگ با مقررات و منطبق بر قوا

باشد و این ماک را مد نظر دارد.
ن  ین نشست همچنین رییس کمیسیون عمرا در ا
و شهرسازی شورا گفت: در هفته  گذشته نماینده 
قرارگاه خاتم طی تماس هایی که با این کمیسیون 
داشت، درخصوص موضوعات مالی پروژه های این 
ا مطرح کرد که متعاقب آن،  ردی ر موسسه موا
جلسه ای با حضور ایشان و معاون مالی و اقتصادی 

شهردار و دیگر اعضای کمیسیون برگزار کردیم.
منصور ایرانمنش ادامه داد: آنچه در جلسه یادشده 
ین نکته بود که مقرر شده  مطرح شد، یادآوری ا
ه  رگا قرا ین  ا به  تومان  رد  میلیا مبلغ دو  نه  ها ما
پرداخت شود که ظاهراً بدهی شهرداری به قرارگاه، 

حدود دوماه به تعویق افتاده است.
لی  ون ما : با توضیحات مستدل معا و بیان کرد ا
ۀ تعویق بدهی  ر با ر کرمان در قتصادی شهردا و ا
ن شود که  ین بدهی، جبرا ، مقرر شد ا یادشده
ین هفته، دو میلیارد  نه متعاقب آن در ا خوشبختا

تومان به این قرارگاه پرداخت شده است.
یرانمنش همچنین بر بازگشایی مسیر پل »کوثر«  ا
تا تقاطع غیرهمسطح »شهدای خلبان« تأکید کرد 
و گفت: با توجه به مجوزهای داده شده در محدودۀ 
پل »کوثر« تا پل »شهدای خلبان«، باید این مسیر 
هرچه زودتر بازگشایی شود؛ چراکه با درنظر داشتن 
همۀ مشکات، اگر این پل به پایان برسد اما مسیر 
یادشده آزاد نشود، به نظر می رسد در واقع کاری 

انجام نشده است.
رییس کمیسیون عمران و شهرسازی شورا با بیان 
ید حدود ۱۱  ین مسیر با یی ا زگشا ی با ینکه برا ا

پاک باقی مانده تملک شود، اظهار داشت: در دورۀ 
گذشته، یک دفتر برای انجام تملکات در این مسیر 

دایر شد که در حال حاضر، غیرفعال شده است.
ه تقاطع غیرهمسطح  ه به پروژ ر شا نمنش، با ا ا یر ا
تنها   ، ه پروژ ین  ا گفت:  خلبان«  »شهدای 
کان پروژه ای است که از دوره های قبل باقی مانده 
است؛ بنابراین، از شهردار می خواهم تاش کند این 

پروژه، هرچه سریع تر به پایان برسد.
امین شمسی، عضو شورای اسامی شهر کرمان نیز 
در این نشست، با تشکر از تیم شهرداری کرمان که 
برای کمک و امداد به رفسنجان رفته بودند، گفت: 
با توجه به اینکه کرمان، مرکز استان است، پیشنهاد 
ری  ین تیم به صورت قوی تر در شهردا می شود ا
ز ظرفیت های استانی هم استفاده  آماده باشد و ا
شود؛ چراکه در مواقع ضروری، هم برای استان و 
هم برای شهر کرمان، وجود چنین تیمی، ضروری 

و مفید خواهد بود.
ر شهدای کرمان  مه، به طرح جامع گلزا دا و در ا ا
شهدا  ر  گلزا مع  جا طرح  گفت:  و  کرد  ره  شا ا
ا مطرح نشده است؛  و جزییاتش، هنوز در شور
خواهش ما این است اگر قرار است این طرح اجرا 
شود، اعضای شورا هم به این طرح دسترسی داشته 

باشند.
ین نشست، با توضیح محمد  ز ا در بخش دیگری ا
نظارت  و  رییس کمیسیون حقوقی   ، ده ا مینی ز ا
مۀ مرکز  یین نا رۀ »آ با شورای اسامی کرمان در
ری« و  لعات شورای شهر و شهردا پژوهش و مطا
مه یادشده در  یین نا لعۀ آن، آ روند بررسی و مطا
صحن علنی شورا با رأی موافق اعضا مورد تصویب 

قرار گرفت.

رییس شورای اسلامی شهر کرمان:

ملاک ما مطابقت مصوبات شورا با قوانین است

عنوان کتاب: تعقیب گوسفند وحشی
 نویسنده: هاروکی موراکامی

مترجم: مهدی غبرایی
ناشر: انتشارات نیکو نشر

کتاب تعقیب گوسفند وحشی نوشته  ی هاروکی موراکامی، 
داستان یافتن گوسفندی ست با عامت ستاره ای بلوطی بر 

پشتش؛ گوسفندی که سر رشته ی بقای رئیس و امپراتوری 
او نزد آن است.

تعقیب گوسفند وحشی سومین رمان هاروکی موراکامی 
نویسنده ژاپنی است که در سال ۱۹۸۲ در ژاپن منتشر شد 
و در همین سال جایزه ادبی نوما را دریافت کرد.بخش هایی 

از این رمان به به شیوه داستان های پلیسی-جنایی به 
سبک معمایی و اسرارآمیز نوشته شده و بخش های دیگری 

در فضایی سوررئال می گذرند و چرخش های پست  مدرن 
نویسنده بین این دو فضا از جذابیت های داستان است.

فراخوان رقابت نویسندگی 
 University of New

 Orleans press
2۰22 Publishing Lab Prize

مهلت: ۹ شهریور ۱۴۰۱
 The University of New توسط  رقابت  این 
Orleans press برگزار می شود. این انتشارات که در 
سال ۲۰۰۳ تاسیس شد، یک ناشر کتاب غیرانتفاعی است 
که از سنت فرهنگی غنی New Orleans سرچشمه می 
گیرد.ما به دنبال ادبیات الهام گرفته از این سنت و همچنین 
آثاری هستیم که به روشنفکری و زیبایی شناختی مخاطبان 

دانشگاهی و عمومی در همه جا کمک می کند.
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